


Vsak dan 
PROGRAM MAJ

na Radiu Trbovlje 
od ponedeljka do petka od 6h - 19h; 
sobota, nedelja, prazniki od 8h - 19h.

AVIÌIAIOTOKceue.
DELOVNA ENOTA TRBOVLJE 

Savinjska c. 36

tel.: 21 081,21 463

NA ZALOGI RABLJENA VOZILA:

Tip vozila Letnik Cena z P. D. Prev. km

HYUNDAI PONY CLS 1991 1.123.500 33.000

HYUNDAI PONY GLS § 1990 1.029.000 43.000

RENAULT R-4 GTL 1991 473.550 21.500

FIAT REGATA 1001 1986; 531.300 106.000

LADA KARAVAN 1990 404.250 56.000

JUGO 45 1988 207.900 54.000

TAM 75 T FURGON 1982 330.000 116.000

TAM75 A6 MINIBUS 1984: 441.000 53.000

Podjetje za svetovanje, inženiring 
in trgovinsko posredovanje

Cesta 20.juti ja 2c, 61410 Zagorje 
Tetefon/fax: 0601 61 611, 64 611

PROGRAMSKI PAKETI:
Osebni dohodki, Glavna knjiga, Saldakonti, Materialno 
poslovanje, Osnovna sredstva, Obresti, Izpis virmanov, 
Fakturiranje, Skladiščno poslovanje, Obrtno poslovanje, 
Gostinsko poslovanje, ...

RAČUNALNIŠKA OPREMA:
Računalniki, tiskalniki, miške, scanerji, modemi, diskete, 
pokrivala, zašč. filtri, ...

RAČUNALNIŠKI TEČAJI:
DOS, WORDSTAR, QUATRO PRO, WINDOWS, 
DBASE, PARADOX, ...

SOFTWARE OPREMA:
MICROSOFT, BORLAND, NOVELL in 
LANTASTIC mreže, AUTOCAD!
Prodaja slov. knjig za nekatere produkte!
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• UVODNIK •
Novoletni prazniki so že pozabljeni. Življenje hiti 

naprej in tudi v Zasavju se je novo leto pričelo 
izjemno razgibano. V Ipozu "tuja" sanacijska ekipa 
čisti - na cesti je 78 zaposlenih zato, da jih bo 168 
preživelo. V Zagorju divja zdravniška vojna proti in 
za direktorja. Upamo, da se ne bo vsa stvar spet 
spolitizirala, kot ponavadi znamo Zasavci umetelno 
zaviti stvari. Pa so tudi lepše stvari v Zasavju. V 
Hrastniku so npr. proslavili jubilej šolstva in dan 
šole.
Tokrat smo na naslovnici ponudili nekaj tujine. 
Rusija je v zadnjih tednih velikokrat v ospredju 
dogajanj, zato objavljamo nekaj ruskega. Tam je bil 
naš sodelavec, ki je prinesel s seboj veliko fotografij 
in zanimivih vtisov, ki jih bomo objavili v 
naslednjih številkah.
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Volit sil in koza cela? " ^
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V ogledalu: Iztok Stanič

Toplice s premogovnikom 
in po njem

Obletnica šolstva v Hrastniku 

Iz Ipoza na cesto 

Zdravniška vojna v Zagorju 

Franc Majnardi o blokadah
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Dobrodelni koncert v Zagorju

Posebnež iz Bele Krajine, 
Zdaj je pravi čas

Spet sem doma

Roparja z Dobovca za zapahi

Kar 64 let skupnega življenja

Pleteni izdelki mojstra Viktorja

Rusija press

Nagradna križanka

NASLOVNICA: AD Uroš Klemen FOTO: Ivan Župič
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3. januarja - Zagorska separacija prejme že drugo odločbo, 
ki njeno uporabno dovoljenje spet podaljšuje. Tokrat za pol leta. 
Kaj bo naprej, pa se vprašujejo, tako pri njih kot pri Rudnikih. Za 
sedaj ima 44 delavcev še delo.

4. januarja - Slab začetek za trboveljsko občino in slab start 
v novo leto. Njen proračun postane tega dne že drugič blokiran, 
in to pri sto milijonih tolaijev. Tokrat je to šesti kupon, sedmi 
zapade v izplačilo julija, nato pa jih je še nekaj, vrednih nekaj 
milijonov mark.

5. januarja - V zagorski občini, ki je še lani oktobra tudi 
napovedovala slab začetek leta 94, pa se (tokrat) zadeve zgladijo. 
Niso v blokadi, nimajo luknje v proračunu - imajo pa za šest 
milijonov mark dolga iz naslova obveznic tja do leta 99. Ga bodo 
zmogli?

6. januarja - V turistično - gostinskem podjetju Medijske 
Toplice napovedujejo, da bo zima 94/95 goste že pričakala z 
obnovljenim pokritim bazenom. Celotna naložba, vredna 23 
milijonov mark, pa obljublja tudi dodatnih 170 ležišč - hotelskega 
in apartmajskega tipa - ter ureditev okolice hotela.

6. januarja - Zagorski Varstveno - delovni center praznuje 
deseto obletnico obstoja. Šteje 52 duševno in telesno prizadetih 
oseb - invalidov, za katere skrbi sedem zaposlenih.

7. januarja - Novo vodstvo trboveljskega Ipoza skupaj s tako 
imenovanim kriznim managementom uspešno izvaja sanacijo. 
Vseeno pa je odločbe že prejelo 78 delavcev - trajno presežnih. 
Tudi to, pravijo, gre k sanaciji.

9. januarja - Navadna nedelja, ko proti poldnevu posije celo 
nekaj sonca, sicer pa še zadnje ure odmora pred novim, drugim 
delovnim tednom novega, 1994. leta.

Polona Malovrh

SPET NOVI

UJAQ3J00 V
IZTOK
STANIČ

Iztok Stanič je bil rojen leta 1960 
v Postojni. OŠ je obiskoval in končal 
v Kanalu ob Soči, srednješolska leta 
je preživel v tolminski gimnaziji. 
Leta 1985j e končal študij zgodovine 
in se zaposlil v kamniškem zavodu 

za invalidno mladino. V Trbovlje je prišel zaradi razpisa 
prostega delovnega mesta učitelja zgodovine na OŠ leta 1988. 
V petih letih seje na kraj močno navezal. "Otroci so me zelo 
lepo sprejeli, odlično se razumemo", pravi.

Iztok je znan predvsem po svojem delu v klubu DEZAM. 
Klub je obstajal že pred njegovim prihodom, vendar je zaradi 
pomanjkanja denarja bolja ali manj životaril. "Pri denarju se 
vse ustavi, še posebej v Trbovljah." Da bi klub DEZAM 
(dejavnost za mlade) zaživeljeformalno prešel pod strankarsko 
okrilje. Tako so se lahko potegovali za republiška sredstva. Je 
pa DEZAM zanimiv predvsem zaradi enega. Prizadevajo si 
vključevati tudi otroke z prilagojenim programom. Ti so 
velikokrat odrinjeni na rob družbe, čeprav si tega ne zaslužijo 
in ne želijo. "Otroci in njihovi starši so bili ideje zelo veseli, 
hitro so se vključili. Otroci tu ustvarjajo, rišejo, hodijo v hribe 
in delajo vse tisto, kar sami ne morejo početi v tako imenovani 
družbi "normalnih" vrstnikov. Klub ne vključuje samo otroke 
s prilagojenim programom. Dvakrat tedensko v klub zahajajo 
tudi njihovi prijatelji, s katerimi se dobro razumejo in rušijo 
bariere drugačnosti.

V prostem času Iztok Stanič rad hodi v hribe, čeprav zadnje 
čase zaradi nesreče bolj redko. Veliko bere, predvsem strokovno 
literaturo s področja zgodovine. Kot zgodovinar pravi: "Vsak 
učitelj zgodovine sije že prej malo prilagajal učni program, da 
bi ga naredil bolj zanimivega. Zdajšnja zgodovina in 
zgodovinski učbeniki za OŠ so napačni." Za zgodovino seje 
ogrel že v mladih letih, ko je veliko potoval. Najbolj so ga 
privlačila antična mesta od Aten do Rima, zato ima še vedno 
najrajši zgodovino, ki jo poučuje v šestih razredih (zgodovina 
antike).

"Upam da se bo DEZAM še pred iztekom leta preselil v nove 
prostore. Na občini smo glede te želje naleteli na gluha ušesa, 
pomoč nam je obljubil Vene (znani podjetnik iz Trbovelj)," je 
strnil novoletno željo Iztok.

Jure Nagode

jpmi
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m Zagorski rudniški vozičniki so že zamreženi. Se je ■ 
začelo zapiranje? ■

■ Foto: Janez Simončič ■

V Zagorju uspešni
Zagorje - Prvi teden tega leta 

sta župan Zagorja Matjaž Švagan 
in predsednik vlade Vladimir 
Kojnik povabila novinarje iz 
Zasavja in jih seznanila z 
uspešnimi prizadevanji v 
preteklem letu. Leto se je po 
njunem pričelo dramatično, saj so 
beležili precejšen primanjkljaj v 
proračunu, zato so porabo 
zmanjšali še za desetino. Celoletna 
skrbna poraba sredstev je 
omogočila pokritje tako 
imenovane proračunske luknje, 
poravnavo kreditov in obveznosti, 
ki sojih povzročile obveznice. V 
to leto so Zagorjani vstopili brez 
proračunskegaprimanjkljaja, brez 
kreditnih obveznosti, do leta 1999 
pa obstajajo dolg obveznice, 
katerih reševanje poskušajo 
potegniti na daljši rok.

Lani so po Š vagano vih besedah 
v Zagorju uspeli zmanjšati dolg za 
okoli tri milijone mark. Poleg tega 
so asfaltirali okoli 16 kilometrov 
cest, položili 10 kilometrov 
vodovoda, začeli projekt 
plinifikacije in kabelske televizije. 
Z združitvijo vseh treh projektov 
v enotno gradnjo so privarčevali 
najmanj sto milijonov tolarjev. 
Prvi podpis koncesijske pogodbe 
v Sloveniji je prav plinifikacija 
Zagorja, Kisovca in Izlak. 
Prejšnjega leta dogovorjene naloge 
se že prenašajo z realizacijo v to 
leto, med njimi obnova zagorske

knjižnice, ki je v teku, pričeli bodo 
s sanacijo zagorskega pokopališča, 
zagorska občina pa bo tudi med 
poskusnimi v Sloveniji, ki bodo 
dobile južnoafriški asfalt. Seveda 
bodo nadaljevali z deli na cestah. 
Ob tem sta predsednika poudarila, 
da so prizadevanja krajanov v 
okoliških krajevnih skupnosti pri 
tej gradnj i velika, kar pripomore k 
hitrejšemu in boljšemu pove
zovanju okolja z mestom.

Večina nerešenih zadev torej, 
ki se prenašajo v to leto, so vezane 
na ekološko in komunalno 
področje. Na gospodarskem 
področju bo največja bitka 
potekala v premogovništvu. V 
vodstvu občine se zavedajo, da 
bodo te aktivnosti gotovo nekoliko 
zmotile razprave o preobrazbi 
občine, upajo pa, da ne v tolikšni 
meri, da bi občanom tako 
pomembne življenske zadeve, kot 
je zapiranje rudnika, 
prezaposlovanje in
prestrukturiranje, ne pobegnile iz 
rok. V vodstvu zagorske občine 
ocenjujejo, da so lansko leto 
zaključili zelo uspešno. Da so jim 
bili pri delu v pomoč občani, 
poslanci v skupščini, člani 
izvršnega sveta in različnih 
komisij, vedno radi poudarijo. 
Predsednika sta še povedala, da 
bodo v občini s takšnim tempom 
nadaljevali.

Ivana Laharnar

/f--------------------- --------------- -----------

Stavka zdravnikov
Zdravniki v ponedeljek, 10. januarja pričeli stavkati, ker 

vlada še ni podpisala kolektivne pogodbe. Ta nastaja že več 
kot leto dni. Za odločitev o posebni kolektivni pogodbi je 
zdravnike prisilil njihov položaj, kajti zdravnik je osrednja 
osebnost v zdravstvu, odgovorna za življenja ljudi, zato 
menijo, da zaslužijo svoj zakon in se želijo izločiti iz zakona 
o javnih uslužbencih. Kolektivna pogodba naj bi bila uvod v 
pogajanja in pripravo za sprejem zakona o zdravnikih. 
Zdravniki so bili pred časom člani skupnega sindikata 
zdravstvenih in socialnih delavcev, ustanovili pa so svoj 
sindikat Fides, saj so bili v prejšnjem maloštevilni in niso 
mogli doseči niti normativnih pogojev niti urejenega 
honoriranja dela in ostalega.

Prvotna kolektivna pogodba, ki sojo pripravili, je temeljila 
na podobnih v Evropi in svetu, kjer imajo podoben nivo 
zdravstva kot pri nas. Da države ne bi pretirano 
obremenjevali, so tarifni del naravnali na temelj povprečne 
plače v Sloveniji. V prvih pogajanjih so sc zavzemali, naj hi 
bila plača zdravnika vredna tri povprečne plače v državi, 
kasneje pa v pogajanjih vsoto spustili na 2,3. Naleteli so na 
gluha ušesa, eden od razlogov je tudi ta, da so podpisniki 
splošne kolektivne pogodbe za negospodarstvo, kjer so 
izhodišča za plače v negospodarstvu določena s sklepom 
vlade. Za malenkostno izboljšanje so pogajalci našli skupen 
jezik, zdravniki pa vendar menijo, da je njihova kolektivna 
pogodba postala igračka političnih dogajanj v slovenskem 
vrhu.

V ponedeljek je bil namen stavke informirati občane o 
problemih in preveriti, koliko so kolegi med seboj enotni. 
Menili pa so, da ne bodo oškodovali zdravja svojih bolnikov. 
Začeli so s tim. mehko stavko, ob stavki pa smo bili na obisku 
pri zagorskih zdravnikih, kjer so v stavki sodelovali vsi 
zdravniki, razen zobozdravnikov. Plača zdravnika, ki je 
znašala v novembru 56.916,00 SIT in specialista 63.988,00 
SIT,resničnokažcna to, daje delo ljudi, ki so v marsikaterem 
primeru gospodarji življenja in smrti, sramotno plačano. 
Zdravniki takšnega nagrajevanja niso več pripravljeni 
razumeti. Javnosti pa so vendar sporočili, da v prvi fazi 
stavke pacienti ne bodo čutili posledic, prosili so vse, da jim 
prisluhnejo. Če z akcijami ne bodo uspeli, bodo pričeli s 
stavko, ki bo žal prizadela tudi nas. Informacije za ta 
prispevek sta ob stavki v Zagorju posredovala dr. Franc 
Novak, kije bil zadolžen za stike z javnostjo in dr. Danica 
Slapar, članica republiškega stavkovnega odbora.

Ivana Laharnar
---------#

O lokalni samoupravi
Zagorje - Občinska odbora Slovenskih krščanskih demokratov 

in Slovenske ženske zveze Zagorje ob Savi pripravljata v torek, 
18. januarja ob 17. uri v stekleni dvorani delavskega doma javno 
tribuno s poslancema državnega zbora Jano Primožič in 
Benjaminom Henigmanom o lokalni samoupravi in lastninjenju 
podjetij.

Šmartno - V Šmartnem pripravljajo v kulturnem domu 
predavanje o novih občinah. Predaval bo dr. Gosar iz 
Urbanističnega inštituta v Ljubljani.

$EflSIC
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Boljši
Hrastnik - V občini bodo tudi letos nadaljevali z izvajanjem 

sprejetega sanacijskega programa za manj onesnaženo ozračje. 
Iz četrte, najbolj onesnažene kategorije, bi se radi preselili vsaj 
v tretjo. Skladno s sanacijskim programom se bo izvajalo še 
nekaj nalog, med katerimi so priključitev petih večstanovanjskih 
objektov na že obstoječ toplovod - vključno z internimi 
instalacijami, izgradnja srednjetlačnega plinovoda od nove 
MRP Toplarne do Dola pri Hrastniku, vključno z odcepnimi 
postajami Pitica, Brnica in MRPDol ter izgradnja nizkotlačnega 
plinovodnega razvoda v naselju Dol pri Hrastniku s 
priključitvijo 450 stanovanjskih hiš in poslovnih objektov. 
Cepravje vrednost načrtovanih investicij večja od pričakovanih 
finančnih prilivov občinskega proračuna (zvberejo lahko 4,7 
milijona tolarjev in še 6,3 milijona od nadomestila za uporabo 
stavbnih zemljišč), računajo na ugodno rešitev od prijave na 
Natečaj za sofinanciranje infrastrukturnih objektov, ki gaje 
razpisalo Ministrstvo za okolje in prostor.

P.R.

Icilio kopališč«;
Trbovlje - S pomočjo Plavalnega kluba Rudar, ki letni 

bazen uporablja za svoje treninge, so bila v trboveljskem 
bazenu lani opravljena manjša vzdrževalna dela, ki so obsegala 
pleskanje sten, dna bazena, tesnenje ventilov in črpalk v 
strojnici in urejanje zunanjih površin kopališča. Potrebna pa 
bodo še nadaljnja vzdrževalna in urejevalna dela na površinah 
za sončenje, garderobah... Trboveljski bazen štejejo med 
srednje velika kopališča s kapaciteto 1200 obiskovalcev, v 
lanski sezona od junija do konca avgusta je kopališče obiskalo 
20.282 obiskovalcev. V zadnjem desetletju so kopališče le 
krpali, zato je stanje vse slabše. Posodobitev bi stala okrog 150 
tisoč DEM. Pred pričetkom letošnje poletne sezone se bodo 
morali opredeliti, kako bo z upravljanjem bazena - ali bodo 
razpisali koncesijo oziroma oddali v najem ali pa dali v 
upravljanje javnega podjetja.

P.R.

v$<;a»ta.«rin«; v kuliiiiji
Kuhinja je najprimernejši prostor, kjer lahko postane 

skrb za okolje del vašega vsakdanjega življenja. Če boste 
škodljive kuhinjske pripomočke in dejavnosti zamenjali z 
okolju prijaznimi, boste pomagali ohranjati naravne vire. 
Nekateri alternativni izdelki so morda dražji, ker je - vsaj 
v trenutku - premalo povpraševanja po njih, a čim več 
ljudi jih bo kupovalo, tem cenejši bodo.

Kavni filtri, papirnate brisače, so beli, ker so beljeni. In 
kaj se razvija pri beljenju? Dioksin, smrtonosen strup, ki 
se zliva v reke in potoke. Prav tako je škodljiv plastificiran 
ovojni papir, ker mu izdelovalci dodajajo mehčala, 
potencialno škodljive kemikalije, ki si lahko utrejo pot v 
našo hrano.

Naredi samo to! Za živila v hladilniku uporabljajte 
posode za večkratno uporabo. Nikar jih ne zavijajte v 
aluminijevo folijo ali plastificiran ovojni papir. Za kavo 
uporablj aj te nebeljene kavne filtre. Pri tem lahko uporabite 
bombažne kavne filtre za večkratno uporabo. Za zavijanje 
sendvičev uporabljajte biološko razgradljiv povoščeni 
papir. Če pa uporabljate vrečko pa uporabite nestrupene 
vrečke iz stoodstotne celuloze. Za brisanje polite tekočine 
v kuhinji uporabljajte krpe namesto vsakič novih papirnatih 
brisač.

Aleš Matko

Pri denarju smo vse bolj občutljivi in šele zdaj prihaja 
do polne veljave prastaro pravilo: čisti računi, dobri 
prijatelj i. Prav to so imeli pred seboj marsikateri Zagorjani, 
ko so poravnavali račune za stanarino. Konkretno: občan 
nam je pokazal, črno na belem, položnice za plačilo 
stanarine za enajst mesecev lanskega leta. Vse položnice 
je vestno poravnal, največkrat še kak teden ali nekaj dni 
prej, kot je znašal zadnji rok plačila. In glej ga zlomka, ko 
je plačal stanarino za november, so mu na stanovanjskem 
podjetju pripisali še plačilo zamudnih obresti. Res te 
znašajo le 17 tolarjev, ampak vseeno...

N i potrebno posebej omenjati, daje stopil do odgovorne 
delavke v omenjenem podjetju, kije sprva tajila, da bi bilo 
karkoli narobe, nato pa je na njegovo vztrajanje lepogledala 
in priznala pomoto. Motiti seje človeško, bi dejali v tem 
primeru. Ampak takih zavezancev, plačilo obresti so 
pripisali več kot 200 stanovalcem, to pa je že dokaj 
nenavadno, da ne rečemo še kaj več. Očitneje, daje šlo za 
večjo pomoto, ki zasluži nekoliko temelitejši nadzor nad 
knjigovodstvom in računovodstvom tega podjetja.

Ljudje so čedalje občutljivejši za take in podobne 
"operacije". Bodimo odkriti. Ker gre v tem primeru za 
upokojence, ki so tudi sicer najbolj zvesti plačniki, raje 
poravnajo svoje obveznosti dva ali tri dni prej, kot en sam 
dan pozneje, bimorali na stanovanjskem podjetju resnično 
ukreniti vse, da do takih spodrsljajev ne bi več prišlo. 
Vsekakor pa so si zaslužilijavno grajo na našem prangerju.

M.V.

apsfisc
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Kaj čaka ta kraj po opustitvi rudnika? Kakšne so obljube po prezaposlovanju zaposlenih v njem in 
kakšne so možnosti sanacije posameznih predelov na tem območju in objektov? Kdo bo prevzel 
najpomembnejšo nalogo in obveznost pri tem? In ne nazadnje: kakšna bo pravzaprav usoda kraja, ki 
je več kot dve stoletji doživljal bolj ali manj burne čase razvoja premogovništva? Na vsa ta vprašanja 
zagotovo ta čas ni mogoče odgovoriti. Sicer pa preden se jih lotimo in poiščemo vsaj nekaj delnih 
odgovorov, kaže navezati naše pripovedovanje na začetni prispevek.

nekaterih pomembnejših poslopij in objektov; 
ogrevajo se za to. da bi Toplice nekoč le postale 
prijazen kraj, urejeno območje.

Občinski obeti

Toplice do dmoi voini
Nekaj časaje kazalo, da bo kraj končno le začel 

naspredovati; nenehno povečevanje produkcije, 
tudi s pridobivanjem premoga v Podstrani in na 
Orleku, širjenje in graditev novih rudarskih 
objektov pa je takšna pričakovanja povsem 
zdesetkalo. Toplice so ostale le sedež 
premogovnika; razvoj je šel v Zagorje, zlasti v 
Dolenjo vas. Polje in okolico. Vse v Toplicah je 
bilo in ostalo pod takoimeno vano jamsko mero ; le 
redki krajani so si pribojevali pravico postaviti 
svoje stanovanjske hiše v neposredni okolici 
rudarskih naprav, pa še ti so, vsaj v večini, zidali 
s takoimenovanim reverzom (rudniškim potrdilom, 
dalahko delajo na bolj ali manj svojo odgovornost), 
kar resda ni preprečilo posameznikom, da so zidali 
tudi na črno. Med redkimi družbenimi objekti, 
sezidani na tem proštom, je telovadnica ob topliški 
osnovni šoli. Kot vsa podobna šolska poslopja je 
bila tudi ta sezidana s samoprispevkom občanov. 
Nekaj let po vojni so vsaj deloma prenovili poslopje 
Bratovske skladnice za zdravstveni ambulanti; 
nekdanji rudniški konzum je v šestdesetih letih 
dobil nove upravljalce in še danes je v njem ena od 
poslovalnic domačega trgovskega podjetja.

Za potrebe kulturnoprosvetnega udejstvovanja 
so samo deloma prenovili vrhnje prostore rudniške 
restavracije; preimenovali sojih v čitalnico; to je 
nekaj časa res bila, ker je v njej knjižnica, ki je 
delovala v sosednih prostorih, dala na razpolago 
obiskovalcem nekaj čtiva. Večji del pa je bila 
namenjena različnim občnim zborom, predvsem 
rudniškega sindikata in posameznih društev. 
Dovolj pove podatek o utesnjenih prostorskih 
možnostih novoustanovljene "Svobode" leta 1952; 
svoje poslanstvo je morala opravljati v bivši 
Brvaijevi gostilni; tam je gostovala vse do združitve 
s svojo zagorsko vrstnico.

Vrh in postopen padec
Leta 1929, neposredno pred razširitvijo svetovne 

gospodarske krize na našo deželo, je dal rudnik 
282.000 ton premoga, kar je bil naj večji izkop med 
obema vojnama. V poznih šestdesetih letih pa je 
2600 članski kolektiv nakopal že 620.000 ton 
"črnega zlata". Po tem mejnem dosežku je začelo 
pridobivanje upadati do lanskih nekaj nad 165.000 
ton. V ta čas sodi tudi znana odločitev o prenehanju 
obratovanja premogovnika, kije vsvojih najboljših 
časih dal tudi lep prispevek k razvoju Zagorja. 
Kolektiv je prispeval veliko denarja za dograditev 
Delavskega doma, vsestransko je sodeloval pri 
ustanavljanju in začetnih korakih Industrije 
gradbenega materiala, tovarne Varnost, izlaške 
Keramike; sezidal je veliko drugih objektov in

stanovanj, žal pa ni mogel prav ničesar storiti za 
Toplice; še celo najbolj nujnih infrastrukturnih 
objektov in naprav ni uredil. Šele z ustanovitvijo 
samostojne krajevne skupnosti Toplice - Rudnik 
tam proti koncu sedemdesetih let, so krajani v 
njenem okviru začeli, pač v mejah dosegljivih 
možnosti, urejati najnujnejše, kot: krajevne ceste 
in poti, javno razsvetljavo, skromen spomenik in 
še kaj.

Pričakovanja po rudniku
Veliko Topličanov se boji za svojo usodo, še 

najbolj tisti, ki si v rudniku služijo kruh in njihovi 
svojci. Vedo, da se že letos začenjajo priprave na 
leto 1997, ko naj bi ga zaprli, oziroma pričeli 
zapirati. S komurkoli smo o tem besedovali, so 
najprej naglašali upanje in zahteve po 
prezaposlovanju, druga njihova želja pa je bila 
sanacija površin in objektov.

Bolj poučeni opozarjajo na številne 
pomanjkljivosti in slabosti zapiranja jame Kisovec 
- Loke. Skrbi jih, če se to ne bo ponovilo pri njih 
v Toplicah. Boje se tudi neodgovornega ravnanja 
pri odnašanju premoženja iz rudniških objektov; 
prepričani so, da bi zanje morali najti najbolj 
primerne rešitve, ki bi posredno ali neposredno 
služili tudi njim. Po njihojzem bi bilo prav, če bi 
pred leti začelo prenovo stare kolonije na Bregu 
nadaljevali, končno uredili cesto čez most mimo 
separacije oziroma uvrstili graditev novega 
cestnega odseka od mestnega križišča do Toplic 
kot prednostno nalogo. Prepričani so, da ne bo šlo 
brez težav pri plinifikaciji svojega kraja, ker zemlja 
v posameznih naseljih zaradi rudarjenja drsi, 
oziroma se še poseda. Predlagajo korenito obnovo

Če kaj drži ob začetnih akcijah pri zapiranju 
rudnikain sanaciji zaradi rudarjenja poškodovanih 
površinin iskanju možnosti za nadomestna delovna 
mesta zaposlenih, drži ugotovitev, da se vsega 
tega občinsko vodstvo loteva pravočasno, 
razmeroma načrtno in z izoblikovanimi mnenji in 
stališči. Doseženo je osnovno soglasje o 
ustanovitvi samostojnega podjetja rudniki v 
zapiranju. Osnovana je strokovna komisija, ki bo 
spremljala izvajanje zakona o zapiranju rudnika, 
ki pa še ni sprejet. V njej bo verjetno tudi 
predstavnik vodstva krajevne skupnosti Toplice, 
ki bo zastopal interese krajanov vseh štirih 
krajevnih skupnosti, ki jih to delovno področje 
neposredno zadeva. Znano je tudi, s kolikšno 
prizadevnostjo se občinsko vodstvo zavzema za 
to, da bi bil sedež novoustanovljenega podjetja v 
Zagorju ob Savi.

Zdi se, da postaja vse, kar je v zvezi postopnim 
zapiranjem rudnika, takšne vrste obveznost, ki jo 
ne smejo zmotiti niti vseobsežne priprave na novo

lokalno samoupravo, ki bo kmalu stekla tudi po 
občinah. Sedanje občinsko vodstvo sedobro zaveda 
odgovornosti projekta in vsega, kar sodi zraven. 
Župan in predsednik občinske vlade MatjažŠvagan 
in Vlado Kojnik sta na prvi ponovoletni tiskovni 
konferenci nedvoumna odgovorila na vprašanje, 
kaj vse bo treba še urediti, da bo državni zbor po 
sprejetju zakona o zapiranju rudnika določeval 
tudi potrebna sredstva za to opravilo. Zagotovila 
sta tudi skorajšnje pogovore s predstavniki KS, ki 
so prizadete zaradi opuščanja pridobivanja 
premoga. Bržčas pa se bodo vnemale najhujše 
razprave ob zagotavljanju potrebnih sredstev za 
vse, kar čaka zagorsko občino na tem področju.

Milan Vidic
Foto: Tomo Brezovar
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Prejšnji petek so na hrastniški šoli praznovali 130 - letnico 
šolstva. Povezali so jo z dnevom šole, 40 - letnico glasbenega 
šolstva in 20 -letnico delovanja šolske banke. Poleg gostov in 
učiteljev je prišlo na kulturno prireditev v športno dvorano tudi 
veliko krajanov.

Slavnostna govornicaje bila mag. Teja Valenčič, državna sekre
tarka za šolstvo Republike Slovenije. V krajšem zgodovinskem 
pregleduje omenila, da so bili prvi začetki organiziranega šolstva 
na Dolu (1825), ki mu sledijo desetletja zastoja. S poukom začnejo 
spet 1857. leta, v Hrastniku pa 1856. leta. Z razvojem industrije 
ustanovijo 1863 privatno industrijsko šolo, ki jo obiskuje štirikrat 
tedenskožepetdesetotrok. VTurjuzačnejopoučevati 1896. leta, na 
Kalu šest let kasneje. Če preskočimo desetletjahrastniškega šolstva, 
ki je kljubovalo vsem vihram in prelomnim časom, ne smemo 
prezreti prizadevanjaza izboljšanje šolstva s sredstvi samoprispevka. 
1986 so zgradili s samoprispevkom tudi plavalni bazen in športno 
dvorano.

Seveda pa primerne učilnice, sodobna učila, računalniki... niso 
vse. Pomembni so učitelji in človeški odnosi, h katerim težijo. V 
letošnjem letu lahko preštejemo 1038 učencev v 46 oddelkih. Šolo 
s prilagojenim programom obiskuje 33 učencev v petih oddelkih, 
glasbeno pa 176 učencev, ki vključuje najvišji odstotek šoloob
veznih otrok v Sloveniji (15%). Mag. Teja Valenčič je spregovorila 
tudi o potrebi po oblikovanju novega koncepta obveznega izo
braževanja, ki ga je stroka že sprejela. Devetletno, oz. desetletno 
izobraževanje bo napolnjeno z različnimi programi, posebna 
pozornost je namenjena prehodu iz obdobja v obdobje in načinu 
preverjanja znanja. Ker so spremembe kadrovsko zelo zahtevne, se 
bodo uresničevale postopno. Marsikatera novost se na naših šolah 
eksperimentalno že preizkuša. Mag. Teja Valenčič je za zaključek 
dejala: "Želim, da bi bilo šolstvo v bodoče, ne glede na to, koliko 
občin bo na tem območju, še bolj v žarišču tistih interesov, ki se 
zavedajo, da brez znanja ni razvoja in napredka na nobenem 
področju."

Med kvalitetnim kulturnim programom, kije zajel vse dejavnosti 
na šoli, so podelili najvišja priznanja učencem, ki se odlikujejo po 
svojem odnosu do dela, aktivnosti in lepem odnosu do sošolcev in 
starejših ljudi. Priznanja 8. januar na Osnovni šoli NHR v Hrastniku 
so prejeli: Petra Aškerc, Tina Tuhtar, Alma Hasanovič, Dejan 
Debelak, Rok Zupanc, Nenad Petrovič, Jelena David, Aleš 
Lokar, Maja Draksler, Maja Meserko, Senta Glavač, Rosana

Vnuk, Matej Felicijan, Tanja Kraus in Jasmina Zakošek. Na 
Dolu pa: Kristjan Meserko, Anja Ristovič, Andreja Ravnikar, 
Marko Jerič, Vesna Pigac, Tanja Simonič, Andreja Hren, Uroš 
Rorovšak in Iztok Klančar.

Podelili so tudi priznanje Brodarskemu društvu Hrastnik za 
visoke dosežke na športnem področju ter za uspešno razvijanje 
osebnostnih kvalitet svojih mladih članov ter posebno priznanje 
Glasbeni šoli Hrastnik za njeno uspešno 40 -letno glasbeno izo
braževanje mladih in pomoč pri organizaciji kulturnih dni.

Ruža Sihur, ravnateljica šole, in predstavnik LB, sta se zahvalila 
za dvajsetletno mentorstvo v šolski hranilnici Davorini Hameršak, 
pomočnici ravnateljice in Ljubi Rižnar, učiteljici matematike.

Fanči Moljk 
Foto: Branko Klančar

Lani se je v Zasavju upokojilo veliko manj ljudi, 
kot prejšnja leta. Vseh podatkov o tem še ni, vendar 
vse kaže, da je odšlo v pokoj okrog 160 zaposčenih. 
V zasavskih rudnikih je do novembra lani odšlo v 
pokoj s polno delovno dobo 17 rudarjev in drugih 
delavcev, 17 ljudi je odšlo v invalidski pokoj, 15 
zaposlenim pa so odkupili nekaj let; decembra so 
dokupili nekaj let še 15 delavcem oziroma delavkam.

Veliki armadi upokojeev Slovenije (okoli 430.000), 
se je lani pridružilo še vsaj 11.000 zaposlenih; po 
najnovejših podatkih odpade zdaj 1,7 zaposlenega 
na 1 upokojenca ali narobe: 1 upokojenec na 1,7 
zaposlenega. V Evropi verjetno ni države, ki bi imeli 
tako neugodno razmerje med upokojenimi in 
zaposlenimi; ker vse kaže, da predčasno 
upokojevanje še ni končano, se bo neugodno 
razmerje še slabšalo. To bo zagotovo negativno 
vplivalo na pokojnine, saj opešano gospodarstvo 
ne bo kos plačevati tolikšnih sredstev za te namene. 
Nemalo pikrih na ta račun je bilo zadnji dve leti 
izrečenih, pomagalo pa dosti to ni, kvečjemu je 
zagrenilo življenje vsem, ki so morali predčasno 
končati svojo delovno dobo.

Prav bo, če omenimo spodbudno novico, ki bo 
razveselila približno 190.000 slovenskih 
upokojencev, med njimi vsaj 3.000 zasavskih: vsi, 
ki lani niso plačevali davka na pokojnino, se pravi, 
na obvestilih o pokojnini niso imeli vpisanega 
nobenega zneska v koloni 57, jim ne bo treba pisati 
in oddajati davčne napovedi za leto 1993. S tem je 
bilo ustreženo vsem prizadetim upokojencem, ki 
so se vztrajno zavzemali preko svojih društev in 
strank ter organizacij v ustreznih telesih, zlasti 
ministrstvu za finance, za odpravo te obveznosti.

M.V.
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Težave toplarne Polaj
Trbovlje - V času rekonstrukcijskih del toplarne na Polaju, 

ki so povezana s prehodom kurjenja peči od premoga na plin, 
so se pojavljale občasne težave pri ogrevanju poslovnih in 
stanovanjskih objektov. Tako je bilo tudi 7. januarja, ko so 
morali ustaviti delovanje toplarne. Vsi ti zadržki bodo 
odpravljeni, ko bodo opravljene vse formalnosti okoli pričetka 
obratovanja toplarne na plin. Potrebni so bili mnogi strokovni 
pregledi, tako domačih kot tudi tujih strokovnjakov ter 
inšpekcijskih služb. Gre za varno in gospodarno obratovanje in 
učinkovitejšedelovanje vseh naprav. K sreči temperature v času 
zaustavitve obratovanja niso bile prenizke.

Litija - Aktiv kmečkih žena iz 
Litije je ob novem letu poslal v 
Varstveno vzgojni center Tončke 
Hočevar v Ljubljani za vseh 20 
varovancev dobrote, ki so jih 
spekle članice aktiva. Pavel Smo
lej, direktor zavoda, je povedal, 
da se je prvič v 25 letih, odkar 
zavod deluje zgodilo, da je ena 
od podeželskih občin poslala 
njihovim varovancem takšno 
sladko darilo.

J.K.

Trbovlje - Komisija za volitve 
in imenovanja SO Trbovlje je 
novembra lani oblikovala 
predlog, naj se za direktorico 
knjižnice Toneta Seliškarja v 
Trbovljah, za mandat štirih let, 
imenuje Aleksandra Nagode. Po 
preteku dveh mesecev, omenjen 
predlog še vedno ni potrjen.

P.R.

Litija - GB Litijajepred dvema 
letoma v Velikem vrhu ustanovilo 
svojo gasilsko desetino in 
postavilo temeljni kamen za 
manjšigasilskiobjekt.Investicijo 
je prevzela KS Litija - desni breg. 
Janez Kres, predsednik KS je 
povedal, da je bila smrečica na 
objekt postavljena v preteklem 
tednu, v soboto, 8. januarja pa so 
ga tudi pokrili. Objekt bodo 
dokončali do jeseni. Pri izgradnji 
so vsa dela prostovoljno opravili 
domačini iz Velikega vrha.

J.K.

Rimske Toplice - Obiskovalci 
blagodejne termalne vode v 
Rimskih Toplicah so navdušeni 
nad zimskim kopanjem vbazenu. 
Letosjih je prijetno presenetil tuš 
v garderobnih prostorih in 
temeljito zaprt prehod v pokriti 
del kopališča. Večina ima do 
zimskega kopanja predsodke. Če 
enkrat "tvegajo", postanejo redni 
obiskovalci.

F.M.

Trbovlje-Nekdanji počitniški 
dom pod Javorjem Trgovskega 
podjetja Prvi junij iz Trbovelj je 
sedaj v lasti ABC Agrohita iz 
Trbovelj. Vendar lastnik doma 
ne oskrbuje sam, pač pa ga daje v

najem. Lanskoletni najemnik je 
kmalu odnehal in na javni razpis 
se je javilo več zainteresiranih 
kandidatov. Odločili so se za 
Marjana Žerka s Kleka, ki je kot 
nov pogodbeni najemnik dom že 
prevzel v oskrbovanje in v njem 
že pripravil silvestrovanje. 
Številni obiskovalci bodo tako 
odslej zopet imeli možnost v 
domu posedeli in se okrepčati. 
Sicer pa je bivši rudarski 
počitniški dom, sedaj gostišče 
Mirana Juršeta naPlanini oziroma 
Partizanskem vrhu, neprekinjeno 
odprto že več let, kjer seje tudi 
možno dobro okrepčati in se 
razgledati daleč naokoli.

T.L.

Pokljuka - Osnovna šola 
Trbovljejetudi letos organizirala 
za nekaj svojih učencev zimsko 
šolo v naravi. Vodijo jo športni in 
drugi učitelji šole. Prva skupina 
je letos odpotovala na Pokljuko 
takoj po novoletnih počitnicah in 
se vrnila v soboto, 8. januarja. 
Druga skupina učencev in 
učiteljevje pričela zimsko šolo v 
naravi 8. januarja in bo trajala 
teden dni. Zimska šola v naravi 
poteka po sprejetem programu, 
povezana pa je s smučanjem, 
sankanjem in raznimi športnimi 
igrami na snegu. Predvidevajo, 
da se bo marsikdo naučil 
smučanja, drugi pa bodo to 
veščino še utrdili.

T.L

Trbovlje - Zveza športnih 
organizacij Trbovlje je konec 
lanskega leta seznanila vse športne 
in telesno vzgojne organizacije 
in društva v Trbovljah, da 
namerava tudi letos razglasiti 
najboljšega športnika, najboljšo 
športnico in naj bolj športno ekipo 
Trbovelj za leto 1993. Ob 
razglasitvi najboljših športnikov 
bodo podelili zlate, srebrne in 
bronaste značke ter priznanja za 
dosežene uspehe športnikov v 
preteklem letu, pa tudi zadolgolet- 
no športno oziroma telesno 
vzgojno delo, podelili pa bodo 
tudi Bloudkove značke. Društva, 
ki so bila o tem seznanjena, so

bila dolžna takoj pripraviti 
ustrezno utemeljene predloge za 
podelitev teh priznanj, da bi jih 
žirija lahko čimprej obravnavala.

T.L.

Litija - V seriji koncertov 
božičnih pesmi, ki jih je imel 
litijski oktet Valvasor skupaj s 
kvartetom Smartin, sta dva ostala 
še za letošnje leto. Eden od njiju

je bil 7. januarja v litijski cerkvi.
J.K.

Kresnice - V času božičnih in 
novoletnih praznike vje v Kresni
cah nastajala zbirka portretov 
dvajsetih otrok cerkvenega zbora 
in drugih kresniških otrok. 
Portrete je v akvarelski tehniki 
ustvarjal Pavel Smolej iz Kresnic. 
Razstavo bo spomladi.
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Stanje v Ipozu ob vstopu 
sanacijske ekspertne skupine

Novo vodstvo Ipoza je v dogovoru z lastnikom podjetja - Skladom Republike Slovenije za razvoj, 
angažiralo zunanjo svetovalno skupino. Ob njenem vstopu v podjetje, 17. novembra 1993, je bilo 
zatečeno ekonomsko stanje naslednje: podjetje je zaposlovalo 247 delavcev, kar 16,2 odstotka je 
bilo upravne režije; proizvodna dejavnost je bila organizirana v okviru dveh profitnih centrov, v PC 
Konfekcija s 176 delavci in v PC Rokavice s 30 delavci; v desetih mesecih je podjetje zabeležilo 
810.000 DEM izgube, njen delež v celotnem prihodku se je povečal s 17 na 21 odstotkov.

Cisto premoženje podjetja je 30. junija lani znašalo
3.810.000 DEM; zaradi zadolženosti je podjetje v letih 
od 1991 do 1993 plačalo izjemno visoke obresti, kar
940.000 DEM; največji upniki podjetja so Občina 
Trbovlje, LB Zasavje, Sklad RS za razvoj, Zavarovalnica 
Triglav in Ministrstvo za gospodarske dejavnosti; med 
dolgoročnimi obveznostmi je najpomembnejša 
postavka dolgoročni kredit pri Ljubljanski banki Zasavje 
za investicijo v proizvodno linijo rokavic, odplačati bi 
ga morali v letošnjem marcu; kratkoročne obveznosti 
predstavljajo 26,5 odstotkov poslovne pasive podjetja, 
med kratkoročnimi obveznostmi iz poslovanja so 
dobavitelji ob polletju znašali 35,3 miljonov tolarjev; 
kratkoročne finančne obveznosti so najeti krediti, ob 
koncu lanskega polletja so znašali 50,6 miljonov 
tolarjev; podjetje zaradi stalnih likvidnostnih težav ni 
moglo izplačevati osebnih dohodkov; v septembru je 
bila povprečna mesečna plača 27.980 tolarjev, najnižja 
pa 16.100 tolarjev; odprtih terjatev je imelo podjetje za

20,5 miljonov tolarjev, na domačem trgu pa je imelo 
163 odjemalcev; delež prihodkov na zunanjih tržiščih 
je predstavljal 45 odstotkov vseh prihodkov; letni plan 
ni bil dosežen, podjetje je močno precenilo možnosti 
prodaje tako doma kot na tujem; podjetje ni imelo 
razvite lastne prodajne mreže.

Ocena možnosti prenove 
in prvi sanacijski ukrepi

Sanacijska ekspertna komisija je ocenila, da je možna 
sanacija in preprečitev stečaja, vendar pod določenimi 
pogoji. Podjetje Ipoz se po oceni skupine lahko približa 
tržnim oziroma konkurenčnim pogojem tako glede cene kot 
kvalitete obstoječih, vendar selekcioniranih izdelkov, kakor 
tud v pogledu razširitve proizvodnega asortimenta. Med 
pogoje za preprečitev stečaja in izpeljave prenove podjetja 
pa je vodstvo z ekspertno skupino naštelo: realizacijo 
kratkoročnih in tudi srednjeročnih ukrepov, ki jih je upravni 
odbor že verificiral; lastnik podjetja mora pomagati vodstvu 
pri kratkoročni finančni konsolidaciji podjetja, oziroma naj ga 
spremlja vsaj v prvih štirih do šestih mesecih; podjetje se 
mora rešiti trajnih presežnih delavcev, teh je 78; upniki naj bi 
pristali na štiri do šestmesečno postopno sanacijo in podprli 
vodstvo podjetja pri njegovem programu; pristopiti je treba k 
lastninjenju podjetja in njegovi dokapitalizaciji.

Ekspertna skupina je za posamezna področja 
pripravila tudi kratkoročne ukrepe, ki jih že izvaja.

I.L.



mfiiillllllllll wrnmmmmmmmm

Delegatska vprašanja znajo biti 
včasih prav zanimiva reč. Tokrat 
objavljamo nekaj odgovorov na 
vprašanja , ki so jih postavili v 
Zagorju in Trbovljah.

V odgovorih v Zagorju so se našli 
tudi širše zanimivi podatki o trenutno 
198 registriranih beguncev v občini 
Zagorje, od tega 32 moških, 94 žensk 
in 72 otrok do 14. leta, za katere pri 
OORKskrbijoz mesečnimpaketom 
s prehrano, dvomesečnim 
higienskim paketom, 50 kg moke 
mesečno na družino, na razpolago 
so tudi oblačila. V Zagorju si še niso 
enotni glede vplivov odlaganja 
elektrofiltrskega pepela, tovrstno 
pogodbo s TE-TO Ljubljana ni 
podpisal nihče s strani skupščine 
občine, odločili pa so se za javno 
razsvetljavo s kandelabri pri 
pokopališču.

V Trbovljah sc mnenja krešejo 
glede urejenosti parkirnega platoja 
pri objektu za avtomatsko nakladanje 
vreč Cementarne. Glede na to, daje 
za vzdrževanje površine skrbela 
Cementarna, sicer brez pisnega 
dovoljenja z lastnikom zamljišča - 
občino, so slednjo tudi pozvali, da 
zemljišče uredi in tudi uradno sklene 
pogodbo. Obravnavali so vprašanje 
glede male šole - če je brazplačna, 
zakaj potem starši plačujejo del 
šolnine. V odgovoru smo zvedeli, 
da je brezplačen le zagotovljen 
štiriurni program, do leta 1989 pa je 
bila večina otrok vključena v 
celodnevne programe vzgoje in 
varstva. V Trbovljah občina prispeva 
za vse programe v VVZ skupaj 75- 
odstotni delež, za katerega IS 
predlaga, da ostane nespremenjen.

P.R.

Sekretariat za družbeno
ekonomski razvoj občine Trbovlje 
je podal poročilo o javnih delih v 
letu 1993, v katerem so prijavili 
šest javnih del. Ta so vsebovala 
učno pomoč, pomoč starejšim, 
delo v begunskem centru, dela na 
področju turizma in na komunal
nem področju in sanacijo 
kanalizacije v VVZ. Zaradi 
pomanjkanja sredstev se jih je 
izvajalo le polovica: učna pomoč, 
pomoč starejšim in delo v 
begunskem centru. Individualna 
učna pomoč je bila nudena 80 
otrokom na domovih otrok ali na 
domovih inštruktorjev. Pomoč 
otrokom 5. razredov za učenje 
matematike in angleščine pa je 
bila organizirana po manjših 
skupinah enkrat tedensko v 
prostorih Svobode II in v "beli 
hiši". Otrokom so skušali med 
šolskimi počitnicami zapolniti 
prosti čas z raznimi izvenšolskimi

aktivnostmi in nadomeščanjem 
socialno-kulturne in storitvene 
vzpodbude iz njihovega 
primarnega okolja.

V program nege in pomoči 
starejšim občanom na domu so se 
vključili štirje izvajalci. Nekateri 
uporabniki želijo pomoč le 
občasno. Trenutno izvajalci 
pomagajo enaindvajsetim 
občanom. Direktorica Centra za 
socialno delo Trbovlje Irena 
Grošelj Košnik v poročilu navaja, 
da bodo povečali številko 
izvajalcev programa tako za 
učnovzgojno pomoč in 
preživljanje prostega časa otrok 
in mladine kot tudi za nego in 
pomoč starejšim na domu. Plačilo 
bo vsebovalo tudi stimulativni del 
nagrade, za kar bi sredstva 
zagotovil IS. V letu 1994 bodo med 
javna dela poleg omenjenih dveh 
prijavili še urejanje okolja.

P.R.

POGLED
z%prznega parketa

\ BORZA NORMALNO 
: POSLUJE
■ Napovedi o inventuri na borzi se namreč 
a niso uresničile. Sklep sestanka vodstva
■ Ljubljanske borze in članov borze je namreč 
B bil, da trgovanje z vrednostnimi papirji poteka
■ v tem tednu neprekinjeno. Ob ponedeljkih, 
a sredah i n petkih preko B IS ter torkih i n četrtkih
■ na borznih sestankih. Usklajevanje stanj 
a vrednostnih papirjev bo potekalo v
■ centralnem depojuSKB Aurum kontinuirano 
a in z vsakim članom borze posebej. Če bo
■ potrebno pa bo borza prekinila trgovanja le 
a za krajše obdobje, saj so vsi zainteresirani, da
■ poteka poslovanje z vrednostnimi papirji 
, neprekinjeno.
■ Pretekli četrtek je bilo normalno trgovanje 
, z vrednostnimi papirji. Poslov je bilo za okrog
■ 4 mio DEM. Z obema državnima 
, obveznicama je bilo za dobrih 2.1 mio DEM
■ prometa, tečaja pa sta se ustalila pri 99.3 za 
" "enko" ter 105.9 ža "dvojko". DelnicaDadas
■ je uspela preseči "rhagično mejo" in se giblje 
, že preko 171.000 tolarjev.
■ Torkov borzni sestanek je potrdil 

vzpenjajoči trend pri vseh vrednostnih
■ papirjih. Naraščali so tečaji občinskih 
' obveznic. Občina Laško se je prodajala po
■ 77.5 in 78, začetni tečaj pa je bil 76. Zagorje 
' jeporasloiz66.1 na67in67.5,največjiskoki

■ pašo bili pri obeh državnih obveznicah. RSL1 
J je začela trgovanje pri tečaju 99.5, nato je

■ porasla do 100.4. Ob velikem prometu je tudi 
JJ RSL2 porasla iz 107.1 do 107.8.
■ Pri delnicah je Dadas spet začel vrtoglavi 
' vzpon ter z nivoja 172.623 tolarjev porastel
■ tja do 177.900 tolarjev. Delnica Finmedia 
1 redna je z začetnih 92.500 tolarjev prišla do 
a dobrih 95.000 tolarjev, Komercialna banka 
“ Triglav pa je porasla do 39.000 tolarjev. 
a Probanka se je dvignila do 21.500 tolarjev,
■ Lekova delnica seje prodajala po 12.100 in 
a 12.200 tolarjev, Nika pa po 87.000 tolarjev.
■ Obema delnicama SKB je cena naraščala in 
a sicer SKBR do 26.800 tolarjev in SKBP do
■ 22.700 tolarjev. Terme Čatež so se prodajale 
a po 750 tolarjev, prednostna delnica UBK
■ banke pa po 38.500 tolarjev.
a Trgovanje z vrednostnimi papirji postaja
■ spet zelo dinamično in živahno, tečaji 
b naraščajo in očitno je to tudi za investitorje v
■ vrednostne papirje več kot ugodno znamenje.

Milan Povirk



Pisma bralcev
Zamvc objavila odmeve na p rta pevke v čaaopla 
bralcev o življenju tn dovi^Jaz^lu v Zaaavj 
sem ne objavljamo. Dotama pisem Je 
na na naJvcCStMljpkanltrv^stlc. 
vico skrajAefltekst ali pa 
skra|kal^em prevet okrni

Pogled nazaj
Ni moj namen razčiščevati, kaj je 

bilo v tej dobi pravilno in kaj narobe. 
Rad bi delno razčistil nekatere 
nejasnosti, kar se tiče nas, nasilno 
mobiliziranih v nemško vojsko. Da 
je bila nemška soldateska v letih 
1941-42 na višku svoje moči, to ve 
verjetno vsak starejših letnikov. Kako 
so razkazovali svojo moč, smo na 
svoji koži poiskusili skoraj vsi. Veliko 
na domačih tleh, kar kmalu po 
zasedbi, drugi nekoliko pozneje. 
Vzroki in načini so bili različni in 
seveda tudi posledice. Kdo si je upal 
v letih strahotne strahovlade 
nasprotovati tajni policiji, ki je bila 
vsepovsod in v vsakem času 
navzoča, razen tistih, ki so bili 
ilegalno organizirani že pred 
okupacijo.

Ne smemo zanemariti dejstva, da 
so bila takrat še kako navzoča 
družbena nasprotja ter čas in prilika 
za medsebojni razredni obračun, s 
tem pa tudi izselitve in smrme žrtve.

Kot žrtve podivjane in za svoje cilje 
stremeče nemškutarsko nagnjene 
stranke smo bili tudi mi, takrat 
mladeniči, stari od 18 do 25 let. Kdo 
izmed nas bi si upal takrat tvegati 
sebe in svoje najbližje s tem, da bi 
se mobilizaciji uprl in zbežal vgozd 
z namero, da se pridruži partizanom, 
če ni imel direktnih in varnih zvez z 
njimi preko partizanskih 
somišljenikov in terencev. Skoraj 
nihče! In drugo, kar želim poudariti, 
je bilo naše obnašanje na fronti in 
iskanje priložnosti za pobeg na 
nasprotno stran, kar je bilo zopet 
tvegano, saj so Nemci vedeli, kaj 
nam roji po glavi.

Zato je gledanje na nas, 
mobilizirance, iz strani NOB 
neupravičeno in zmotno. Mi, nasilno 
mobilizirani, ne moremo presojati 
dejanj tistih, ki so ostali doma, ker 
nas ni bilo v tem času na teritoriju 
Slovenije, niti Jugoslavije in ravno 
tako ne morejo vedet i in nas obsojat i 
tisti iz vrst NOB, ki n iso bili tam, kjer 
smo bili mi ves čas vojne.

Zahvala
Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in 

starega očeta

Jožeta Tomažina

se iskreno zahvaljujemo 
za darovano cvetje in 
izrečena sožalja. Iskrena 
hvala tudi osebju doma 
Franc Salamon Trbovlje, 
za vso nego in skrb. Hvala 
tudi osebju kirurškega 
oddelka Bolnišnice 
Trbovlje.

Vsi njegovi

Nerazumljiva in neresnična je 
trditev NOB, da so imeli razvito 
mrežo lovljenja na nas, 
mobilizirance, ob priliki dopustov v 
domovini, kamor nam je bila pot 
sicer prepovedana, smo pa prišli 
domov na svojo pest. Nismo dočakali 
nikogar, ki bi nas prišel iskat. Mi 
sami pa tudi nismo mogli iskati vezi 
z njimi, če nismo vedeli, kdo je kdo. 
In tako nam ni ostalo drugega kot 
vrniti se nazaj v svojo enoto. Realno 
presojati takratni čas sme le tisti, ki 
je ta čas sam preživel, nikakor pa ne 
tisti, ki je za vse izvedel iz učbenikov 
ali zgodovinskih knjig, izhajajočih 
iz časov enoumja, ko so razna dejanja 
in namene razlagali, kot je ugajalo 
takratni oblasti. Kdor razlaga takratni 
čas drugače, ga razlaga drugače 
zato, da bi nas v očeh poznejše 
generacije očrnil, sebe in svoja 
dejanja pa povzdignil in požlahtil. 
Takim ljudem pravim preprosto 
"bojazljivci”, ker si ne upajo 
spogledati se z resnico.

Zato se nam vsem prizadetim ne 
zdi prav od sedanje slovenske vlade 
in državnega zbora, da nasprotuje 
pravični zahtevi po povrnitvi vojne 
škode vsem prizadetim od izseljenih 
do nasilno mobiliziranih. Od 
zunanjega ministra Izjjzeta Peterleta 
pričakujemo večjo angažiranost za 
naše upravičene zahteve, od Milana 
Kučana in poslancev pa vsaj 
razumevanje, če že ne odkrito 
podporo upravičeni zahtevi.

Miro Jurše, Trbovlje

So poslanci res 
nadljudje?

Vedno bolj spoznavam, kako je 
bil Rigelnikov odgovor novinarju o 
poslanskih plačah in privilegijih na 
osnovnošolski ravni. Zato bom tudi 
jaz napisal nekaj svojih misli. 
Pretežna večina poslancev sploh ne 
ve, kaj je poslanec. To je, koga mora 
zastopati in komu je odgovoren. 
Zopet so se izkazali za najbolj 
nenasitne SKD pod vodstvom 
Polajnarja, ki je morda presenetil ne

dosti boljšega Školča. Polajnarjeve 
utemeljitve so bile na predšolski 
ravni. Če bi res tako delali, ne bi bili 
med poslanci taki, ki že izpolnjujejo 
pogoje za redno pokojnino, da ne 
govorim o tistih, ki bi lahko šli v 
pokoj po tistem absurdnem in 
nemoralnem zakonu o poslancih, ki 
jim podarja tudi do 16 let delovne 
dobe. Pa sem trdno prepričan, da 
nobeden zaradi tega, da bi za 
Slovence naredil kaj dobrega. To je 
že nekajkrat jasno pokazal neki 
Bučar. Najbolj sem presenečen, da 
poslanci ne smejo zastopati volivcev, 
temveč morajo ubogati vodje 
poslanskih skupin. Takšnih 
poslancev Slovenci ne potrebujemo. 
Za pretežno večino Slovencev je 
vseeno, kdo je na oblasti. Samo, da 
bi jim poštenost in morala ne bili 
tuji. Pa izgleda, da si želimo veliko 
preveč. Tud i Kučan se spomni svojih 
volivcev samo takrat, kadar je to 
njemu v prid. Pa čeprav je veliko teh 
na robu preživetja. SKD s Polajnarjem 
na čelu so podlo izkoristili naivnost 
vernikov. Če bi Polajnar rad videl, 
kako se dela, naj si gre pogledat v 
rudnik, Jutranjko, Lisco, Iskro in še 
kamdrugam. Nekatere materedelajo 
po 12 ur na dan, če je potrebno tudi 
ponoči, za 25 tisočakov. Kam gre 
ostali denar, Polajnar dobro ve, ko 
dobi plačo, dnevnice in še vse 
dodatke na zakonit, zame pa 
nemoralen in nepošten način. 
Srečno!

Apdrej Hafner, Dol pri Hrastniku

Hvala
V soboto, 8. januarja, je Otroški 

pevski zbor župnije Čemšenik 
sodeloval na dobrodelnem 
božičnem koncertu. Želimo se 
zahvaliti podjetju Integral Zagorje, 
še posebej njihovemu direktorju 
Janezu Pavšku. Tudi letos so nam 
omogočili brezplačen prevoz v 
Zagorje in s tem prispevali k omenjeni 
dobrodelni prireditvi. Zato se jim na 
tem mestu javno zahvaljujejo.

Za nastopajoče Tadeja Suša, 
Čemšenik



Povišan krvni pritisk
Gospod Mirko jc varčen človek. Nič pregrešnega si ne privošči. 

Sladkarij ne je, ker se boji sladkorne, kave ne pije, ker gaje strah 
povišanega pritiska, o pijači in cigaretah niti razmišljal ni nikoli. 
Skratka, nobena slaba razvada sc gani dotaknila. Jc pa revež kljub 
zdravemu življenju omagal. Žena mu je predlagala, da bi šel za 
teden dni v zdravilišče. Cincal je in cincal, nato pa le zamenjal 
privarčevane marke in vzel tedenski paket, kamor jc bil vštet tudi 
obisk pri zdravniku. Iz previdnosti seje takoj ob prihodu oglasil 
v ambulanti.

"Kako je z vami?" gaje pobaral zdravnik. "V glavi sc mi vrti, 
roke sc mi tresejo, razdražljiv postajam," je povedal skrušeno. 
"Upokojeni ste," je pripomnil zdravnik, "nobenih velikih obvez
nosti nimate. Kaj vas vznemirja? Se dovolj gibate? Jeste zdravo 
hrano?” Gospod Mirko mu jc zagotovil, da pije samo čaje, daje 
meso le enkrat ali dvakrat na teden, da samo malo pomoli nos 
skozi okno in že ve, če jc zrak primeren za sprehod. "Ja, kaj pa 
delate vse dneve?" "Moram priznati," jc odvrnil gospod Mirko, 
"da gledam televizijo." "Kakšne oddaje?" jc postal pozoren 
zdravnik. "No, saj ne pretiravam, zaradi oči, veste. Ampak 
poročilom, kakšnim intervjujem in okrogli mizi pale prisluhnem." 
"To gledate," se jc začudil zdravnik, "zdaj sc pa še sprašujete, 
odkod slabo počutje?" Zmeril mu jc pritisk. "Povišan. Krepko 
povišan! "jc zmajal z. glavo. "Kje bi pa lahko bil vzrok?" je vprašal 
gospod Mirko obupano. "Takole se bova dogovorila," je dejal 
zdravnik odločno in začel pisati recept, "za začetek boste jemali 
olivin. Vsak dan se sprehajate. Pri nas jc zrak čist. Strogo pa vam 
prepovedujem gledanje televizije. Nobenih zabavnih oddaj, ker 
vam bo pritisk narastcl, ko boste ugotavljali, za kakšne bedarije 
zapravljamo denar. Videošpon je strogo prepovedan, ker boste 
mislili, da sc vam je zmešalo. Nobene glasbe v živo, še najmanj 
legendami sanjski Avsenikov tercet, sicer boste prepričani, da vas 
jc izdal sluh, pa ni vas, ampak one tam. Nobenih novejših domačih 
filmov. Poročila in take zadeve pustite čisto pri miru! Saj ste 
trezen človek, ne?"

Mirko seje zahvalil in odšel. V zdravilišču sije lepo opomogel. 
Upošteva navodila zdravnika in sc spet dobro počuti. Tako sc 
veseli, kadar so na sporedu risanke. Tiste pa gleda. Brez škode.

Manja Goleč

Prijeten večer v dvorani glasbene šole. Učenci 
klavirskega oddelka se pripravljajo na drugi del nastopa, 
ki je posvečen skladatelju P. I. Čajkovskemu. Nenadoma 
nekdo odpre vrata: "Je tu kakšen gasilec? Na hodniku 
malo gori... pa kar brez panike."

Seveda, vsak ogenj je na začetku majhen, zato jih 
nekaj takoj stopi v akcijo, da ne bi postal večji. V 
odmoru je nekdo ugasnil cigareto v umetni zemlji z. 
umetno rožo. Plastika je tlela in zagorela...

Program v dvorani se nadaljuje. Spretni prsti 
Izvabljajo na klavirju večno lepe mel<Kiije, ki odpeljejo 
poslušalce v daljave. V realnost jih vrača vonj po 
osmojeni plastiki, ki se širi s hodnika.

F.M.

Minus za kadilca

Tomažev
štos

Ljudje smo zelo čudna bilja. Hitro se privajamo na 
različne stvari, naj bodo še tako hude in šokantne. Tudi v 
primeru vojne v Bosni in Hercegovini je tako. Pokoli, 
poiigi, rušenje znamenitega mostu v Mostarju, na vse smo 
se hitro navadili. Čeprav so nas slike, ki smo jih videli na 
začetku vojne, zelo prizadele, smo se zdaj nate grozote kar 
nekako navadili. Psihiatri pravijo, da je to v človeški 
podzavesti. Enostavno se zaprešvase in svojim čustvom ne 
do voliš, da bi te prizadela. Postaneš nekako imun na 
pojave okrog sebe.

Pred kratkim sona MTV-ju pred vajali ponovitev oddaje 
Z naslovom Live link from Sarajevo. V prvem delu smo 
videli reportažo iz Sarajeva, ki jo je pripravil snemalec 
Bill Carter. Drugi del pa je potekal iz studia. Voditelj 
Steve Blame se je pogovarjal z Billom, istočasno pa so se 
v program prek satelita vključili tudi trije prebivalci 
Sarajeva. Reportaža je bila naravnost grozljiva. Ni bilo 
krvi, umiranja ipd., glavno besedo so imeli Sarajevčani. 
Njihove izpovedi, njihov nemočni klic na pomoč, 
depresivnost... Res? Mogoče je na to kdo pomislil po pivih 
minutah, vendar bolj, ko se je oddaja bližala koncu, bolj 
je na piano prihajal duh pravih "sarajlij. " Saj je hudo, 
ampak enkrat bo tudi tega konec. "Top listo nadrealista" 
še vedno snemajo. Nele je v Beogradu, Duro v Ljubljani, 
nekaj "nadrealistov" pa še vedno vztraja v peklu. Po vodo 
je treba čez šest ulic, kjer so ostrostrelci. Pa gredo. Kaj, 
če jih zadene krogla? Bodo pač umrli in se rešili pekla. 
Cinizem do skrajnosti. Zakaj se ženske lepo oblačijo 
(kolikor se seveda lahko), šminkajo, urejajo pričesko? Če 
Že morajo umreti, bodo umrle lepe. Otroci se igrajo v 
požganih avtomobilih. Na morje se bodo odpeljali. Zraven 
pa prepevajo pesmi All that she want's in Pump upthe jam. 
Neverjetno.

In potem sledi neizbežno vprašanje. Ne, plaz vprašanj, 
ki se začenjajo z besedico zakaj. Nihče na tem svetu me ne 
bo prepričal, da svetovne velesile spopadov ne bi mogle 
ustaviti. Pa jih ne. Gospoda v Beogradu in Zagrebu sta se 
vse lepo domenila, meni pol, tebi pol. Pa Muslimani? Ah, 
kaj bi to. Saj pravih Muslimanov v BiH sploh ni. Kaj lahko 
storimo mi, Slovenci? Veliko je humanitarnih organizacij. 
Obleka, ki se nam valja po omarah, denar, hrana... Veliko 
načinovje. Ampak pri nas je pač tako - do Kolpe je Evropa, 
od Kolpe navzdol pa Balkan. Kaj me briga!! Žalostno. 
Spomnite se filma "Valter brani Sarajevo" in besed 
nemškega generala, kdo je tisti, ki ga brani. "Das ist 
Walter, "pravi, kamera pa pokaže mesto. Reportaža nas je 
prepričala, da Walter še vedno živi.

Tomaž A. Štojs



V zagorskem zdravstvenem domu je prekipelo šestim zdravnikom splošne prakse, ki 
so se uprli svojemu direktorju. Tudi zdravniki so le ljudje, delavci, ki jim v medsebojnih 
odnosih lahko tudi prekipi. Zakaj smo se v Zasavcu teh nesoglasij lotili prav v tèmi, 
saj se skregajo marsikje, pa tega niti ne omenjamo? Zato, ker neurejeni odnosi lahko 
začnejo vplivati na bolnike, ki zahajajo v ambulante. To pa je stanje, ki ga ne želita 
ne pacient, ne zdravnik. 0 razmerah v zdravstvenem domu se je nabrala debela mapa 
gradiva, pripravili so precej sestankov in razgovorov. Tudi mi smo prebrali zapise ter 
se udeležili dveh sestankov, tèmo pa napisali tudi v želji, da bi bili problemi kmalu 
razrešeni. K zdravniku navadno zaidemo s posebnim spoštovanjem. Povezano je včasih 
s strahom, kaj bo odkril, upanjem, da bi bilo vse dobro in hvaležnostjo, ko je obiskov 
konec. Njegovemu znanju zaupamo svoje življenje.

Pismo šestih zdravnikov
Tik pred novim letom je šest zdravnikov 

splošne prakse v Zagorju poslalo pismo 
predsedstvu občinske skupščine, izvršnemu 
svetu in namestnici predsednika sveta zavoda. 
Podpisali so ga dr.Berta Ključevšek Novak, 
dr.Koman Kralj, dr.IrenaManfrcdo Lazar, 
dr.Franc Novak, dr.Ksenija Peršin Zupet 
in dr.Mojca Štendler. V domači delovni hiši 
je po njihovem mnenju zadeva sodu izbila 
dno, pa so se podali napotk drugim naslovom.

Mesec dni pred tem sopismo poslali svojemu 
direktoiju, tudi zdravniku dr.Francu Grošlju, 
pa ugotovili, da se je kasneje njihov 
brezizhoden položaj le še poslabšal. V pismu 
so povedali, da ob vodstvu in organizaciji 
splošne medicine, ki jo imajo, niso niti 
sposobni, niti pripravljeni sprejemati 
odgovornosti. Čeprav so bili podpisani le oni, 
so bili mnenja, da direktor s pomočjo svojih 
pooblastil in strokovnega sveta izvaja pritiske 
na vse zaposlene.

Zakaj pa se prav ti zdravniki čutijo ovirane 
pri svojem delu? Zdravniki očitajo direktorju 
nepravilno oceno stanja in obremenitev 
zdravnice ter medicinske sestre v splošni 
ambulanti na Izlakah. Direktor je lanskega 
junija z ZZZS podpisal pogodbo o izvajanju 
zdravstvenih storitev, iz katere je videti, daje 
za splošne ambulante priznanih 6,7 
zdravnikov, v Zagorju pa na tem področju 
dela le pet zdravnikov. Podpisani so želeli 
razčistiti tudi status ambulante v Medijskih 
Toplicah, in iz prikaza finančnega poslovanja 
so opazili, da se zanjo porabljajo sredstva, ki 
so namenjena osnovnemu zdravstvu. Menili 
so tudi, da bi moral direktor poskrbeti za 
usposobitev svojega kadra, tu pa so bili 
konkretni ob potrebi po specializaciji iz med
icine dela. Kritizirali so zaposlovanje novega 
kadra, med katerim pa ni bilo zdravnika 
splošne prakse. O privatizaciji so dejali, daje 
glavnaaktivnost direktorja od leta 1992 dalje.

Menijo pa, da so njegove pobude o 
organiziranju zdravniške zadruge premalo 
konkretne in neizdelane. Rentgenski aparat 
podpirajo le v tej smeri, če bodo zanj zbrana 
sredstva zunaj doma. Podpirajo pa nabavo 
aparatur, ki lahko izboljšajo kvaliteto
osnovnega zdravstvenega varstvaZagoijanov.
Službeni poslovodski avtomobil z radijsko 
postajo po njihovem direktor preveč uporablja 
za osebne namene. Opozorili so nanezmožnost 
reševanja strokovno-organizacijskih dilem v 
zavodu, kjerso kritizirali neustrezno povezavo 
vodje I. strokovne skupine zdravnice 
dr.Danice Slaparmed direktorjem, 
strokovnim svetom in delavci, kritizirali so 
neustrezno zaseden strokovni svet. O svetu 
zavoda, kjer so predstavniki ustanovitelja 
(občinske skupščine) in zdravstvenega doma 
pa so menili, da je bil njihov predstavnik 
zdravnik dr. Franc Novak pri načenjanju 
problematike preslišan ali prekinjen. Tudi 
tam ima po njihovem mnenju direktorprevelik 
vpliv. Omenili so tudi kršitve statuta.

Ob koncu svojega pisanja so podpisani 
zdravniki izjavili, da je njihova prva skrb 
zdravje zaupane populacije. Ocenili pa so, da 
so ovirani pri svojem strokovnem delu, česar 
ne bodo dopustili. Zaprosili so tudi za skupen 
razgovor, ki je bil organiziran 6. januarja.

Skupen razgovor na 
občini

Vodstvo občinske skupščine in izvršnega 
sveta je na pismo in nekaj predhodnih 
razgovorov reagiralo s skupnim sestankom 
takoj po novem letu. Na sestanku so bili člani 
predsedstva občinske skupščine, izvršnega 
sveta, člani sveta zdravstvenega doma in v 
prvem delu sestanka prizadeti zdravniki, v 
drugem delu pa vodstvo zdravstvenega doma.

Podpisani zdravniki so povedali, da se 
nerešene zadeve poglabljajo že leto dni, vse 
od prvih razprav o privatizaciji, za katero se

direktor močno zavzema, oni pa ne. Omenili 
so, da so bili zaradi svojih dvomov in vprašanj 
pred kolektivom prikazani kot stavkokazi, 
rušilci zavoda in tisti delavci, ki nočejo delati. 
Za izboljšanje stanja so predlagali zamenjavo 
direktorja, spremembo strokovnega sveta, 
spremembo statuta, izboljšanje dela sveta 
zavoda. Povedali so, da direktorja kot 
zdravnika ovirali ne bodo in mu bodo pri delu 
nudili pomoč, mnenja pa so, da je izgubil 
njihovo zaupanje kot direktor.

Sklicatelji so ugotovili, da določena 
odgovornost vsekakor sloni na njihovih 
ramenih, saj vsi želimo dobre zdravnike in 
dobro zdravstveno varstvo. Seveda pa so 
povedali, dao zaupnici direktorja lahko odloča 
le svet zavoda.

V drugem delu sestanka, ko jebilo prisotno 
vodstvo zavoda, so sklicatelji slišali drugo 
stran. Direktor je izrazil začudenje nad 
pisanjem svojih kolegov, celo menil je, da so 
se pred novim letom lepo pogovorili in si 
prijazno nazdravili. Povedal pa je, da je pri 
poslovodenju težko oviran, saj mu funkcije 
poslovodnega organa ne priznajo. Tudi on je 
predlagal rešitve. Če bo zdravstveno 
zavarovanje priznalo obdelavo pacientov v 
domu starejših občanov, bodo lahko zaposlili 
še enega zdravnika. Povedal je tudi, da seje 
pripravljen odreči stimulacije v hotelski 
ambulanti, ne pa delu v njej. Predlagal je 
imenovati namestnika direktorja, ki ne bo 
zainteresiran za privatno prakso. Sam se bo po 
dveh letih, ko bo končal direktorski mandat, 
umaknil. Na drugem delu sestanka so prisotni 
obravnavali tudi odgovor vodstva 
zdravstvenega doma na pismo šestih 
zdravnikov.

Direktorjev in 
strokovnega sveta 
odgovor

Podpisana zdravnika direktor Franc Grošelj 
in vodja I. strokovne skupine Danica Slapar 
ter vodja financ Jožica Pavlič so način 
komuniciranja ocenili kot neprimeren, saj po 
njihovem mnenju v zavodu delujeta svet 
zavoda in strokovni svet, ki sta pristojna za 
razčiščevanje nepravilnosti, če so te u temeljene 
in dokazane.

O obremenitvah zdravnikov so zapisali, da 
zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije 
priznava na zdravnika glavarino 2.150 
pacientov. Zagorski zdravniki ne dosegajo te 
številke. V odgovoru je bilo prikazano tudi
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nadurno delo zdravnikov, ure pa v skupnem 
fondu pomenijo 2,9 odstotkaali 0,2 zdravnika. 
Za ambulanto vMedijskih Toplicah so menili, 
da je zajeta v programu dejavnosti 
zdravstvenega doma, pogodba o delu za 
zdravnika pa je bila verificirana na svetu 
zavoda. Stimulacija za delavce v tej ambulanti 
pa je plačana iz sredstev samoplačnikov na 
osnovi pogodbe. Pri tem pa so izpostavili tudi 
pogodbeno delo v domu starejših občanov, 
delo pa bi moralo biti opravljeno v rednem 
delovnem času.

Ob tem povejmo, daje dr. Berta Novak, ki 
je od ustanovitve doma na Izlakah opravljala 
z veseljem in v zadovoljstvo oskrbovancev 
zdravniške usluge od ustanovitve doma, dala 
1 .januarja letos nato pogodbeno delo odpoved 
prav zaradi razmer, ki so v zdravstvenem 
domu nastale. Po nalogu direktorja sedaj trikrat 
tedensko vdomu deladr.Metoda Drnovšek.

O prevelikem številu sestrskega in ostalega 
kadra v zdravstvenem domu imajo obratno 
mnenje, po normativih imajo namreč medi
cinskih sester premalo, pri ostalih pa so trije 
delavci na področju tehnično-administrativnih 
del višek, z novimi dejavnostmi, ki so v načrtu, 
pa bi lahko ta kader zaposlili. O nabavi 
osnovnih sredstev je bilo zapisano, da so 
nabavljali skladno s potrebami, ki jih je 
definiral direktor, strokovni svetin svet zavoda. 
O izobraževanjih in službenih potovanjih pa 
so menili, da o tem odloča strokovni svet, ki 
dela v skladu z zakonom. O organiziranju dela 
v splošni službi je dr. Danica Slapar zapisala, 
da te obveznosti opravljapo nalogu direktorja, 
ob tem pa je priznala marsikatero stihijskost 
dela, ki izvira tudi iz navade oziroma načel, 
ustreči vsakomur od kolegov, če se le da.

Direktorje ob zaključku pisma zapisal, da 
gamotijo čeri in nevarnosti, ki zavodu grozijo, 
če ne bo vsak poznal svojih obveznosti. Meni, 
da so kolegi preveč črno ocenili zadevo in da 
so problemi le problemi enega ali dveh, ne pa 
skupine. Žal mu je, da ne najde razumevanja 
pri nekaterih sodelavcih, čeprav je prepričan.

dajih ni nikoli drugače obravnaval kot večino 
delavcev.

Dodatki pred sejo vlade
Po uvodnem razgovoru in dopisovanju je 

bilo do seje izvršnega sveta 11. januarja še 
veliko razgovorov in popisanih precej listov. 
Že naslednji dan je izvršnemu svetu pisal 
direktor dr. Franc Grošelj. Zanikal je, da bi bil 
kdorkoli od strokovnih delavcev oviran pri 
svojem delu, zapisal je, da specializacije 
potekajo, da je ambulanta v Medijskih 
Toplicah nesporna, glede privatizacije pa da 
je bilo vse pripravljeno na osnovi medseboj
nih soglasij večine zdravnikov. Odklanja 
izjavo kolegov o njegovi nepravilni oceni 
stanja in obremenitev zdravnice v ambulanti 
nalzlakah ter navedbe o njegovem ustvarjanju 
sovražnega vzdušja proti zdravnikom. Ne 
sprejema trditve o nezmožnosti reševanja 
strokovno-organizacijskih dilem v zavodu, 
saj te rešuje strokovni svet, po njegovem 
mora delovanje zavoda oceniti svet zavoda. 
Zavrnil je tudi trditve kolegov, da je bila v 
zavodu kršena zakonodaja. V pismu predlaga 
takojšnje prenehanje vseh aktivnosti kolegov, 
ki bi zavodu lahko naredile škodo in apelira 
na ustanovitelja, da v bodoče zavračd pritožbe 
in zadeve, ki niso bile predhodno obravnavane 
na organih zavoda. Želi imenovati pomočnika 
direktorja, strokovni svet pa naj bi se razširil 
iz pet na devet članov.

Tadan sopismo napisali tudi ostali zdravniki 
in zobozdravniki - dr. Danica Slapar, dr. 
Mara Grošelj, dr. Alojzija Krautbcrgcr, 
dr. Marija Maurer, dr. Milica Savič, dr. 
Metoda Drnovšek, dr. Frančiška Brus in 
dr. Zdenko Uranič. Prikupno so povedali, 
da so bili doslej manj opaženi, pa vendar po 
zakonu enakovredni. Trdijo, da so za razumen 
dialog in da takšnega pri njih nihče ne 
preprečuje. Zagovarjajo stališče, da se zadeve 
rešujejo znotraj zavoda. Njihovo mnenje je, 
daje izjava zdravnikov, da bodo prenehali z 
delom in s tem zapustili izbrano populacijo.

neprimeren način za dosego odstranitve 
direktorja. Predlagajo kompromis in ne iskanje 
zmagovalca. Tudi oni predlagajo dopolnitev 
sveta zavoda, strokovnega sveta, imenovanje 
pomočnika direktorja. Če kompromis ne bo 
mogoč, predlagajo informiranje in izrekanje 
v višjih zdravstvenih organih. Citirali so 
kodeks, ki pravi, da morajo odnosi med 
zdravniki temeljiti na spoštovanju in korekt
nosti, pri tem pa so dolžni upoštevati 
življenjske in strokovne izkušnje starejših in 
predpostavljenih.

Sklep izvršnega sveta
Poleg že znanega gradiva so bila v torek na 

mizo položena še tri pisma. V enem direktor 
z obžalovanjem ugotavlja, da pri kolegih 
podpisnikih ni pripravljenosti za dialog, saj 
so sestanek, na katerega jih je povabil, 
demonstrativno zapustili. Drugi dopis je 
zapisnik neuspelega sestanka zdravnikov, kjer 
je bilo med drugimi stališči tudi zapisano, da 
so nekateri kolegi zdravniki iz Zasavja 
ponudili pomoč ob morebitnih izpadih, da pa 
imajo tudi v hiši zdravnike in specialiste 
splošne medicine, ki bi lahko nadomeščali 
kolege, če bi bilo potrebno. Tretje pismo 
izvršnemu svetu pa je podpisal dr. Franc 
Novak, ki je kritiziral, da so bili s strani 
direktorja na sestanek povabljeni le nekateri 
zdravniki - tisti, ki so podpisali prvo pismo in 
oni, ki stojijo njemu ob strani. Zato so prvi 
sestanek prizadeti tudi zapustili.

Lahkega dela izvršni svet v torek ni imel. 
Predvsem pa to ni bilo mesto odločanja. Za to 
je pristojen svet zavoda. Odločili so se torej 
strniti določene zaključke v obsegu in na 
način, ki ga dopuščata zakon in občinski 
statut. Ocenili so, da zadeve v zdravstvenem 
domu resnično lahko začno škodovati 
občanom, če že niso. Ob tem je bilo 
poudarjeno, da se morajo vsi zdravniki 
zavedati svoje odgovornosti. Seveda bo 
izvršni svet vztrajal pri tem, da bodo speljane 
vse regulativc za upravljanje zavoda. Organi 
znotraj zavoda pa morajo zadeve reševati 
tako, kolje predpisano. V razpravi pa so člani 
tudi menili, tega mnenjaje bil tudi predsednik 
skupščine, dajetrebaprizadetezaščititi, vendar 
v zakonskih mejah. Soglašali so, da zadeve v 
zdravstvenem domu niso idealne, zdelo pa se 
jim je nesprejemljivo zadeve reševati čez noč 
in z glavo direktorja na pladnju, kot je bilo v 
prispodobi povedano. Predlagali so strpnost. 
Vprašanje pa ostaja, ali sta ti dve skupini 
sposobni popustiti. Izvršni svet je zavodu 
predlagal takoj nadomestne volitve v svet 
zavoda, svet pa bo moral potem v polni sestavi 
obravnavati problematiko v zdravstvenem 
domu, na dnevnem redu pa bo tudi zaupnica 
sedanjemu direktorju. Prva seja sveta 
zdravstvenega doma Zagorje v sedanji sestavi 
bo 19. januarja. Srečno vsem.

Ivana Laharnar



Sedanjega trboveljskega župana Franca Majnardija je v politiko zaneslo iz 
gospodarstva. Iz Trbovelj gaje iz ekonomske šole odneslo na ekonomsko fakulteto, kot 
ekonomist se je najprej zaposlil v Ljubljani na "železnici" kot pripravnik, potem je v 
Trbovljah delal sedem let v pravni inšpekcijski službi kot inšpektor I. (sedem let) in štiri 
leta kot šef kontrole. Štiri leta je bil direktor trboveljske Ljubljanske banke, od leta 1989 
pa je zaposlen kot predsednik skupščine občine Trbovlje.

Zasedanja skupščine so v Trbovljah vedno 
precej živahna. Kako ocenjujete delo skupšči ne 
v tem mandatnem obdobju?

Skupščina je z ozirom na politično sestavo 
precej interdisciplinarna, kritično pisana, temu 
primerne so tudi razprave v skupščini. Dejstvo je, 
da je v skupščini večkrat v ospredju predvsem 
politična plat, njeno delo je premalo vsebinsko, 
strokovno. Nekatere probleme zelo togo 
razrešujemo ali pa jih sploh ne razrešujemo, jih 
vlečemo iz ene seje na drugo. Zaradi tega smo 
imeli vrsto težav, ki so bile povezane z vsebinskim 
pristopom. Predvsem takrat, ko smo se soočali s 
krizo na področju obvladovanja finančnih tokov. 
To je bila recimo kriza, ki je sledila blokadi 
občinskega proračuna, karje posledica dolgoročne 
zadolžitve. Oziroma nezmožnosti servisiranja 
zapadlih kuponov ob dospetju v letu 1993 kot 
posledica emisije obveznic.

Opozicija večkrat očita, da so seje skupščine 
slabo vodene.

Težko rečem, slabo vodenje je posledica nekih 
odnosov ali sodelujočih v razpravi. Če je 
razpravljalec diskutiral v tej smeri, da skupščino 
poskuša čimbolj oddaljiti od problema, potem 
lahko rečem, da so seje slabo vodene. Bolj bi rekel, 
da so razpravljalci tisti, Id poskušajo vsak prob
lem, ki je v občini prisoten, zreducirati na področje 
dolgoročnih zadolžitev. Oziroma, skušajo skozi 
problem obveznic vsako vprašanje postaviti v 
stanje, ki povzroča zaplete. Ti so največkrat 
političnega karakterja, zato mislim, da je težko 
obvladovati demokracijo v parlamentu s 
kvalitetnejšim vodenjem. Če bi vsak poslanec 
čutil obvezo, da se osredotoči le na problem, o 
katerem se pogovarjamo, potem bi bilo najbrž tudi 
vodenje kvalitetnejše.

Včasih se zdi, da ste pri svojem delu preveč 
mlačni. Se tudi sami kdaj zasačite s podobnim 
občutkom?

Lahko rečem, da sem že na začetku mandata 
ocenjeval, da bi bilo potrebno z večjo avtoriteto 
reševati konflikte v skupščini. Po drugi strani pa 
me zavezujeta poslovnikin statut, ki imata mogoče 
preveč praznin, ki povzročajo neko konfuzno 
stanje v skupščini in mogoče pride do izraza 
občutek mlačnosti. Zato skušam krmariti med 
poslovnikom in tem, da ne prekoračim pooblas
tila.

Če se dotakneva aktualnih težav, z novim 
letom nastale blokade proračuna občine - zakaj 
niste sklicali izredne seje skupščine ampak 
čakate na redno zasedanje 25. januarja?

Saj ne čakamo na redno zasedanje. Osnova za 
sklic izredne seje skupščine mora biti bolj jasna. 
Dejstvo je, dasmo blokado proračuna pričakovali. 
Vsaj v primeru, če ne bodo rešeni problemi, ki so 
bili vezani v banki na razreševanje problema 
železarstva, potem bo banka občino blokirala. 
Tekom lanskega leta smo sicer opravili vrsto 
intenzivnih razgovorov v finančnem ministrstvu 
in vlekli rdečo nit ternadalje vali izvajanje programa 
sanacije, ki gaje pripravila začasna upraviteljica. 
Opozarjali smo pristojne ljudi v ministrstvu, kaj 
grozi s 3.1.1994. Pogovori z ministrstvom še 
potekajo, s predsednikom IS s va v četrtek opravila 
razgovor na finančnem ministrstvu z ministrom 
Gasparijem. Tudi z banko se še pogovarjamo. Na 
strokovnem nivoju torej razgovori še potekajo, 
iščemo rešitve, kako bi blokado odpravili. Dokler 
te zadeve ne bodo jasne, je nesmiselno sklicevati 
skupščino. Namreč le zato, dajo obvestimo, daje 
nastala blokada. Zato je hitenje v tej smeri 
nesmiselno. Treba je pripraviti ali predlog sanacije 
in začasnega upraviteljstva, če bomo delali v 
pogojih blokade proračuns ali pa jo informirati s 
prizadevanji, ki jih vodimo na strokovnem 
področju, da blokado odpravimo.

Obstaja možnost, da blokado odpravite?
Ne bom rekel, da sem optimist, toda dovolj 

realno gledano obstaja možnost, da se blokada 
odpravi. Predvsem s pridobivanjem lastnih 
finančnih virov. Na osnovi tega obstajajo 
uresničljive možnosti, da se doseže tako z banko 
in posredno z ministrstvom za finance ugodna 
rešitev našega problema.

Vidite rešitev le v prodaji občinskega 
premoženja?

V tem trenutku, kratkoročno gledano, je rešitev 
samo v reprogramu s prodajo občinskega 
premoženja. Se pravi, da bi banka pristala na 
reprogram naših dolgov, občina pa z gotovostjo 
opredelila, kako bi premoženje, ki ga občina ima. 
spreminjali iz ene pojavne oblike v drugo, se pravi 
v denarno obliko, da bi prišli do lastnih finančnih 
virov. Ob tem pa je treba iskati možnosti, vezane 
na finančno ministrstvo oziroma državo. Jasno pa 
je, da brez uspešnega preoblikovanja premoženja 
težko pričakujemo, da bomo lahko uspeli na
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ministrstvu za finance. Cilji so jasno opredeljeni v 
sanacijskem programu. Že v začetku smo rešitev 
iskali v treh smereh. V lastnem deležu, ki najbrž v 
strukturi pomeni največ, v soudeležbi države in s 
pomočjo banke. Občina ne sme sprejemati nase 
novih obveznic, se pravi, ne smemo se na novo 
zadolževati. Vsaka zadolžitev bi morala imeti s 
strani ministrstva ustrezno soglasje.

Jc blokada tudi posledica tega, da se je 
poslovila stečajna upraviteljica?

Mislim, da ne. Če sledim njeni interpretaciji v 
skupščini, je jasno povedala, da njeno novo delo, 
ki ga opravlja na ministrstvu za gospodarske 
dejavnosti, ni združljivo z opravljanjem funkcije 
začasnega upraviteljstva. Toje bil eden od razlogov 
njenega prenehanja, drug pa je bil, da začasnega 
upraviteljstva ni bilo več treba, ker je bila blokada 
odpravljena.

Kako ocenjujete njen program sanacije, ki je 
bil verificiran. Je problem v programu, je slab, 
če sega je IS po besedah njegovega predsednika 
točno držal, pa je občina vseeno v blokadi?

Ne bi rekel, daje program slab. Problem je v 
tem, da nekaterih virov, ki jih je kot cilje opredelil 
za razreševanje tega problema, nismo uspeli 
pridobiti. Že v lanskem letu nismo uspeli preo
blikovati premoženja Volana v denarno obliko. To 
je bil eden od ciljev, ki smo ga kot prihodek 
planirali v letu 1993. Nekaterih virov, ki so bili 
opredeljeni kot viri, s katerimi se bo vključevala 
država v razreševanje, tudi nismo uspeli pridobiti. 
S predsednikom IS sva nadaljevala aktivnosti do 
vseh ministrstev, predvsem pri sofinanciranju tistih 
projektov, ki so bili v izdelavi ali pa v izvajanju. 
Blokada je letos še bolj pereča. Še posebej, ker s 
1.7. dospe v plačilo sedmi kupon v višini 88 mio.

Torej vi vidite prej rešitev v deblokadi kot v 
novem prisilnem upraviteljstvu?

Absolutno.
Sc pravi, da tudi še niste razmišljali o novih 

upraviteljih?
Ne, zaenkrat še ne.
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DEDEK MRAZ V OBClWt TRBOVLJE.
Pobitkijc lahko biti general, kajne? Ali lahko 

vseeno komentirate očitke opozicije, da je 
vodstvo LB občinsko vodstvo pri teh obveznicah 
prineslo okrog?

Ko smo sprejemali odlok o prestrukturiranju 
oziroma emisije obveznic za prestrukturiranje 
gospodarstva, sem to podprl. Predvsem zato, ker 
sem problematiko občine Trbovlje gledal z nekega 
makro nivoja. Poenostavljeno rečeno smo s tem 
mehanizmom državi kupovali socialni mir. Dejstvo 
je, da je v tistem trenutku trem podjetjem grozil 
stečaj in s tem veliko nezaposlenih. V vsakem 
primeru sem to podpiral. Ali je bil tehnično gledano 
poseg najboljši ali najslabši, je zdaj težko oceniti. 
Posledice ravnanja, ki smo ga naredili, so pred 
nami. Težko zdaj to ocenjujem. Komentarje 
prepuščam, s tem da mislim, da gre tu zgolj za 
strokovno vprašanje.

Vi stebili prej direktor Ljubljanske banke. Je 
šlo za bančniško navezo pri trboveljskih 
obveznicah?

V tehničnih rešitvah sam sploh nisem sodeloval. 
Tako, da ta naveza nikakor ne pride v poštev.

Kako zdaj ocenjujete delo v podjetjih, v katera 
so bile investirane obveznice. Vsa tri so kljub 
močni injekciji še vedno v dokaj težkem 
položaju...

Ko smo se odločali o tem, kako ohranjati zdrava 
jedra v teh firmah, smo imeli pred seboj tudi nekaj 
programov razvoja, programe tržne usmeritve 
posameznih firm. Dejstvo je, daje bilo to obdobje, 
ko se trg v Sloveniji in bivši Jugoslaviji še ni tako 
spreminjal. Te firme niso predvidele takšnih 
sprememb na področju trženja, kot so nastale v letu 
1991. Izguba jugoslovanskega trga jih je močno 
prizadela. Za primer: bivša Strojna tovarna je 
plasirala približno 80% svojih proizvodov na 
jugoslovanski trg. Preobrat je bilo potrebno doseči 
praktično čez noč. Zato je dinamika izvajanja tega 
programa bistveno bolj počasna. V zadnjem 
obdubju so delali z izgubo, ki je v bistvu normalna 
posledica. Vemo, kakšne razmere vladajo na 
konkurenčnih, zahodnoevropskih trgih. Zato se 
bodo verjetno firme še srečevale s hudimi težavami 
kar se tiče zagotavljanja lastnih obratnih virov za 
financiranje proizvodnje in za plasma svojih 
izdelkov na tržišče.

Še en očitek ste dobili na koncu leta - dodatek 
k funkcionarskim plačam oziroma k plačam 
vodilnih ljudi v občini. Kako to komentirate?

Ne vem na kakšen dodatek se to nanaša. Višina 
točke za naše plače je določena s strani vlade 
Slovenije in velja za vse proračunske koristnike. 
Koeficiente za naše delovno mesto tudi določa 
vlada in tudi na to nima nihče vpliva. To je osnovni 
bel naše plače. Drugi del je stimulativni, ki ga 
določa komisija za volitve in imenovanja 
Posamezne skupščine. Praksa je bila, da smo 10% 
mase sredstev za osebne dohodke namenjali za 
oblikovanje stimulativnega dela.

Zadnje čase buri duhove trboveljska cerkev. 
Zakaj ste glasovali proti prostorskim rešitvam?

Pravica vsakega je, da glasuje tako, kot se sam 
odloči. Vendar bi želel povedati o tem nekaj več.
Mi smo imeli pred letom in pol razpravo o tem 
Prostorskem dokumentu v skupščini. Takrat seje 
skupščina odločila, da tega sklepa ne bo oblikovala 
in gaje zavrnila z zahtevo, da IS ponovno prouči

stvariinjih podana skupščini. To je bilo vtem času 
storjeno. Moj osnovni pomislek je v tem, da ni 
novih dejstev od zavrnitve do sedanjega novega 
predloga. Nova dejstva so tista, ki naj bi poslance 
v skupščini prepričala o smiselnosti ali 
nesmiselnosti tega. Seveda se v Trbovljah o 
vsebinskih problemih pogovarja premalo 
strokovno in vsebinsko ter se prevečkrat sprejemajo 
politične odločitve. Glede glasovanja pa še to: 
prav bi bilo, da se daje popolna informacija, kako 
je kdo glasoval. Moram pa reči. da v pismih 
polovica imen ni navedenih. Tako ljudje nimajo 
prave podobe o tem.

Kaj pa vaše osebno mnenje, ali Trbovlje 
potrebujejo še eno cerkev?

To bi težko ocenjeval, ker v božji hram ne 
zahajam in niti ne vem, kakšne so potrebe za 
takšno ali dmgačno obliko verskega izobraževanja. 
Če pa ocenjujem iz pogovora zdr. Krambergeijem. 
mariborskim škofom, ki sva ga imela pred prvo 
obravnavo v skupščini, sem takrat profesionalno 
razmišljal takole - o objektih, ki povzročajo v fazi 
delovanja stroške, je najbrž potrebno racionalno 
razmisliti. Kot primer lahko služi delavski dom v 
Trbovljah. Taje bil zgrajen tako, da praktično ni 
bilo večjih izdatkov, vanj je bilo vloženega veliko 
prostovoljnega dela. Potem pa, ko objekt deluje, 
povzroča samo stroške. In podobno je najbrž tudi 
pri cerkvi.

Kaj je sedaj z osnovno šolo?

Pri projektu osnovne šole smo kljub težavam v 
preteklem letu uspeli pridobiti manjkajočasredstva 
s strani ministrstva za šolstvo. Tako načrtujemo 
otvoritev prve osnovne šole Tončke Čeč 17. 
januarja. Potem pa še prehod na tri popolne

osemletke v Trbovljah. Ta projekt bomo uspeli 
realizirati.

Ste v svojem mandatu kdaj razmišljali o 
odstopu?

Zelo intenzivno, že takoj na začetku mandata, 
ko so se začeli prvi konflikti v skupščini. Predvsem 
zaradi tega, ker si zamišljam to funkcijo 
nepolitično, bolj profesionalno. Ne opravljam jo 
kot pripradnik stranke, temveč bolj z vidika 
strokovnega znanja in izkušenj, ki jih imam. Zato 
so me nekatere zadeve razočarale v tem, da ne 
bomo reševali problemov, ki jih v občini že v 
preteklosti ni bilo malo, zdaj jih je paše več. Prav 
zaradi ozkega političnega gledanja v skupščini 
sem bil že na začetku v dilemi, da bi odstopil. Pa 
so me prepričali, da se tudi v skupščini problemi 
rešujejo, vendar ne s takšno intenziteto kot sem s 
strokovnega nivoja pričakoval. Večkrat sem delal 
analitično oceno o kvalifikacijski strukturi naših 
poslancev in sem mnenja, da sploh ni slaba. Vendar 
se prevečkrat zatekamo k temu, kam kdo sodi, 
kako je politično obarvan.

V Zasavcu smo že objavili vašo izjavo, da 
najbrž ne boste več kandidirali za župana. Po 
dolini govorijo, da si občinski možje že iščejo 
nove službe. Je to res?

Vsekakor, saj nimam toliko let pokojninske 
dobe, da bi šel v pokoj. Očitno si je treba iskati 
zaposlitev, čeprav zaenkrat ne morem reči nič 
konkretnega. Zaposlitev si bom iskal glede na 
strokovna znanja, ki jih imam. O razmišljanju za 
ponovno kandidaranje za župana pa sem že 
povedal, daje zame vrsta stvari zelo motečih.

Marko Planinc



Zatišje po praznikih
Končno smo jih preživeli, praznike namreč. Nakateri bolj 

veselo, drugi bolj skromno, pa še vedno veselo. Skratka, minilo 
je in treba je spet začeti delati s polno paro.

Iz večine društev poročajo o nekakšnem zatišju po praznikih. 
Kaj hočemo, tudi društva se morajo po celoletnem delovanju in 
analizi dogodkov preteklega leta malo odpočiti in z na novo 
pridobljeno energijo začeti v novem letu. Tako lahko pričakujemo 
njihovo vestno javljanje v Zasavcu o njihovem delovanju, akcijah 
in prireditvah, ki se bodo dogajale v tem letu. Morda pa bodo s tem 
pridobili še nekaj novih članov?! Vsekakor se nam oglasite.

Katja Božič

KRVODAJALSKE AKCIJE TUDI LETOS
V Zasavj u velja že večdesetletna 

tradicija prostovoljnega 
krvodajalstva. Med darovalci te 
najdragocenejše tekočine so 
številni občani, ki so si s pogostim 
oddajanjem krvi pridobili razna 
priznanja Rdečega križa Slovenije. 
Kako pomembna je prostovoljna 
oddaja krvi, najbolje vedo mnogi 
bolniki, ki so bili deležni tovrstne 
pomoči tudi v Splošni bolnišnici 
Trbovlje. Kri je mogoče darovati 
vsak četrtek na transfuzijskem 
oddelku Splošne bolnišnice 
Trbovlje, tako kot že dolga leta 
doslej. V letošnjem letu je bila 
prva takšna akcija v četrtek. 6. 
januarja. Tako transfuzijski 
oddelek SBT, kakor tudi Rdeči

Planinci z Dola so konec 
decembra izdali 44. številko 
glasila Naš planinec, ki izhaja že 
šestnajsto leto. V uvodu Toni 
Pavlič, predsednik društva, 
ugotavlja, da so menjavo vodstva 
v društvu preživeli brez večjih 
pretresov. Gospodarsko 
poslovanje so zaključili brez 
rdečih številk, najbolj ponosen pa 
je na dobro organizacijo srečanj 
mladih planincev Zasavja in 
Posavja, proslavo ob 40-letnici 
društva in tabor mladih planincev 
v Kamniški Bistrici. Tudi 
gospodarski odbor ugotavlja, da 
so bili v tem letu uspešni. 
Posodobili so cesto do doma , s 
pomočjo SO Hrastnik, Steklarne, 
TKI, Merkatoija, Zavarovalnice 
Triglav, domačinov in lastnikov 
počitniških hišic. Svoj delež je 
dodal izvajalec gradbenih del, 
posebno hvaležni pa so kmetom, 
ki so svoje parcele za razširitev 
cestišča odstopili brezplačno. Tudi 
pri izgradnji športnega parka ob 
domu so bili deležni pomoči raznih

križ v zasavskih občinah, 
predvsem pa številni bolniki, ki so 
potrebni sveže krvi v času 
njihovega zdravljenja, pričakujejo, 
da se bodo tudi v bodoče dosedanji 
in novi krvodajalci zanesljivo 
odzvali vsakokratnemu vabilu za 
darovanje krvi.

T.L.
Krvodajalska akcija v Zagorju 
Občinski odbor Rdečega križa 

Zagorje ob Savi obvešča, da bo 
redna krvodajalska akcija v 
Zagorju dne 19. januarja od 8. do 
17. ure v prostorih Srednje šole 
elektrotehnične usmeritve, ker bo 
akcija enodnevna, je podaljšan 
odvzem do 17. ure.

OO RK Zagorje

podjetij, vložili so tudi veliko ur 
prostovoljnega dela. Na naslednji 
strani se poslavlja po štiridesetih 
letih dela pri PD Dol Drago Kozole.

Poročilo vodnikov navaja izlete 
in pohode, ki so se jih udeležili 
703 mladi in starejši planinci. 
Ugotavljajo, da je vedno manj 
pohodnikov (184), zato upajo, da 
se bo ta aktivnost povečala. 
Markacisti poročajo, da so vse 
poti temeljito obnovili in popravili 
ob srečanju PTT planincev 
Slovenije v Gorah ob njihovi 
obletnici 25. junija. Aprila so 
izvedli v Gorah tečaj markacistov 
Zasavja in Posavja. Statistično 
poročilo prikazuje nov način 
razvrščanja članov glede na 
plačevanje članarine, na koncu pa 
so svoje vtise zapisali še 
udeleženci tabora in drugih izletov. 
Glasilo (250 izvodov) so pripravili 
Božena Tušar, Drago Kozole, 
Milan Čadež, Darja Jurgelj, 
naslovnico Bojan Kraus.

Fanči Moljk

Državna razstava
V poplavi pomembnih dogodkov, ki spremljajo naše življenje, seje 

zelo težko odločiti, kateri je najpomembnejši. Za slovenske gojitelje 
malih pasemskih živali je to prav gotovo državna razstava malih živali 
z mednarodno udeležbo in ocenjevanjem. Gojitelji vam bodo pokazali 
najlepše živali iz pasemskih vrst kuncev, golobov, perutnine, činčil, 
mačk. kožuharjev. koz. ovc itd.

Na tej razstavi bodo precej številčno zastopani tudi člani trboveljskega 
društva. Prvo orientacijo o kvaliteti svojih živali so dobili že na občinski 
razstavi, tako ne bo težko za to pomembno predstavitev izbrati res 
najlepše živali. Gojitelji iz Trbovelj so optimisti in pričakujejo, da bo 
med njihovimi razstavljenimi živalmi tudi kak šampion. O tem se boste 
lahko tudi sami prepričali, če se boste odločili za ogled te zanimive 
razstave, ki bo na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani od 14. do 16. 
januarja med 9. in 19. uro.

Če ste upokojenec ali pa boste prišli kot organizirana šolska skupina 
boste imeli popust pri vstopnini, ki tudi sicer ni visoka, saj znaša le 300 
tolarjev. Kot ponavadi ob takih priložnostih, ne bo manjkal bogat 
srečolov. Generalni pokrovitelj prireditve je Ministrstvo za kmetijstvo 
in gozdarstvo republike Slovenije.

Tekst: Marinka Benetek 
Foto: Jure Nagode

Zagorje:Planinci PD Zagorja sporočajo, da bo v začetku 
februarja zopet tradicionalni spominski pohod na Zasavsko Sveto 
goro. Pohod bo v nedeljo. 13. februarja in bo že šesti po vrsti.

Mlinše:V soboto. 12. februarja prireja šest turističnih društev 
(Mlinše, Vače, Šentgotart, Izlake, Trbovlje in Hrastnik) že četrte 
zimske igre na snegu. Zopet pričakujejo veliko ljud, glede na 
izkušnje iz prejšnjih let.

Trbovlje: Kanal lOpripravljajavnoprireditevoddajeŽebljički, 
ki bo v sredo 19. januarja ob 20.15 v kinodvorani Doma Svobode 
II v Trbovljah. Na prireditvi bo veliko znanih imen zabavne 
glasbe ter bogate nagrade za obiskovalce. Informacije na tel.: 21- 
307.

Trbovlje: V soboto. 15 . januarja bo v Delavskem domu Trbovlje 
razstava pasemskih mačk, ki jo organizira Felinološko društvo 
Zasavje. Člani društva bodo razstavljali predvsem perzijske, 
abesinke, svete birmanke in druge dolgodlake mačke. Poleg 
ogleda pasemskih mačk bo obiskovalcem na voljo tudi srečolov 
z bogatimi dobitki.



Mladim
Zasavcem

Kar mimogrede smo se znašli sredi januarja, vendar 
na Dolu Šole v naravi še niso pozabili. Za marsikoga je
to prvi polet v svet in večina ga preživi prijetno.To nam
povedo njihove izjave. Med seboj so si podobne, vendar

; x:prisrčna« .............................. .
Četrtošolci s FK lončke Čeč so nam poslali svoj 

časopis. Nastal je ob njihovem kulturnem dnevu, ki so 
ga posvetili poezi ji. Pesmice govore o Trbovljah, potoku, 
ki teče skozi mesto, o rudarjih. Preizkusili so se tudi v 
prostem verzu - to so pesmi brez rime, vendar morajo 
vseeno lepo zveneti. Vsak ver/, moramo občutiti kot del 
neke trdne celote. Všeč nam je tudi risba Trboveljščice, 
žal pa ob njej ni podpisa. Če nam bodo poslali ime 
avtorja, ga bomo objavili.

Ste vedeli, da znajo prvošolci že pisati? No, učenci 1. 
d s šole Tončke Čeč znajo. Za druge pa ne vemo, ker 
nam še niso poslali kakšnih zapiskov. Ker zraven radi 
tudi kaj narišejo, bi povedali, da so lepe tiste risbe, ki
.................... ............... Jrš............................................... ................so jih risali sami. Ce pa so prerisane, niso zanimive.
Rišite torej po svoje in se ničesar ne bojte.

Zajček
Rad imam korenje. Jaz imam 

korenje. Jaz imam dolge uhlje 
in kratek rep. Vesel sem, ko 
skačem po travniku.

Maša Gorjup, 1.d

Jaz sem mala muca. Ime mi 
jePika. Živim nakmetiji. Rada 
se potepam. Radaimam mleko. 
Ponoči lovim miške.

Ines Frelih, l.d

Trbovlje pozimi

Okna zaprta, dim sc vali, 
takšna podoba zimskih je 

dni.
Ptičke odletele so tja za goro, 
ker tamj ih grelo sončece bo.

V naši dolini sonca ne bo, 
šele pomlad prikazala ga bo.

Ina Sotlar, 4.d

Tessa Adamič, 2.c

Trboveljščica

Sredi dolge, meglene doline, 
potoček se vije.
Pod Javorjem izvira, 
si vode nabira, 
hiti proti mestu.

Mesto preteče, 
proti Cementarni teče 
in izlije se v Savo.
Umazana in majhna: 
to potok Trboveljščica je.

Bojan Klemenc, 4.d

Trbovska dolina

Trbovska dolina je črna in 
siva,

v zraku je polno žvepla in 
dima.

Vendar otroci tu radi živimo, 
čeprav se za zdravje včasih 

bojimo.

Čez čas pa ta naša trbovska 
dolina

postalabo lepa, čista in fina. 
Denar za orožje bomo dali 

za zrak,
živeti v Trbovljah želel si bo 

vsak.
Goran Beširevič, 4.e

Šola v naravi - 
Gore

Včeraj smo prišli v Gore. Po 
kosilu smo se šli smučat. Bila 
sem v prvi skupini. Tam smo 
bile tri deklice. Ker je,bila

proga zmrznjena, smo se 
peljale kar naravnost. Kmalu 
je bila tema. Odšli smo spat. V 
sobi so vse deklice klepetale. 
Bilc smo še hujše od fantov.

Manja Zore

Ko smo odšli prvič na sneg, 
meje bilo zelo strah. Tovarišici 
sem povedala, da še nikoli v 
življenju nisem smučala, rekla 
mi je, da se bom naučila. Potem 
sem se spustila po hribu 
navzdol, mislila sem, da bom 
padla. Od strahu sem zavpila, 
a nisem padla.

Natalija Landero

Smučali smo se vsak v svoji 
skupini, pogledala sem na 
drugo stran in videla Natašo, 
kakoje padla. Nato sejepeljala 
Brigita in skoraj zapeljala v 
grmovje.

Janja Hribarnik

Kos mo prišli v sobe, smo 
ponoreli. Pravili smo si vice in 
druge stvari. Moja soseda na 
levi je smrčala, na desni 
godrnjala. Kakšna noč?!

Andreja Kandolf

Zvečer nismo mogli zaspati, 
zato smo klepetali. Učitelja sta 
dežurala pozno v noč. Zjutraj 
smo vstali ob 7. uri in učitelj 
nas je pospremil k jutranji 
kazenski nalogi.

Rok Guček

Primož je ponoči govoril in 
škripal z zobmi, zato nisem 
mogel spati. Danes sem pa 
zaspan.

Sašo Gerčer

rpm:
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CPreje-d srno

Konec leta 1993 smo vmedijih lahko zasledili, da so posamezna 
ministrstva oblikovala poročilo o svojem delu, med njimi tudi 
Ministrstvo za kulturo. Prav tako so tudi ljubiteljska kulturna 
društva in Zveze kulturnih organizacij v Zasavju predložila svoje 
delo. Poročila so sicer odraz vloženega dela, ki ima v posameznih 
okoljih različno težo. Če pogledamo stopnjo kulturne politike na 
ravni ministrstva, lahko ugotovimo, da ima le-to v končni izdelavi 
tudi krovni zakon o kulturi. Nekateri sodijo, da zakon ni potreben, 
medtem ko drugi menimo, da je še kako. Gre za oblikovanje 
politike in tudi ureditev odnosov do Zvez kulturnih organizacij. 
Kljub temu poročilo programa Zveze kulturnih organizacij 
Slovenije za leto 1994 navaja, da v osnutku zakonodaja ne prinaša 
ničesar pomembnega glede statusa Zvez kulturnih organizacij - 
sodimo, da bi morali o tem povedati kaj več.

Zveze kulturnih organizacij kot usmcrjcvalke, povezovalke in 
načrtovalke kulturne dejavnosti v občinah in regijah imajo brez 
dvoma svoje mesto tudi v zakonodaji. Če štejemo, da občinske 
Zveze kulturnih organizacij dajejo pomemben prispevek k obliko
vanju amaterske ali ljubiteljske kulturne dejavnosti, morajo tako 
politiko brez dvoma oblikovati tudi občinske skupščine ali temu 
pooblaščeni organi.

Sodimo, da je ljubiteljska kulturna dejavnost sestavni del 
takoimenovanega nacionalnega programa, saj so ponekod društva 
in Zveze kulturnih organizacij izključni dejavniki kulturne dejav
nosti v večjih ali manjših krajih. Za oblikovanje take politike so 
brez dvoma potrebna sredstva. Ker v politiki načrtovanja kulturne 
dejavnosti niso zgolj programi, ki bi se lahko tržili, ampak so tudi 
dejavnosti, ki ne prinašajo trenutnih ekonomskih učinkov, kot so

izobraževanje, seminarji, strokovna vodstva, razstave... 
Dolgoročno gledano so to naložbe, brez katerih ne moremo 
celovito oblikovati kulturne politike. Če je temu res tako, v kar ne 
dvomimo, potem morajo občinske Zveze kulturnih organizacij 
dobiti svoje mesto tudi v prehodnem obdobju. Temu posamezne 
občine ne sledijo, zato je ZKO Slovenije izdelala določene 
kriterije za financiranje kulturnih skupin in izhodiščne cene za 
letošnje leto, ki jih je sprejelo Ministrstvo za kulturo Republike 
Slovenije. Prav tako šobili poslani izračuni - povprečni minimalni 
stroški Zvez kulturnih organizacij v občinah v izhodiščnih cenah 
za letošnje leto, ki j ih je Ministrstvo za kulturo poslalo občinskim 
Izvršnim svetom. Vsakemu občanu, predvsem pa odbornikom je 
znano, da so Izvršni sveti predlagatelji proračuna. To pa je že 
drugo poglavje, ki ima neposreden odraz v Občini Trbovlje.

V lanskem letu, ko je bil proračun trboveljske občine zaradi 
znanih razlogov blokiran, kulturniki 7 mesecev nismo za dejavnost 
prejeli niti tolarja. Razlog je bil tudi v tem, da "Zakon o 
spremembah in dopolnitvah zakona o finaciranju javne porabe" 
v občinah v 36. členu, kjer so navedene dejavnosti, ki se lahko 
financirajo, ne omenjakultume dejavnosti. Če se bo takšno stanje 
nadaljevalo tudi v letošnjem letu, ne vidimo izhoda iz že vnaprej 
predvidenih zagat - kljub dobri volji Zveze kulturnih organizacij 
Slovenije in Ministrstva za kulturo.

Če ni širšega razumevanja za ljubiteljsko kulturo in je ta 
odvisna od tolikih dejavnikov, ne pomagajo nobeni kriteriji. Zato 
sodimo, da mora biti jasno določena vloga in pomen te dejavnosti 
v nacionalnem programu, ki mora dobiti svojo potrditev tudi v 
Državnem zboru Republike Slovenije.

Vinko Kovačič, Trbovlje

1 im A
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Mladi krščanski demokrati zagorske občine so letos že tretjič 
pripravili Dobrodelni božični koncert. V soboto, 8. januarja, so 
v župnjiski cerkvi sv. Petra in Pavla s pesmijo prispevali pomoč 
za mlade invalide iz Zasavja: Cerkveni pevski zbor Zagorje z 
organistom in zborovodjem Ivanom Arhom, Otroški pevski zbor 
župnije Zagorje in zagorski mladinci z instrumentalisti Spelo 
Bajdo, Rahelo Razpotnik in Sašom Hacetom pod vodstvom 
Simone Stcban, Vokalna skupina iz Čcmšenika in Otroški pevski 
zboržupnije Čemšenik, ki gaje spremljala MarijaZupan, vodi pa 
juTadeja Suša, Dekliški pevski zbor De colores z Lok z zborovodjo 
Niko Lavrin in instrumentalistoma Mirkom in Manco Prašnikar, 
člani KUD Dolomiti iz Ljubljane z zborovodkinjo Brigito Rovšck, 
MPZ Vesna Zagoije z zborovodjem Rikom Majcnom ter Zagorski 
oktet z vodjo Emilom Krečanom.

Razveseljivo je, da so pobudniki te dobrodelne prireditve prav 
mladi. Izkupiček prvega takšnega koncerta pred d verna letoma so 
bilazačetnasredstvanovoustanovljene Župnijske Karitas Zagorje 
ob Savi, lanske in letošnje darove obiskovalcev koncerta pa bodo 
organizatorji namenili mladim zasavskim invalidom, ki svoje

otroštvo in mladost živijo na drugačen način kot večina njihovih 
vrstnikov.

V družhi, kjer (p)ostaja najpomembnejše, včasih že pretirano, 
materialno blagostanje, je še kako vzpodbudno, da med nami ni 
zamrl čut za pomoč sočloveku v stiski. Akademik Anton Trstenjak 
pravi, da dobrota spreminja usodo človeštva. In kako je ne bi tudi 
Slovencem in nam, Zasavcem?

Tadeja Suša

Uogenšperk: V petek, 14. 
januarja ob 19. uri bo na gradu 
Bogcnšperk koncert Glasbene 
mladine Ljubljanske. Nastopa 
kvartet Srednje glasbene šole iz 

Ljubljane v sestavi Monika Redenšek (violina), Helena 
Kotar (violina), Barbara Žorž (violončelo), Darja Mlakar 
(orgle) in Tanja Grlica (sopran).

mm:
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ZABEL^nO
Hrastnik
Glasbena šola je konec 

preteklega tedna v januarju 
popestrila kulturni program ob 
dnevu šole. Na Dolu so nastopili 
gojenci godalnega ansambla in 
harmonikarji, v Hrastinku pa seje 
predstavila skupina sinthesizerjev 
in ansambel kitar. Za 40-letno 
uspešno glasbeno izobraževanje 
mladih in pomoč pri organizaciji 
kultninih dni so ob dnevu šole prejeli 
posebno priznanje.

Mala slikarska kolonija 
Hrastnik 94 je privabila 
stekloslikarje iz desetih zasavskih 
krajev. Po dopoldanskem 
ustvarjanju na steklo so pripravili 
razstavo ob vhodu v športno 
dvorano. Razstavljali so učenci OŠ: 
Gradec, Trbovlje, Dol pri Hrastniku, 
Litija, Šmartno, Gabrovka, Ivana 
Skvarča in Toneta Okrogarja 
Zagorje, Izlake in Hrastnik. 
Kolonijo sta vodila Vanda 
Besednjak in Vid Hcrič.

Večer opernih arij v okviru 
gledališkegaabonmaja.kijedecem- 
bra odpadel, je bil v torek zvečer. 
Predstavili so se Milena Morača - 
sopran. Jure Kušar - tenor. Marijan 
Fajdiga - klavir. Program je 
vseboval odlomke večno lepih 
melodij iz znanih oper: Tosca, 
Manon Lescaut, Rigoletto. Netopir. 
Traviata in druge.

F.M.

Trbovlje
Trboveljska župnija je 7. in 8. 

januarja organizirala tečaj za 
izobraževanje mladih staršev, 
mladino in druge občane, pod naslo
vom Evropa na razpotju. Prvidanje 
predaval dr. Andrej Vovko o temi 
Trnjeva pot iz šolskega pogorišča, 
drugi da pa dr. Anton Dolenc na 
temo Za življenje gre.

Po božično novoletnih 
prireditvah, vključno s 
silvestrovanji, je v prvih januarskih 
dneh novega leta nastala praznina v 
pogledu raznih kulturnih in 
razvedrilnih prireditev. Domala v 
vseh organizacijah in društvih so se 
lotili izdelave statističnih poročil, 
poročil o delu in dosežkih v 
preteklem letu, pripravljajo tudi 
načrte za delo v letošnjem letu. Vsi 
se srečujejo s problemi financiranja.

Denarja primanjkuje poklicnim in 
ljubiteljskim dejavnostim. Posebno 
opaznoje to v ljubiteljski dejavnosti. 
Pevci, godbeniki, igralci, slikarji, 
kiparji, plesalci, lutkarji in drugi z 
ljubiteljskim delom mnogo 
prispevajo h kulturnemu in 
družabnemu življenju, ne morejo 
pa nositi še stroškov za nakup 
instrumentov, notnega gradiva, 
plačila najemnin, elektrike, vode, 
barv, okvirjev, čopičev, odrskih 
rekvizitov, noš in še česa. Za kritje 
teh stroškov potrebujejo denar. 
Dodaten strošek so še stroški za 
razna gostovanja, tekmovanja, 
revije in podobno.

T.L.

Zagorje
Gledališke skupine v Zasavju se 

že prebujajo. Člani KI) Elektr- 
oclcment I/.Iakesosepod vodstvom 
Toneta Rozine že začeli učiti novo 
igro - ljudsko komedijo Dve nevesti.

V Dl) Zagorje se že pripravljajo 
na 30. kolonijsko razstavo, ki bo 8. 
februarja. Razstava bo zelo obsežna, 
saj je v 30. slikarski koloniji, ki je 
bila lansko poletje na Izlakah, 
sodelovalo 18 slikarjev.

Tik pred izidom je že 4. pesniška 
zbirka Jurija Hudolina, z 
naslovom Divjanje. Pravzaprav bo 
to zbirka dveh mladih pesnikov - 
Jurija in Zlatka Zajca. Izdalojo bo 
Društvo slovenskih pisateljev.

Umetniški vodja Pihalnega 
orkestra Svea Zagorje je s 1. 
januarjem postal Zagorjan Emil

Krečan, ki sicer živi v Ljubljani. 
Pri orkestni igra že 30 let kot prvi 
rogist. Dolgo časa je kot profe
sionalni glasbenik igral v Slovenski

filharmoniji, z novim letom pa je 
pričel z igranjem v SNG Opera in 
balet.

D.H.

prireditev, za skupine tudi dopoldan.

GLEDALIŠČE

Trbovlje: V poslovnih 
prostorih podjetja RSH so 
razstavljena dela slikarja Vinka 
Hrovatiča iz Hrastnika, člana 
Relika.

Zagorje: 14. januarja ob 18. 
uri bo v avli KC DD Zagorje 
otvoritev samostojne razstave 
akademskega slikarja Vinka 
Tuška iz Kranja. V kulturnem 
programu bodo nastopili 
gojenci GŠ Zagorje. Razstava 
bo odprta do 31. januarja, v 
času kino predstav in drugih

Zagorje: 20. januarja bo v DD 
Zagorje v okviru gledališkega 
abonmaja nastopilo Kranjsko 
gledališče s satirično komedijo 
Igorja Torkarja Revizor.

L KI<-IIŽMICE
Zagorje
Knjižne novosti: L F. Frančič: 

Istra, gea mca; 2. M. Dolenc: Rum 
in šah; 3. M. Vodopivec: Kako 
pripraviti dobro vino; 4. Z. Simčič: 
Odhojene stopinje; 5. A. Novačan: 
Zbrano delo: 6. M. Hillier:Božič;7. 
F. Carlgrcn: Vzgoja za svobodo; 8. 
T. Petauer: Leksikon rastlinskih

bogastev; 9. J. Parker: Velika 
šola astrologije: 10. J. Belak: 
Podjetništvo, politika podjetja 
in managment.

Litija
Knjižne novosti: L Smidt - 

Snoj: Intelektualec na
preizkušnji; 2. M. Zupančič: 
Izganjalci hudiča. Slastni mrlič, 
Nemir; 3. J. Kersnik: Jara 
Gospoda; 4. F. Milčinski: 
Gospodična Mici; 5. K. Meško: 
Kam pioverne?; 6. D.Adams: 
Pretežno neškodljiva; 7.A. 
Bitov: Pretežno neškodljiva; 8. 
R. Akustawa: Rasomon in 
druge zgodbe; 9. J. Roth: 
Tarabas; 10. M. Nikcln: Veliki



Dolge, široke hlače na 
"zvonec", kričeče, rožnate 
obleke in srajce, ogromni 
ovratniki. Takšna obleka v 90- 
tih? Mogoče kje na Zahodu, pri 
nas je kaj takega nemogoče.
Izjave, da jim je skupina Dee-lite 
ukradla image, prva kaseta, 
posneta skorajda izključno v (takrat 
še veljavni) srbo-hrvaščini. To so 
bili začetki skupine U’redu. Ogromna 
popularnost predvsem v takratni 
Yugoslaviji, je obetala veliko. 
Razpad, oziroma vojna na tem 
področju, je skupini preprečila 
uresničitev ciljev. Sledila je Na vrhu 
nebotičnika, ogromen hit, nato pa ■ 
razpad skupine. Njen šef, Roberto 
Magnifico, se je posvetil sodelovanju 
pri projektu Vis Diamanti, konec lanskega 
leta pa je izdal svojo prvo samostojno 
kaseto. Njen naslov je Od srca do srca.

Pesmi 24.000 poljubčkov nam verjetno ni 
potrebno posebej predstavljati. Robi seje spet 
predstavil v luči, v kakršni smo ga vajeni.

Provokativen in zabaven hkrati. Seveda je 
besedilo pesmi takoj dobilo rdečo luč pri 
komisiji RadiaLjubljana, karpaje zanimanje 
za pesem in kaseto samo še povečalo. Ob 
omenjeni pesmi so na A strani kasete še 4 
pesmi, kot pravi Robi: "A stran je 
ljubezenska." Druga stran pa se začne v 
techno ritmu pesmi Zeleni Jure. Brez 
pretiravanja lahko rečemo, dabi si pesem 
zaslužila predvajanje na MTV-ju, saj je 
boljša od polovice techno-sranja, ki ga 
na omenjeni postaji vrtijo. Zbore pri 
pesmi so mu pomagale peti članice 
Akademske folklorne skupine France 
Marolt.

V vsaki slabi stvari je nekaj 
dobrega. In obratno. Če skupina 
U'redu ne bi razpadla, Roberto 
verjetno ne bi izdal solo kasete. 
Tako jo je. Kljub tarnanju raznih 
"kvazi-slo" umetnikov, je 
Magnifico dokazal, da se tudi pri 
nas da slediti svetovnim tren
dom. Prepričajte se, zakaj verz: 
"...Magnifico'ma jajca...," drži!

Tomaž A. Štojs

“Ni še pravi čas za 
intervju," je pred tremi 
meseci dejal Miran Rudan v 
Mesečini. Sedaj je tik pred 
izidom njegov novi projekt, zato 
se je očitno premislil.

Okrog 20. januarja bo izšla 
njegova kaseta in CD z verjetnim 
naslovom Ko zaprem oči. Temu bo 
sledila močna promocijska turneja 
po celi Sloveniji. "Po tolikih letih 
sem premagal samega sebe," je 
prepričan Miran o svoji glasbi na 
novem CD-ju, ki naj bi po njegovih 
besedah bil "strašno presenečenje".

Na vprašanje, zakaj toliko časa ni 
izdal nobene nove kasete oz. CD-ja, je 
dejal, da je šlo za stavo z njegovim

(3CIB
managerjem (Janijem Jerantom). Le-ta 
je dejal, dani mogoče glasbeno preživeti 
dve leti brez izdaje nove glasbe. Miran 
pa mu je dokazal, da se kljub temu še 
vedno da napolniti diskoteke (vsaj 
Mesečino, ki je v vsej "zgodovini" 
njegovih nastopov ena izmed najbolj 
obiskanih diskotek).

Miran Rudan je tudi malo 
spremenil svoj zunanji izgled. Prej 
so gakrasili dolgi črni lasje, zdaj pa 
so ti vedno krajši. "Polnkufer imam 
dolgih las," pravi, "Lasje so bili že 
precej uničeni, zdaj se bom 
pobril."

Za konec pa je zaželel vsem 
še srečno novo leto in da bi se 
vsi lepo imeli.

K.B.



Miu'anlav Cnlkiii jc spet sam .1 ,1 , j l_ Cuikin jc bri* milosti. Gospod
doma. V na<!ih kinematografih ODCl GCtìlCl j tOKPGT Ì/(| U 1}I jfFI V Nf ared Štefane^ Jr. ga je v U-fti
sicer malce po božičnih ' * ' kontekstu opisal/.clona kratko:
praznikih in predvajanih TV KJ \/ j "Glejte Maculava preden
reklamah, vendar se glede tega I IGW «OPKU odraste, kajti takrat bo Bruce
ne da veliko postoriti. I radieija obicajnoprespijoslehernokriticno kartico. Sic! In ni hudič, da ne bi v VVillis v primerjavi z nuni res
je pač - tradicija: Že v prejšnjem uro prebujanja. K<a v Ameriki ne takiiiiivasi.kotjeiso)N(ove).F{ari!e) pravi skavt." Cris Columbus
delu smo videli, kako Kevina biimeli budilk na baterije! Ali bodo srečal maloumna in nespretna (režija) se je preklelo potrudil,
praviloma okoli božiča popade zaradi zmede, ihte in časovne stiske vlomilca, ki ju je v prvem delu Verjetno za tretji del sape o
ena čudna bolezen. Kronični "bo^epi" Kevina zopet pozabili filma tako neusmiljeno prepnal "z Kevinu ne bo dobil nohenejia
zezitis. l»rav tako smo lahko domu?!?.!? delovnepa mesta”, Zpodba je kaskaderja več. Kar smo včasih
opazili, da se ravno takrat Umfl. V kombiju so vsi. precej asociativna in nekako videli v risanili fdmih Toma ii.
njefjovu številna (in pozabljiva) Počakajte malo. zakaj pa jc potem zbledela, zato pa so Kevinove Jerryja, danes vidimo v
dntžina odpravlja ua "skupite" filmu naslov Home alone 11? metode borbe proti kriminalcem Cuhunbusovi komediji. Potem
izlete. Tokrat (»redo na jup Odpeljejo se na letališče in tam... toliko bolj inovativne in boleče. se pa čudimo, ko nas petletni
Združenih držav, Ooooh necce! Aja. Zato takšen naslov, pamilija Joe Pesci in Danici Štern sta se otroci pretepajo na cesti...
N» žalost (ali v veselje?) zaradi na ITorido, mladi nepridiprav pa v mi močno smilila. Ne (»lede na to, Tommy
"tehničnih težav" z bujenjem New York. Z očkovo kreditno da sta "slaba fanta". Maraulay»

Trbovlje - Delavski dom 
14.-20. SAM DOMA II. DEL

(kom.), pet., pon., sre. ob 17. uri.sob., 
ned., tor., čet. ob 17. in 19. uri:

21. VZHAJAJOČE SONCE 
(krim.), pet. ob 19. uri;

Zagorje - Delavski dom 
14. SAM DOMA H. DEL (kom.), 

pet. ob 17. uri;
14. VROČICA (triller), pet. ob 

19. uri;
15. HRESTAČ (ris.), sob. ob 10. 

uri;
15.-17. SAM DOMA II. DEL

(kom.), sob., ned., pon. ob 17. uri;
15.-18. VROČICA (triller), sob., 

ned., pon., tor. ob 19. uri:
19.-21. NEČISTI POLICAJ 

(triller), sre. ob 19. uri, pet. ob 17.

Pidži, najbolj znani slovenski 
pevec countryja, se je ob koncu 
starega leta izkazal tudi v 
smučanju, saj je na Rogli premagal 
vse pripadnike zabavne glasbe in 
osvojil zlato medaljo. Naj kot 
zanimivost povem, da je Pidži 
nekdaj že blestel kot smučarski 
up, vendar so ga poti odpeljale 
dragam. Toda ljubitelj telesne kul
ture se je izkazal in skozi cilj 
pripeljal prvi. Ne le zaradi 
medalje, temveč tudi zaradi vina, 
ki so ga točili v dolini.

Anika Horvat, prikupna 
Primorka, je izdala svojo novo 
kaseto, ki jo je predstavila na 
Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani, na kaseti pa ji je najbolj

Mesce januar je že po naravi " ...srečala si me v parku, pozno 
sušni mesec, naj gre za stanje v jebiio.msispraševolakjctebo 
naših denarnicah, ali pa za in kdo.,," Vcah! ! 
dogajanje ua glasbeni sceni, Mia Žnidarič, ki smo jo 
Nekaj novičk se je vseeno poznali predvsem kot jazz 
nabralo. Čuki s svojo novo pevko, je zdaj posneta kaseto
kaseto Zanzibar zamuja za otroke. Glasbo je prispeval z

o; : podirajo vse rekorde. Nanjihov. Nino de Gloria (basist skupine
račun letijo same pohvale, |;s:;::;:;::G‘li5a). Zato verjetno rili ni
nekateri tidi|o, 
da boljše ::i

presenetljiv

kasete do r f \/ ^ '
sedaj še niso GTGh skupina Hiša Mio
posneli. Čeprav se mi ne zdi ua nekaterih nastopih in 
nič nadpovprečnega - končna promocijah tudi spremljala.
S,Hiba je vaša. In kaj na kaseto Mogoče se bo sodelovanje 
pravijo Pop designi? Šinrc - v nadaljevalo, 
jok in na drevo! Nezadovoljstvu tli med

Nekaj peklenskih 1980 - nekaterimiglasbettimrtirednikj
1986je naslov nove CD plošče, radij skih postaj v Sloveniji nad
ki jo je pred kratkim izdala slabo kvaliteto slovenskih 
verjel no najboljša heavy-mela] pesrnL Na Radiu Glas Ljubljane
skupina pri nas vseh časov so sc odločili za nenavaden j
Pomaranča. Mio Popovič je korak. Glasbeni uredniki so se
/bral staro družbo, zasedba spet sami odpravili v studio in 
deluje in marea lahko posneli dve pesmi. Projekt 
pričakujemo nove posnetke. Pri zaenkrat nima naslova, prav 
omenjenem CD-jti pa gre tako sta brez naslovov tudi 
seveda za naj večje uspešnice, j ; pesmi. Lahko jej KGL-oveem. 
Hvala Satanu za Smrkljieo, njihov Šef je Tomaž Sršen 
Moli, Moro in podobne Miove (Rdeči baron), 
genialnosti. Se še spomn.te; TAŠ

uri;
21. VZHAJAJOČE SONCE 

(akc.), pet. ob 19. uri;
Hrastnik - Delavski dom
14. NEČISTI POLICAJ (am. 

triller), pet. ob 17. uri;
14. -16. FIRMA (am. krim.), pet. 

ob 19. uri.sob., ned. ob 17. in 19. uri;
19.-21. ČEZ DRN IN STRN 

(kom.), sre., čet. ob 19. uri, pet. ob 
17. uri;

21. BEGUNEC (akc.), pet. ob 19. 
uri:

Dolpri Hrastniku-Kinodvorana
15. NEČISTI POLICAJ (triller), 

sob. ob 18. uri;
Kino Izlake
16. SAM DOMA II. DEL (kom ), 

ned. ob 20.15. uri:

všeč pesem Beverly Hills. Naj 
povem, da si Anika zelo želi 
obiskati Ameriko in se tudi tam 
predstaviti kot pevka. Zakaj pa 
ne?

Miša Molk je po mnenju 
mnogih najbolj, prikupna in 
šarmantna TV voditeljica in s tem 
se lahko čisto strinjamo. Poleg 
tega pa ima Miša tudi talent za 
petje, ki pa ga niti najmanj ne 
skriva, saj je pred kratkim zapela 
skupaj z Otom Pestnerjem pesem 
Sobotne noči, le-ta pa je 
posvečena (najverjetneje) oddaji 
Križkraž.kijo vodi Miša. Kdo bo 
pel za oddajo Ona in on?

S.G.
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Suimliicc
l’o/di'iivljcnì! Sp,1 smo tu. 

Novoletna rajanja in praznovanja so 
za nami. Ni ve c nobenega žura 
(uradnega), zabave ali pa kaj 
podobnega. Spet smo do vratu 
utopljen Ì v kontrol kah in spraševanjih. 
Življenje Spet teče po stalnem tiru.
Ojoj, spet težim...

Vas zanimajo uspehi po zasavskih 
srednjih šolah? Nekje so bili procenti
o učnem uspehu pod kritično mejo, 
drugje pa so se dijaki kar izkazali. 
Pišemo tudi o maturantih in o tem, da 
so končno že dobili maturantske 
kartice za prost vstop v Mesečino. Pa 
seveda šport inGSBL. Kot spomin na 
novoletne zabave še nekaj fotografij.

Petra

PHdelld 1. 
konference

Prva tretjina šolskega leta je za nami. 
Uspešnost srednješolcev zasavskih šol je bila 
nekje boljša, drugje pa spet slabša.

Po uspešnosti dijakov vse šole vodi 
Gimnazija Trbovlje (82%). Sledijo ji 
Ekonomska šola (60%), Srednja gospodinjska 
šola Zagorje (58%), Srednja strojna šola 
Trbovlje (42%), Srednja gostinska šola 2iagorje 
(42%) in Srednja elektro šola Zagorje (41%).

Najuspešnejši srednješolci so bili dijaki 3.a 
razreda Gimnazije Trbovlje (93%). Njihova 
razredničarka paje prof. Olga Vahtar.NajsIabše 
pa so odrezali dijaki 1 .n Srednje gostinske šole 
(12%). Njihova razredničarka pajeprof. Nada 
Odlazek.

Upajmo, da se bodo najslabši v naslednji 
konferenci bolj potrudili in da bomo lahko 
pisali o boljših učnih uspehih.

GSICI.
Vsem je najbrž že znano, da smo gimnazijci 

( vključno z vsemi ostalimi srednješolci ) 
športen narod. Košarkaška liga GSBL poteka 
že drugo leto in najbrž ni strahu, da borno v 
prihodnjih letih ostali brez nje. Od 13 ekip. ki 
so letos sestavljale ligo, se jih je v nadaljne 
tekmovanje, drugače imenovano play off, 
uvrstilo 8.

Tabela trenutnega stanja v GSBL:
ime ekipe raz. zmag.: por. raz.k. točke št. tek.

BELTINŠKA BANDA 3.a 10:0 +222 20 10
BAD BLUE BOYS 4.b 7:1 +90 15 8
VETERANI prof. 7:2 +127 16 9
3.14VO 4 .a 6:3 + 167 15 9
OSKAR BOYS 4.c 4:3 +70 11 7
EKONOMCI 6:5 +77 17 11
TROTTERS 2.a 4 :4 +44 12 8
PICEKI 3.b 5 :5 +5 15 10

Iz nadaljnega tekmovanja so izpadli : 
SONICS, 7 UNL1MITED, DIREKTORJI. 
KANAL 10. ŠTAJGERJI.

P.Ž.

Vsaj Mesečina
Zabava, glasba, počitnice. To so besede, za 

katere radi slišimo. Le kako ne bi. ko pa so naši 
dnevi drugače polni šolskih skrbi, učenja... Ob 
božično - novoletnih počitnicah je večina 
pozabila na šolo. na skrbi in se zabavala. Vsak 
po svoje: nekateri kar doma, drugi pri 
prijateljih, tretji po diskotekah. Na žalost se 
stvari še vedno ne premikajo na bolje, mladi še 
vedno nimamo svojega prostora (zakaj?), kjer 
bi žurirali, spoznavali nove prijatelje. Še sreča, 
daje v Zasavju vsaj ena diskoteka - Mesečina. 
Ne vem, kje bi se sicer zadrževali ob večernih 
oziroma jutranjih urah.

Mesečina je tudi edini prostor, kjer imajo 
maturanti vsako leto nekaj ugodnosti. Tudi

letos. V januarju bomo dobili vstopnice, s 
katerimi bomo imeli prost vstop. Tudi med 
preteklimi počitnicami niso pozabili na nas. V 
ponedeljek. 27. decembra je bil v Mesečini žur 
za maturante. Vzdušje: kar v redu. Folk je bil 
sicer malce zaspan (posledica sobotnega žura 
v Svobodi), enkrat so posredovali tudi redarji 
(brez pretepa pač ne gre). Pogrešala sem dijake 
iz Ekonomske šole. mislim, daje bilo največ 
Gimnazijcev. Seveda moram pohvaliti tudi 
D.J.-a Sebastjana. Ves večerje vrtel full dobro 
glasbo. Poslušali smo vse: rock, tehno. disco, 
tiste bolj romantične duše pa so slišale tudi 
kakšen bolj počasen komad. Hvala bogu. da so 
govorice o zaprtju Mesečine prenehale.

Naj se na koncu v hnenu maturantov zahvalim 
lastnikom Mesečine, Nataši inDraganu. Upam. 
da bo Mesečina tudi v letošnjem letu ostala 
prijetno zbirališče mladine.

Mateja Leskovšek



Mercator
Splošno trgovsko podjetje Hrastnik, d. o. o. 
HRASTNIK, TRG FRANCA KOZARJA 1

od 10.01. do 22.01.94

POSEZONSKO ZNIŽANJE 
KONFEKCIJE

v blagovnici ETAŽA III, 
in

- POSLOVALNICI 23, Dol pri Hrastniku 

SE PRIPOROČA Kfi STR HRASTNIK

mladinska knjiga
trgovina d„.
knjigarna in papirnica
61410 zagorje ob savi 
cesta zmage 27 
tel 0601/64 261, 62 318 
fax 0601/64 039

NOVE TEHNOLOGIJE 
ZA NOVE ČASE

knjige za otroke in mladino, 
leposlovje, priročniki, učbeniki, 
strokovne knjige, hišni in poslovni 
računalniki, komunikacijska tehnologija, 
birotehnična oprema in pribor, 
zabavna elektronika, pisarniški material, 
šolske potrebščine, darila, ...

Nakup pri nas je

DOBRA ODLOČITEV!

LANCIA
HRIBAR

«.M, «*48»

_________



Naša akcija zbiranja 
najboljših zasavskih 
športnikov je v polnem 
teku. V naše uredništvo je 
prispela že več kot 
polovica vseh poslanih 
glasovnic (glasujejo 
zasavski reprezetanti), ki 
dajejo slutiti da bo letošnje 
glasovanje daleč nabolj 
izenačeno doslej. Edina 
skrivnost, ki vam jo že 
lahko zaupamo, je ta, da 
prišportnicah prepričljivo 
vodi športna plezalka 
Metka Lukančič, kateri se 
tako obeta že tretji

zaporedni naslov naj
boljše športnice Zasavja. 
Pri športnikih, ekipah in 
trenerjih pa je glasovanje 
zelo napeto in tesno, zato 
ne bomo izdali, kdo 
trenutno vodi, da ne bi 
kdo mislil, da koga 
napeljujemo naj glasujeza 
tega ali onega. Ob tej 
priložnosti naj še enkrat 
povabimo vse tiste, ki še 
niso oddali glasovnic, da 
to storijo čimprej. Lahko 
nas tudi pokličejo po 
telefonu.

Proglasitev bo tudi letos

potekala v hrastniški 
športni dvorani - tokrat 
28. januarja ob 19.00 uri. 
Za glasbo in veselo 
razpoloženje bo skrbel 
ansambel Zasavci,
poseben glasbeni gost Oto 
Pestner, pričakujemo tudi 
najboljša športnika 
Slovenije atletinjo Brigito 
Bukovec in plavalca 
Igorja Majcna (pa še 
kakšnega znanega
slovenskega športnika). 
Zanje in za najboljše 
zasavske športnike 
pripravljamo zanimivo

lokostrelsko tekmovanje, 
ki bo prav gotovo 
navdušilo tudi gledalce. 
Vodil ga bo najboljši 
slovenski lokostrelec 
Samo Medved. Prireditev 
bosta povezovala Maja 
Sevljak in Goran Obrez, 
urednik športnega 
časopisa Ekipa. Hrastniški 
župan Leopold Grošelj za 
nagrajence pripravlja 
poseben sprejem. Prvi del 
prireditve pa bo namenjen 
proglasitvi najboljših 
športnikov Hrastnika.

Vsekakor ste na veliki

športni žur vabljeni vsi 
ljubitelji športa. Da ne 
boste ostali pred zaprtimi 
vrati dvorane, kot seje to 
primerilo ljudem lani, si 
karte zagotovite že v 
predprodaji in sicer v 
KRC Hrastnik in na 
sedežu časopisaZasavc od 
torka, ló.januarjanaprej. 
Športni klubi pa lahko 
karte dobijo za svoje člane 
še prej in si s tem 
zagotovijo mesto v 
dvorani.

B.K.

Po dobrem mesecu 
premora se bo v soboto 
nadaljeval prvenstveni 
ples tudi v obeh 
skupinah druge
rokometne lige. Posebno 
zanimiv in razburljiv 
razplet se obeta v 
vzhodni skupini, kjer 
tekmujejo tudi ekipe 
Zagorja, Dol TKI 
Hrastnik in
Radečepapir. Pri vrhu 
kot tudi pri dnu 
prvenstvene 
razpredelnice še zdaleč 
ni nič odločenega.

V boju za prvo mesto, 
ki nudi najugodnejši 
izhodiščni položaj za 
dodatno razigravanje 
štirih najboljših ekip iz 
rednega dela prvenstva, so 
najmanj štiri ekipe. Prav 
toliko pa jih, vsaj 
teoretično, še računa z 
uvrstitvijo v play off. 
Krčani imajo po prvem 
delu res 3 točke naskoka, 
ki pa jim še zdaleč ne 
zagotavljajo končnega 
uspeha. Izkušnje iz 
zadnj ega prvenstva, koso

premočno osvojili prvo 
mesto, nato pa klonili v 
polfinalu proti Krogu, 
takšen dvom samo 
potrjujejo. Z enako vnemo 
se bosta boja za prvo 
mesto lotila tudi oba bivša 
prvoligaša: AFP Dobova 
in Pomurka iz Bakovcev. 
Tu je še presenečenje 
prvega dela prvenstva - 
mlada in obetavna ekipa 
Ormoža in pa Sevničani, 
ki imajo ob načrtovani 
izgradnji dvorane velike 
cilje. Radečani, 6. po 
prvem delu prvenstva, so 
z angažiranjem novega 
trenerja Slavka Iveziča 
tudi jasno razgrnili svoje 
karte. Svojo priložnost s 
strani čakajo tudi mladi 
Celjani, medtem ko 
oslabljeni Zagorjani te 
možnosti najbrž nimajo 
več.

Še bolj zanimiv utegne 
biti boj za obstanek v ligi. 
Čeodštejemo bolj ali manj 
že odpisane Radgončane, 
ki so v prvem delu 
prvenstva nanizali deset 
porazov in osvojili vsega

eno točko, bo 
glavni boj 
potekal med 
ekipami 
Kroga in 
Poleta iz 
Murske 
Sobote ter 
Dolani, ki so 
po razmeroma 
uspešnem 
startu, zaradi 
spleta nepredvidljivih 
okoliščin nakoncu z vsega 
5 točkami pristali na 
predzadnjem mestu. 
Ekipa Dol TKI Hrastnik 
se je v zimskem 
prestopnem roku kar 
precej okrepila. In četudi 
so se zahvalili za usluge v 
zadnjem prvenstvu 
najboljšemu igralcu 
Miranu Šešku, so v klubu 
prepričani, da bojazni 
zastran obstanka v ligi ni. 
Resje, dajih skrbi vratar, 
saj so po smrti Mirka 
Škaličkega in hujši 
poškodbi drugega vrata tja 
Marka Premca ostali brez 
ustrezne zamenjave. Toda 
kljub temu so na Dolu

Radečani najvišje.
Foto: Karolina Šušteršič

optimisti. Ob takšnem 
razpletu prestopnega roka 
je najbrž res treba iskati 
sopotnika Radgoni v tretjo 
ligo med ekipama Kroga 
in Poleta, v najslabšem 
primeru pa bosta med 
tretjeligaše morala kar 
oba. Kajti v primeru, da 
bo ob Veliki Nedelji še en 
prvoligaš pristal na 
vzhodnem delu druge lige, 
bodo iz te izpadle kar tri 
ekipe.

Vsekakor se nam obeta 
razburljivo prvenstvo, ki 
bo bržčas ostalo zan imivo 
vse do konca. Kakšen bo 
odnos moči, pa zna, vsaj 
delno, odgovoriti že prvo 
kolo nadaljevanja to

soboto, v katerem bo 
najbolj zanimivo v Celju, 
kjer bodo domačimi 
gostili vodeče Krčane in 
pa v Murski Soboti, kjer 
se bodo igralci Pomurke 
hoteli oddolžiti
Radečanom za
nepričakovan jesenski 
poraz.

Zagorjani bodo 
gostovali pri Poletu, kjer 
bi v primeru zmage precej 
pomagali tudi Dolanom, 
ki bodo na startu gostili 
drugouvrščeno Dobovo. 
Preostala para prvega kola 
pa sta Sevnica - KFog in 
Ormož - Radgona.

Jože Premec

SfEfiSC



Delo z 
mladimi

s

Naj košarkar 
Zasavja

Zasavc v sodelovanju s tenis parkom As 
Litija izbira naj košarkarja Zasavja.
Tekmovanje v slovenskih ligah se nadaljuje, 
danes pa objavljamo tudi vse dolgove.

Ocene
Litija (15. kolo): 5 Šiško,3 Deležan, 1 Jocovič; 

(16. kolo): 5 Jocovič, 3 Šiško, 1 Pavliha.
Skupno: 57 Šiško, 53 Bassin, 32 Koren, 23 

Košnik, 17 Deležan in Jocovič, 15 Turbič, 14 
Kofol, 13 Bošnjak, 10 Merčon in Peterlin, 7 
Čop, 5 Soršak, 4 Krofi, 3 Omahne in Polanec, 2 
Pavliha, 1 Mirtič, Kovač in Kranjc.

Strelci: 358 Bassin, 283 Bošnjak, 190 Turbič, 
187 Koren, 183 Jocovič, 156 Deležan, 137 Šiško, 
126 Peterlin, 137 Polanec, 101 Košnik, 89 
Omahne, 88 Čop, 78 Kofol, 73 Merčon, itn.

TENIS V DVORANI 
v Litiji

Telefon: 061/881-817 J
Zimska 

kadetska liga

Preko celega leta 
spremljamo rezultate 
iger članskih
nogometnih ekip, ki pa 
težko obstajajo brez 
dobrih mlajših selekcij. 
Nogometni klub Zagorje 
poleg prve ekipe, ki 
nastopa v 2. SNL, skrbi 
tudi za pet mlajših 
selekcij. Sistematsko in 
profesionalno delo z 
mlajšimi selekcijami je 
že obrodilo sadove, saj 
se v člansk i ek ip i po gosto 
pojavlja mlad inec Dejan 
Povšnar, Danijel Repovž 
od leta 1993 nastopa za 
prvoligaša Optimizem iz 
Ljubljane, Danilo 
Bantan pa se s svojimi 
dobrimi obrambami že 
približuje članski ekipi.

Mladinci so pod 
vodstvom treneijaMetoda 
Uleta, ki je hkrati tudi 
vodja vseh mlajših 
selekcij, 'odigrali deset 
tekem in z osvojenimi 
desetimi točkami zasedli 
10. mesto. Za ekipo 
mladincev je treniralo in 
igralo 23 igralcev, starih 
do 18 let. Kadete, stare do 
16 let, trenira Edin 
Osmanovič. 25 igralcev 
je odigralo osem tekem, s 
sedmimi osvojenimi 
točkami so zasedli sedmo 
mesto. Starejši dečki so 
pod vodstvom Štefana 
Gošteta zbrali deset točk 
in osvojili peto mesto. Pri 
starejših dečkih trenira 21 
nogometašev, starih do 
14. let. Mlajši dečki so

bili po rezultatih 
najuspešnejša ekipa 
minule sezone. 20 igralcev 
je pod vodstvom trenerja 
Adolfa Blažiča izgubilo 
le dve tekmi in s štirinaj
stimi točkami so osvojili 
tretje mesto v svoji 
skupini. Klub je poskrbel 
tudi za organizirano 
vadbo najmlajših, 
cicibanov, ki so mlajši od 
10 let. Njihov vodja je 
Dejan Arnšek. Rezultat 
dobrega delaje viden, saj 
so za ekipo mlajših dečkov 
igrali nekateri "cicibani", 
stari komaj devet let.

Vsem igralcem mlajših 
ekip so se za uspehe in 
vloženi trud trenerji 
oddolžili z pogostitvijo v 
novembru. Povabljeni so 
bili tudi starši in vodstvo 
kluba, kar so izkoristili za 
drugi sestanek vodstva 
NK Zagorje s starši. 
Dogovorili so se za 
tesnejše sodelovanje, saj 
bo potrebno za več kot sto 
mladih nogometašev 
reševati veliko
problemov. 
Najpomembnejši cilj je 
nabava opreme za mlajše 
selekcije, pri čemer bo 
treba poiskati tudi 
sponzorje, ki bodo 
pripravljeni pomagati 
mladim s finančnimi 
sredstvi, da se bodo lahko 
primerno opremili. V več 
kot deset let starih dresih 
res niso primerna "slika" 
NK Zagorje in občine 
Zagorje ob Savi. Da pa so 
najmlajšim pripravljeni 
pomagati že danes, so 
pokazali starši, ki so zbrali 
že okrog 250.000 tolarjev 
in vodstvo OŠ Tone 
Okrogar z ravnateljico 
Majdo Brvar. V njihovi 
telovadnici dvakrat 
tedensko že drugo sezono 
od decembra do marca 
trenirajo nogometaši, stari 
do 16 let. Takšen način 
dela in pomoč staršev ter 
vodstva klubadaje upanje, 
da bodo v Zagorju kmalu 
gledali prvoligaški 
nogomet.

Petra Lipec

Rokometni klub Slovan 
iz Lj ubij ane j e organi zator 
oz. pobudnik zimske lige 
za kadetske ekipe. Ker je 
odmor med jesenskim in 
spomladanskim delom 
ligezakadete prevelik, so 
se klubi dogovorili za 
igranje zimske lige. Klubi 
so razdeljeni v dve 
skupini. V skupini A 
igrajo: Kolinska, Andor, 
Fructal in Ribnica, v 
skupini B pa: Gorenje, 
Šešir, Kodeljevo, Prevent 
in Omnikom Rudar. Prvi 
turnir za skupino B je bil 
pretekli vikend v 
Trbovljah. Trboveljčani 
so se najprej v izenačeni 
borbi pomerili z gosti iz 
Velenja in nekaj minut 
pred koncem vodili z 
dvema goloma, vendar so 
Velenjčani uspeli rezultat

izenačiti. Najbolj ša strelca 
sta bila Sebastjan 
Podbregar s šestimi in 
Uroš Drobnič s petimi 
zadetki. V drugi tekmi so 
se Trboveljčani pomerili 
s Slovenjgrajčani in v 
dvoboju dveh
neenakovrednih 
nasprotnikov zasluženo 
zmagali. V drugem delu 
tekme so pri domačih 
nastopili tudi igralci, ki 
sicer ne igrajo v prvi 
postavi. Največ zadetkov 
sta dosegla G.Šikovec (7) 
in Gričar (4). Zaradi 
ugodnih drugih izidov po 
prvem kolu vodi 
Omnikom Rudar. 
Zasavski sodniki Oka- 
novič, Frelih in Teršek so 
sodili solidno.

B.K.

"'N

Naj rokometaš 
Zasavja

ZasaveinGremad.o.o. izbirata najboljšega 
rokometaša in strelca Zasavja. Po jesenskem 
delu prvenstva je najbolje ocenjeni igralec 
reprezentant Dušan Andrejič (tekmujejo le 
igralci Presada in Omnikoma Rudarja),med 
strelci pa vodi igralec Zagorja Aljoša Žihret 
(v konkurenci so poleg prvoligašev še 
Zagorjani, Dolani in Radečani).

Skupno - ocene: 32 Andrejič, 21 Lipovšek 
in Kosec, 18 Doblekar, 16 Voglar, 14 Senčar, 
12 Maček, Ulčar, 9 S.Deržič in Medved, 8 
Spende, 7 Kos in Kolar, 6 I. Dcržič, 3 Jug, 1 
Špelič in Kogovšek.

Strelci: 59 Žibret (Z), 57 Andrcjič(PL), 53 
Šeško (TKI), 50 Moljk (TKI), 47 Medved (OR) 
in Maček (PL), 45 R. Zahrastnik (RO), 44 
Voglar (OM), 43 T. Kolander (RP), 41 Kosec 
(OR), 33 Stropnik (TKI), 32 Kolar (PL), 31 
Špajzer (TKI) in A. Ule (Z) itn.
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Rokometaši Omnikom 
Rudarja so se pretekli 
vikend vrnili s priprav v 
Portorožu. Jesenski del lige 
so Trboveljčani končali na 
9. mestu, kar najbrž niso 
pričakovali. Sicer je res, da 
je razlika do tretjega mesta 
minimalna, vendar pa bodo 
varovanci treneija Bojana 
Levstika težko nadoknadili 
izgubljeni točki proti Andor 
Jadranu in Veliki Nedelji. 
Priprave na spomladanski 
del prvenstva so se začele že 
v tednu pred božičnimi 
prazniki, zadnj i teden v letu 
93 pa so trenirali kar dvakrat 
dnevno. Tudi priprave v 
Portorožu so bile precej 
naporne saj so rokometaši 
trenirali tudi trikrat dnevno. 
V ekipo seje vrnil Nenad 
Stojakovič, ki je zaradi 
poškodbe hrbtenice počival 
več kot pol leta, vendar jc na 
pripravah treniral več kot 
njegova hrbtenica lahko 
prenese. Brez operacije ne 
bo mogel nadaljevati svoje 
športne karijere. S polno 
močjo trenira kapetan ekipe

Matjaž Vrbnjak, ki skoraj 
celo jesen ni igral zaradi 
poškodbe kolenskih vezi. 
Razen gripe, ki je na posteljo 
najprej prikovala Dušana 
Kosca in nato še Sandija 
Deržiča Trboveljčani 
nimajo večjih problemov z 
zdravjem, imajo pa 
probleme z igralskim 
kadrom. Na to temo bodo 
težko kaj rešili, saj je 
prestopni rok že minil, 
izpisnici pa sta dobila 
Primož Jug in Darko 
Raušl. Prvi je prestopil v 
rodno Sevnico, drugi pa k 
hrastniškemu drugoligašu 
TKI. Zaradi zdravstvenih 
težav v družini ne trenira 
tudi Kobi Abdič. Danilo 
Lipovšek, Uroš Senica, 
Anton Medved, Miran 
Sečki, Matjaž Vrbnjak, 
Igor in Sandi Deržič, 
Dušan Kosec, Zoran 
Senčar, Nedžad Mašič in 
Bojan Voglar so tisti, ki so 
še ostali, na tekmah in na 
trenigih pa j im bodo morali 
priskočiti na pomoč še 
kadeti.

V sekakor Omnikomovce 
čaka precej naporno ligaško 
tekmovanje, kljub temu, da 
j e razpored tekem nekoliko 
ugodnejši kot jeseni. 
Kakorkoli že, težko bodo 
ponovili lanskoletno četrto 
mesto. Sicer pa je vsako 
napovedovanje precej 
nehvaležno, saj še vedno 
velja pravilo: žoga je 
okrogla.

B.K.

KEGLJANJE
Hrastnik: 15. 1. ob 

18. uri bo vdvorani 
poslovne stavbe podeli

tev priznanj športnikov leta vkegljanju. Na prireditvi 
bodo proslavili 45 let organiziranega kegljanja v 
Sloveniji. Na prireditvi bodo vidni predstavniki 
slovenskega športnega življenja s predsednikom 
svetovne kegljaške zveze Avgustom Likovnikom 
na čelu. Za dobro razpoloženje bo poskrbel ansambel 
Modrina.

ROKOMET
Trbovlje: 15.1. ob 19.00 Omnikom Rudar- Drava 

(l.liga) - dvorana OŠ
Hrastnik: 15.Lob 19.00 Dol TKI-AFP Dobova 

(2. liga) - športna dvorana

~----- -,
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ŠAH Nagradni novoletni
Mesečni hitro- turnir: 1. Uroš Zalokar 7,

potezni turnir - 2.MiranSkobe6.5,3.Hinko
Trbovlje: A skupina: 1. Jazbec 6.5.4. Franc Kotnik 
Uroš Zalokar 16, 2. 6,5.RadoBajda'6,6.Cveto
Hinko Jazbec 12,3. Oto Ivšek 5.5,7. Andrej Novak
Kranjc st. 11.5, 4.-5. 3.5, 8. Oto Krajnc ml. 2, 9.
Miran Skobe in Franc Aljaž Dušak 2. 10.Dušan 
Kotnik 10.5, 6. Mirkjo Crnomarkovič brez točke.
Tunič 10, 7.-8. Miran Vsi udeleženci so prejeli 
Gala in Jože Dolar 9, 9. praktične nagrade.
Rado Bajda 8.5 točk. Posamično prvenstvo

osnovnošolcev 
Sevnica 1994:
zmagovalci po 
kategorijah: dečki do 10 
let: Alojz Lončar; 
deklice do 10 let: Anja 
Režun; dečki do 12 let: 
Aleš Povh; deklice do 
12 let: Alenka Radej; 
fantje do 14 let: Mitja 
Strojanšek; dekleta do 
14 let: Mojca Grilc; 
fantje do 16 let: Matej 
Imperi; dekleta do 16 
let: Irena Povh.

Bil je Jupiter
fr

Rimske Toplice - Po 
nekaterih uspehih mladih 
športnikov in zaporednih 
zmagah na Medijskih igrah v 
Izlakah so v Rimskih Toplicah 
sklenili formirati plavanje kot 
tekmovalno panogo. Leta 1989 
je bil s Turističnim društvom, 
kf je takrat razpolagalo z 
bazenom, sklenjen dogovor o 
vadbi. Prvi koraki so bili plahi. 
Ni bilo štoparic ne trenerskega 
znanja in kar je bilo sila 
neugodno - nasprotnikov. 
Četica desetih deklic in petih 
fantov se je v letu 90 uspela 
"preriniti" v hrastniški pokriti 
bazen, po vsej Sloveniji pa so 
iskali podobno ekipo za dvoboj. 
Bili so neformalni klub, v t.i. 
ilegali, a prešibki za dvoboje z 
registriranimi klubi.

Najprej se jih je "usmilila" 
Sevnica. Gladko so jo premagali 
v gosteh in v Laškem 
zdraviliškem bazenu. Nato so 
se pomerili z ekipo Murske

Sobote na njihovem terenu, v 
bazenu Hotela Rudar v Radencih 
so plavali kar brez prog med 
kopalci, po dva na disciplino. 
Zmagali so domačini. Sledilo je 
vabilo v Koper. To je bil sanjski 
izlet za plavalce, ki so videli moije 
v marcu in v bazenu hotela 
Žusterna uspešno tekmovali na 
prvem mitingu s Trboveljčani 
(Rudar), Pulo. Koprom. Biserom 
iz Pirana in Borom iz Trsta. 
Tanja Tosič, Simona Karl, 
Simona Topolovec, Karla 
Omerzel, Liza Randjelovič, 
Nika Škran, Mojca Sabolčki, 
Valentina Klepcj in Gregor 
Kaše so bili prvi uradni 
predstavniki "Jupitra" iz Rimskih 
Toplic. Zrinili so se na t.i. kola, ki 
so že štela za državna oziroma 
takrat še republiška prvenstva. 
Tosičeva, Klepejeva in 
Sabolčkijeva so dosegle norme 
za tekmovanja v kategorijah 
mlajših pionirjev in pionirk ter 
na republiških prvenstvih

nastopile s
povprečnimi 
rezultati. Tanja 
Tosičje na zimskem 
slovenskem 
prvenstvu 1991 v 
mariborskem 
Pristanu zasedla 9. 
mesto na 50 kravl.

Sicer pa so nastopali tudi na 
Hrvaškem. Bili so vBjelovarju, kjer 
je plavalni klub Mladost in čez sto 
tekmovalcev. V siloviti nevihti je 
bila dirka za dve uri prekinjena. V 
garderobi so takrat med grmenjem 
na hrvaškem nebu divje peli 
Zdravljico. Potovali smo na lastne 
stroške. Do Zagreba z vlakom - do 
Bjelovarja z avtobusom. V gosteh 
smo imeli Vinkovački plivački 
klub. Dvakrat je gostovala Pula, bili 
pa so tudi pri njih. Vedno so 
zmagovali hrvaški klubi. Ukvarjali 
so se tudi z maratonom.

Vrh potovanj je bil štiridnevni 
obisk pri PK PyStani z istoi
menskega kraja na Slovaški. Tam

trenira Martina Moravčeva, ki 
je bila za Francisco van 
Almsick srebrna v Sheefieldu 
na 100 kravl. Slovaki so kmalu 
po junijski vojni prišli na 
povratni boj, tudi slovita 
Martina. Kmalu za tem pa seje 
plavanje v Rimskih Toplicah 
ustavilo. Danes Jupitra ni več, 
ostale pa so slike in mnogi video 
posnetki, saj so Jupitrovci v 
plavanju doživeli res veliko. PK 
Jupiter še vedno izvaja suhe 
treninge v telovdnici OS. Zal so 
ti zadnji člani le še rekreativci.

Andrej Marinšek
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Zmaga Litije
Tinex Norik - Litija 

73:81 (43:37)
Dvorana na Ježici, 

gledalcev 50, sodnika 
Tomšič (Lj), Poljanšek 
(Žiri).

Tinex: Zaturovski 12, 
Medžedovič 21, 
Takuhisa 8, Alibegovič 
15, Radovič 14, Vidmar 
3.

Litija: Pavliha 6, 
Peterlin 2, Polanec 17, 
Jocovič 23, Bošnjak 13, 
Deželan 14, Šiško 5.

Lilijani so sicer

Željko Jocovič 
tokrat najbolje.

zmagali, vendar lahko 
zapišemo, da precej 
srečno. Tekmeca sta bila 
enakovredna čez celo 
tekmo, tako so domači 
dobili polčas za 6 točk, 
na koncu pa so s 
preudarno igro v zadnjih 
trenutkih srečanja 
Lilijani dosegli prvo 
zmago v novem letu. 
Upamo, da bodo sedaj 
zmagali tudi kakšno 
tekmo doma.

S. K.

Rudar 
zmagal v 
derbiju

Litija: Prvo pravo 
soboto v novem letu so s 
tekmovanjem nadal
jevali tudi v zimski 
teniški ligi, ki jo

organizira tenis park AS. 
Svojo prvo zmago v letu 
in tudi ligi so dosegli 
domači tenisači, ki so 
premagali Hrastnik s 3:2. 
Točki za domače sta 
prispevala Pajer in 
Sedevčič, ter oba skupaj 
tudi v paru. V drugi 
tekmi je Rudar visoko s 
5:0 premagal ZAS-TEN 
iz Zagorja. V nedeljski 
zaostali tekmi 2. kola sta 
se potem pomerila stara 
znanca. Rudar in 
Medijske Toplice. V 
derbiju, kot bi lahko 
rekli, je bil boljši Rudar, 
ki je z zmagami Čuka, 
Goloba, Bouhana in para 
Čuk-Golob zmagal s 4:1, 
edino točko za Izlačane 
pa je osvojil Lebar. S to 
zmago se je Rudar 
povzpel na prvo mesto. 
Medijske Toplice so 
druge, ZAS-TEN tretji in 
Litijski teniški klubčetrti. 
V naslednjem kolu v 
soboto, 15. januarja bo 
zanimivejša tekma med 
Hrastnikom in ZAS- 
TENom.

S. K.

Čuk zmagal 
v Mastersu
Trbovlje: Člani

teniškega kluba Rudar so 
vdvoraniOŠ organizirali 
masters lige, v katero so 
se v dve skupini uvrstili 
najboljši po predkolih. 
Skupini sta šteli po osem 
članov, igrali so vsak z 
vsakim. V finalu je Čuk 
premagal Možica s 6:0, 
6:7, 6:3 in tako postal 
zmagovalec mastersa. 
Ostali člani skupin so bili 
Dominik Kužnik, ki je 
ostal brez zmage, Jani 
Kužnik, Sašo Jerman,

Kristjan Dolinšek pa so 
dosegli po eno zmago. 
Velja poudariti, daje bil 
masters odigran na 
parketu in da je bil 
pomemben predvsem

Nepremagljivi 
Marjan Čuk

servis in return ter igra 
na mreži, da pa igre z 
osnovne črte skoraj ni 
bilo, oziroma je na tako 
hitrem igrišču
nemogoča. Še to: igralec 
Rudarja Peter G ol ob j e v 
svoji kategoriji do 25 let 
v točkovanju za 
rekreacijsko lestvico 
Sloveniji, ki jo vodi 
Dnevnik in podjetje 
Sportinfo iz Ljubljane, 
premočno prvi. Zmagal 
je tudi na mastersu v 
Rogaški Slatini, na 
katerega se prijavi tudi 
do 200 igralcev tenisa.

S.K.

Peter Golob

Cerkničani
najuspešnejši

Hrastnik - Prizadevni 
člani hrastniške SD 
Steklar, so pripravili v 
spomin na svoje 
prezgodaj preminule 
člane tradicionalno, 
tokrat že 12. memorialno 
tekmovanje v streljanju 
s standardno zračno 
puško, katerega se je 
udeležilo kar 18 
tričlanskih ekip in 54 
posameznikov. Največ 
uspeha so imeli 
predstavniki Bresta iz 
Cerknice, ki so zmagali 
tako v ekipnem delu kot 
med posamezniki.

Rezultati ekipno: 1. 
Brest Cerknica 1157, 2. 
A. Hohkraut Trbovlje 
1 148, 3. Moris-Krim 
Ljubljana..., 8. STT 
Trbovlje 1071,9. Steklar 
1070, 12. Rudnik
Hrastnik 1026 krogov 
itd.

Posamezno: 1.
Žnidaršič, 2. Kandare 
(oba Brest) po 390, 3. 
Korbar 384, 4. M. 
Strakušek 383, 5. O. 
Strakušek (vsi A. Hoh
kraut) 381 krogov itd.

J.P.

Najboljši 
kegljači v 
Hrastniku
Hrastnik - V dvorani 

poslovne stavbe bo 15. 
januarja ob 18. uri 
podelitev priznanj 
športnikov leta Sl ovenije 
v kegljanju. Naprireditvi 
bodo proslavili 45 let 
organiziranega kegljanja 
v Sloveniji. Med 
ženskami dileme ni - 
naslov najboljše si bo

pripela naša najboljša 
kegljavka zadnjih let 
Marika Kardinar. Med 
moškimi pa je dilema 
večja. Franc Kirbiš in 
Hari Steržaj sta po 
rezultatih zelo izenačena 
in odločitev o najboljšem 
bo padla skoraj tik pred 
prireditvijo. Proglasitev 
v Hrastniku pripravljajo 
člani Kegljaškega kluba 
Kovel. Na prireditev 
bodo prišli vidni 
predstavniki 
slovenskega športnega 
življenja s predsednikom 
svetovne kegljaške 
zveze Avgustom 
Likovnikom na čelu. Za 
dobro razpoloženje bo 
poskrbel ansambel 
Modrina.

M.P.

Dnevnik 
Winston v 

Litiji
Litija: V soboto, 22. 

in v nedeljo, 23. januarja 
bo v teniški dvorani AS 
v Litiji turnir za dvojice 
Dnevnik Winston in sicer 
za kategoriji do 35 let in 
nad 35 let. Turnir je II. 
kategorije, kar pomeni, 
da tisti, ki so že zmagali, 
ne nastopajo, torej 
priložnost za malce 
slabše. Prijave
sprejemajo na Tenis 
parku AS v Litiji do 
četrtka, 20. januarja do 
18. ure ali po tel. (061) 
881-817. Informacije o 
žrebu 21.1.1994 po 16. 
uri na istem naslovu 
oziroma tel. številki.

S. K.

iT zSa'»
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Psihologi trdijo, da kažejo ljudje tolikšno potrebo po uveljavljanju za volanom, ker je v 
tem današnjem svetu njihovo samoljubje mnogokrat prizadeto. Tako za volanom Izražajo 
manjvrednoste komplekse in nagnjenja k hudodelstvu. Zato je večina vzrokov prometnih 
nezgod povezanih z brezobzirnim obnašanjem voznikov.

O voznikovem značaju največ pove način 
držanja volana pri vožnji:

Roke na zgornjem delu volana izdajajo 
domišljijo, intelektualnost, veselje, življensko 
moč in nagnenje k prepirljivosti.

Če držimo volan na spodnjem delu, pomeni 
da imamo mehak značaj, miroljubnost in se 
pustimo mirno prehitevati.

Močno oprijemanje spodnjega dela volana 
pa pomeni zelo samozavestnega človeka. 
Odločen je, da bo prehitel vse, četudi mu 
sposobnosti njegovega vozila to onemogočajo. 
Taki vozniki so zelo nevarni in zmožni 
povzročiti prometno nezgodo.

Tesno skupaj in prav tako na spodnjem delu 
volana drži nekoliko nečimern človek, 
sladokusec in ljubitelj glasbe. Ti ljudje niso 
nevarni tako v prometu kot v zasebnem 
življenju.

Voznik, ki se trdno oklepa zgornje polovice 
volana in je nagnjen močno naprej, tako da se 
z nosom skoraj dotika vetrobranskega stekla.

se boji nesreče in temu primerno tudi vozi.
Sproščen voznik, naslonjen na naslanjalo 

sedeža, s stegnjanimi rokami predse, je miren 
in brez pomislekov. Taki vozniki so v veliki 
nevarnosti, da bi povzročili nezgodo.

Frajerji. ki levo roko naslanjajo na odprto 
okno. čeprav je zunaj mraz in so tako podvrženi 
neprijetnemu prepihu, zijajo naokrog v 
prepričanju, da jih ljudje opazijo in samo z 
desno držijo volan, so še posebno nevarni sebi 
in ljudem okrog sebe. S takšnim načinom 
vožnje namreč ne izpolnjujejo pravil 
previdnosti in pravilnega ravnanja v prometu.

Vozniki, ki ljubijo nevarnost, v zadnjem 
trenutku pritisnejo na zavoro in ne upoštevajo 
varnostne razdalje. Pravi nasprotniki teh so 
mevže in godrnjavci, ki imajo nogo nenehno 
na zavori in se bojijo neposrednih sporov z 
ljudmi.

Nenehno grobo in brezobzirno speljevanje 
nekaj prikriva. Ti vozniki si neizpolnjene želje 
nadomeščajo z močnimi pospeški.

Manjvrednostne komplekse spretno 
prikrivajo vozniki v rokavicah.

Živčni in nepreračunljivi ljudje za volanom 
nenehno govorijo in pri tem močno krilijo z 
rokami. Nenehno namreč preverjajo, če so 
zmožni opravljati dve funkciji hkrati; dobro 
vožnjo in pametno govorjenje.

Za napadalne voznike velja, da so v spolnem 
življenju negotovi in pogosto impotentni. Z 
agresivnim vedenjem skušajo namreč doseči 
tisto, kar ne zmorejo. To jim pomeni 
nadomestno zadovoljitev.

Ne smemo seveda pozabiti na ljudi hude 
krvi. Razgrajače in zmerjavce, voznike, ki ob 
vsaki najmanjši napaki drugih udeležencev v 
prometu vpijejo nanje, trobijo, zmerjajo in 
kažejo raznovrstne "simbole" s prsti ali s celo 
roko. To vedenje navadno izhaja iz hudih 
frustracij, kijih reveži ne zmorejo premagati 
na drugačen način.

Drage bralke in bralci, bolje rečeno voznice 
in vozniki, upamo, da ste v teh vrsticah našli 
tudi delček sebe. Nič vas ne obsojamo, niti 
vam ne želimo soliti pameti. Že, če se boste 
zamislili nad vsem tem, bo dosežen naš namen.

Pripravil: Gregor Naglav

Aufbiks
Za nas aufbiksarje je začetek leta kar malo turoben. Raje bi imeli dva konca leta, kot pa en začetek. Kako lepo je bilo. Vsi 

nasmejali, pripravljeni dati za pijačo, pripravljeni dati za pijačo, pripravljeni dati za pijačo, pripravljeni dati za pijačo... Sedaj pa.
Kot da so čisto drugi ljudje po Zasavju.

V stanovanju na Kopališki v 
Zagorju, last J.D., je 14 mladoletnih 

in polnoletnih oseb praznovalo rojstni dan. 
Sosedov niso vabili na praznovanje in so 
jih le ti opozorili. Prvo opozorilo so 
upoštevali, potem pa se je žurka spet 
razživela. Sosedje so spet poklicali može, 
ki so nekaj žurerjev odpeljali s seboj na 
postajo. Kerprostoriniso najbolj primerzni 
za to, da bi tam nadaljevali žur, so prišli po 
njih starši. Nekaj pa jih je prenočilo kar na 
postaji. S.M. se je kar sam poškodoval, 
smo izvedeli. Še dobro, da zdravniki še 
niso štrajkali v tisti, hujši obliki.

VPodkumu je K. J. hotela z motorno 
Žago podreti oreh, ker je bilo kar 

nevarno, da bo padel na stanovanjsko hišo. 
Delno je prežagala drevo, nato se je 
odpeljala v lovsko kočo, kjer so jo izsledili 
možje postave. Nanje se je spravila kar s 
psom, pa tudi gostje so bili deležni 
njegovega renčanja. Še dobro, da ima 
Ženska tudi moža, ki jo je po predstavi 
odpeljal domov.

Trbovljcjecenter zasavskega plezanja. 
Mladoletniki so pri trgovini Naš market 

razgrajali in plezali po steni na trgovino, kjer 
so odvili žarnice. Kolajn za plezalske uspehe 
niso podel ili. Bi si pa zaslužili kaj konkretnega.

2' S. V. je prišel na postajo in povedal, da
je stanoval pri dekletu M.D. Sprla sta se. 

Pa je S. V. je pobral svoje stvari in punca je 
meni nič tebi naredila na fantovem hrbtu 
ikebano. Uporabila je kar kuhinjski nož.

Na dvorišču pred blokom na Cesti 
komandanta Staneta in na stopnišču so se 

tepli Trboveljčani in Hrastničani. T.J.. K.R. in 
M.R. so pretepli K.A. Naj živi okraj Trbovlje 
(brez Hrastnika). Hrastničani se bodo raje 
pridružili Litiji in Grosuplju.

j>' Časopis je draga zadeva. Neznanci v 
rdeči alfi so od prodajalcev v Litiji 

zahtevali, da jim izročita brezplačen izvod 
časopisov. Ker jih niso dobili, so je nekaj časa 
močno ogrožali. Bralce jutranjih novic v rdeči 
alfi so našli. Brali bodo lahko tudi v čakalnici 
sodnika za prekrške.

P.I. iz Trbovelj je iz železniške 
postaje zaprosil pomoč, bil je tudi 

ves okrvavljen. Možje so ugotovili, da se 
je P.I. nahajal v samskem domu Steklarna, 
kjer ga je fizično napadel, med prete
panjem pa tudi oropal T.S. (tujec). Našli so 
ga in ga shranili v primernem prostoru. 
Verjetno ga bodo zavili v paket in 
priporočeno poslali čez mejo.

}>' V bifeju Čikago sta se srečala C.B. 
in G.B., oba iz Hrastnika. Že leto dni 

sta bolj kot ne skregana in tudi tokrat sta 
se trše pogovorila. G.B. je z vršičkom 
razbite steklenice udaril C.B., ki je zaradi 
poškodbe odšel v bolnico Trbovlje. 
Zdravniki so delali.

Opozarjamo aufbiksarje, da ob resnejši 
stavki zdravnikov omejijo svoje 
razposajenosti. Zamislite si - morno 
človeku odpreš glavo, pogledaš, kaj je v 
njej, zdravnik, ki bijo moral samo zapreti, 
pa - stavka. Z.a zjokat.



Promet
Zagorje - 4. januarja ob 20.15 uri je

K.R. iz Izlak obvestila policijsko postajo, 
da jo je na regionalni cesti Izlake - 
Cemšenik, ko je hodila proti domu, zadelo 
neznano vozilo in ji pri tem poškodovalo 
roko, voznik pa je odpeljal naprej. Policija 
je ugotovila, daje voznik pešakinjo zadel 
z levim ogledalom, ki je bilo na kraju 
najdeno in da gre zavozilo znamke Zastava. 
Po dveh dneh je policij a vozilo osumljenca 
izsledila, vendar se lastnik dogodka ne 
spominja.

Litija - 8. januarja ob 9.40 urije voznik 
Z.I. iz Trbovelj vozil z neprilagojeno 
hitrostjo iz Litije proti Zagorju, zato gaje 
v ostrem desnem ovinku v Sp. Logu začelo 
zanašati. Trčil je v robnik, od koder gaje 
odbilo na nasprotni vozni pas, po katerem 
je pripeljal F.J. iz Trbovelj, in trčil vanj. 
Telesno poškodovan ni bil nihče, bilo je le 
nekaj zvite pločevine.

Hrastnik - 8. januarja ob 17.25 urije
imel MJ. parkiranega juga na Partizanski 
cesti na Dolu. Voznik D.D., prav tako 
juga, pa je zapeljal na levo stran in z 
ogledalom trčil v ogledalo parkiranega 
vozila M.J. in odpeljal naprej. Policisti so 
voznika D.D. izsledili in ugotovili, da mu 
je bila izrečena tudi prepoved vožnje vozil 
B ketegorije. Srečal se bo s sodnikom za 
prekrške.

Litija - Za Aljošo K., 
PetraT. in Roberta M. 
se je 6. januarja ob 
18.05 uri končalo 
razbojniško pohajanje 
po zasavskih krajih. 
Litijski policisti so jih 
namreč prijeli na 
domu enega od 
osumljencev.

Potem, ko sta P.T. 
in R.T. 2. januarja na Dobovcu 

pretepla, oropala in zaklenila v hišo starejša občana, sta 
ključ odvrgla med potjo in se skrila v neko barako v bližini. 
Naslednje jutro sta z vlakom odpotovala v Zagreb, kjer sta 
zapravila ves ukraden denar (okrog 60 tisočakov). Potem sta se 
vrnila v Slovenijo in v Litiji je bilo konec njunega pohajkovanja.

Policija je ugotovila, da ima trojica za sabo že celo vrsto 
vlomov. Tako so konec decembra vlomili v vikend na Vrheh, 
last P.G., od koder so odnesli kavni mlin, radio, brivnik,... Na 
vesti imajo tudi vlom v počitniški dom Mehanike, prav tako na 
Vrheh, vlom v osebno vozilo znamke Volkswagen, v počitniško 
prikolico na Ruardiju, na Avtoodpadu v Zagorju so sunili 
garnituro orodja, poskus vloma v osebno vozilo Ford Mondeo... 
Eden od že starih znancev organov za notranje zadeve Peter T. 
je bil celo na begu iz zapora. Čaka jih ustrezna kazen, ki pa bo, 
verjeli ali ne, verjetno mila, glede na storjena dejanja. Zakoni 
namreč še vedno namreč bolj kot ne ščitijo kršitelje, oziroma so 
kazni zanje premile.

Kradejo kot srake
Litija - Neznanecje 4. januarja iz vozil 

jugo kradel vetrobranska stekla. Operiral 
je pre IAK Kresnice in v Litiji na Graški 
dobravi. Oškodovana lastnika sta se morala 
peljati na prepihu.

Trbovlje - V nočnem času, 6. januarja, 
je neznanec skušal z večjim kolom vdreti 
v trgovino Stik na Vodenski cesti. Razbil 
je šipo, takrat pa ga je pregnal vratar 
Strojegradnje. Vlomilecje pobegnil v noč, 
na srečo, oziroma na njegovo žalost, brez 
plena.

Litija - Izpred trgovine Center so 8. 
januatja izginili štirje zaboji z mlečnimi 
izdelki (zaboj kislegamleka, jogurta, kisle 
smetane in mleka). Policija še ugotavlja 
nli je šlo res za krajo, ali je v ozadju kaj 
drugega.

Šmartno - Neznanecje 9. januarja vlomil 
v tovarniško prodajalno Kovine Šmartno.

Razbil je izložbeno okno in sunil gorilec, 
ventil, polnilne pipe in vodno črpalko. 
Hudodelca odslej ne bo več zeblo.

Zagorje-Neznanecje 9. januarja vlomil 
v vikend na območju Podkuma, last C.M. 
iz Litije in odnesel več živalskih kož, 
zavese, karnise, starinske ure, fotelj, radio 
in še nekaj drugih stvari. Storilca, kije zelo 
poceni prišel do opreme dnevne sobe, še 
iščejo.

Garaža v plamenih
Litija - V garaži na Brodarski cesti je 7. 

januarja okrog 12. ure prišlo do požara. 
N.M. je pri popravilu vozila odstranjeval 
rezervoar in pri tem polil nekaj bencina, ki 
seje pri varjenj u vnel. N.M .je hudo opeklo 
po nogah in odpeljali so ga v UKC 
Ljubljana. Požarje poleg garaže, last staršev 
N.M., zajel še dve sosednji garaži in dve 
vozili.

Ležal na cesti
Zagorje - Na regionalni cesti Trbovlje - 

Zagorje je 6. januarja ob 15.00 uri ležal 
pijan K.M. Policija je ugotovila, da K.M. 
ni bil tako zelo pijan in da seje na vozišče 
vlegel namenoma, s poskusom samomora 
oziroma poškodovanja, na osnovi katerega 
bi s tožbo zaslužil nekaj denaija. Ker odredb 
policistov ni upošteval, so ga odpeljali 
zdravstveni delavci.

Skakal pred vozila
Trbovlje - Trboveljski policisti so imeli 

9. januarjaokrog 23.00 ure podobne težave. 
Na vzporedni cesti pri Sallauminesu je 
namreč K.U. močno kričal in skakal pred 
vozila. Tudi za prisotnost policistov se ni 
zmenil, zato so ga pridržali do istreznitve 
v za to primernih prostorih.



Pogled na uro in nenadoma spoznaš, da je nedeljski popoldan že mimo. Razumljivo, 
saj je popoldan nekega dne pravi trenutek v primerjavi z življenjem, skozi katerega smo 
tokrat kramljaje stopali z Ljudmilo in Rihardom Trostom. Človek kartežko verjame, da 
sta preblodila že 64 let skupnega zakonskega življenja. Ta podatek nas je pri Zasavcu 
močno vznemiril, sajsta vendar Ljudmila in Rihard Trost najstarejša zakonca v Zasavju. 
Sta res? V eni prejšnjih številk smo kot najstarejša zakonca predstavljali zakonca 
Berto in Rudolfa Uraniča iz Kisovca. Pa nas je prijazen bralec opozoril na klena 
Trboveljčana. Seveda smo se odpravili na obisk.

Njuna življenska pot ni le dolga, temveč 
tudi pestra in polna doživetij razgibanega 
dvajsetega stoletja. Rihard seje rodil 31. julija 
1904 v Studencu na Dolenjskem. Kot sin 
devetčlanske trgovske družine seje šolal pod 
italijanskim režimom. Takrat je bilo težko za 
delo in zaslužek. Ljudje so iskali delo daleč od 
domačih krajev. V Trbovljah so takrat zgradili 
nove bolnišnice. S kovčkom vroki seje podal 
na pot in se v trboveljski bolnišnici oglasil na 
razpis za strežno osebje. Bolniški strežnik je 
bila njegova prva služba. Tudi stanovanjc si je 
kmalu poiskal. V novem okolju so ga kmalu 
spoznali kot izobraženega mladeniča in ga 
vključili v kulturno dejavnost takratnega 
Društvenega doma (sedanja Svoboda II.). Tu 
so peli, igrali in pripravljali nastope na odru. 
Za vsakim odrom so kulise, za kulisami pa 
teče življenje, ki je drugačno. Besede tečejo 
kot jih človek občuti v globoki notranjosti in 
mladostni razigranosti. Zelo lepo je igrala, 
bilaje prijetna in ni čudno, da so se nj una pota 
združila.

Ljudmila Borušak je deseta hči znanega 
trboveljskega obrtnika, urarja in fotografa 
Marka Borušaka, ki je med drugim izdelal 
tudi uro za zvonik trboveljske cerkve. Ura še 
danes teče. V Lenarčičevi knjigi o 
Termoelektrarni Trbovlje pa lahko najdemo 
tudi podatek, daje Ljudmilin oče kot samouk 
izdelal preprosto napravo - dinamo in jo na 
rudniški parni žagi uspešno preizkusil. Takrat, 
leta 1900, je pri Rudniku Trbovlje zagorela 
prva žarnica s proizvedeno električno energijo. 
Ljudmila se je rodila 5. aprila 1908 v 
Trbovljah. Pri dvanajstčlanski družini ni 
manj kalo domačih opravil, zatoj e ostala zvesta 
domačemu ognjišču. Le igrala je zelo rada. V 
bližnjem Društvenemu domu je dajala duška 
svojim igralskim sposobnostim in vedremu 
značaju. Vedrino je ohranila vse do danes. 
Kot, daje vsa ta leta doživljala le svetle strani 
življenja.

"Zares lepi so bili časi najinega 
spoznavanja", pravi Ljudmila in z rahlim 
nostalgičnim nasmehom pove še veliko več. 
"Kadar so se fantje vračali iz pevskih vaj, so 
se pri naši hiši ustavili in zapeli. Vedela sem, 
daje zraven. Lepoje bilo." Med temje Rihard

tudi spremenil službo in odšel v Kostanjevico 
za lesnega manipulanta k nekemu 
gozdarskemu zasebniku. Kljub temu je vez 
med njima postajala vse bolj resna in trdna. 
Kakšna tri leta spoznavanja so bila potrebna 
za tisti "da", katerega sta si rekla 26. decembra 
1929 pred trboveljskim kaplanom Žmavcem. 
"V trboveljski cerkvi je bila poroka,” pravi 
Ljudmila. "Kar peš smo šli, ko pa ni bilo 
daleč. Zraven so bili nekateri sorodniki in 
prijatelji. Prijateljice so mi prišle zapet na kor, 
ker sem tudi jaz pela v cerkvi. Še dobro se

spomnim, kako so na koru zaigrale orgle. 
Ohcet ni bila nič kaj posebnega. Ljudje so se 
nekje sredi noči počasi razšli, z novim dnem 
je pa prišlo tisto življenje, katerega sva si 
želela." Ljudmila se je vseskozi posvečala 
predvsem gospodinjskim obveznostim in 
družini. Rodileso sejimatri hčerke. Rihardje 
delal tudi pri Hauku v Trbovljah, kasneje je 
dobil službo na občini Trbovlje kot upravnik 
pokopališča. Ob tem so mu bile zaupane tudi 
naloge mrliškega oglednika. Upokojil se je 
leta 1966 v SGP Hrastnik kot računovodja.

Danes se ukvarja predvsem z lepo urejenim 
vrtom, ki se v etažah razprostira pred veliko 
družinsko hišo v osrednjem delu Trbovelj. 
Vedno se s čim ukvarja, saj je delavnost 
njegovega vrlina, ki ga spremlja vse življenje. 
Z ženo Ljudmilo sta veliko potovala. Zadnje

čase se držita bolj v družinskem krogu. Tudi 
namorjeju ne vleče več toliko kot vsa prejšnja 
leta. Dokler ni bilo tako pestrih televizijskih 
programov sta zelo rada zahajala v kino in 
gledališče. Zabave in ostale prireditve ju niso 
nikoli posebej privlačile. Ljudmila ne pozabi 
dodati: "Berem pa zelo rada." Lahko ji 
verjamemo, saj trenutno bere porumeneli 
ničkolikokrat že brebrani roman Lucifer 
pisatelja Jeana de la Hireja iz leta 1924.

V nazorih o skupnem zakonskem življenju 
imata enake poglede. Človek se mora poročiti. 
Mora imeti otroke, družino. Težko razumeta 
tiste, ki kar tako ostanejo sami. Saj je vendar 
nekaj tako lepega imeti otroke, j ih pestovati in 
jih imeti ob sebi. Mladim, ki stopajo na novo 
življensko pot, želita ob lastnem jubileju 64 
let zakonskega življenja reči, daje najvažnejše 
imeti človeka rad. To čustvo premaguje vse 
ovire. Iz tega izvira tudi zvestoba do človeka, 
katero lahko z ljubeznijo gradiš do groba.

Ljudmila in Rihard zaključujeta svoja zrela 
gledanja na življenje v dvoje z vrednoto, kiji 
pravimo poštenost. Tojeprivzgojenalastnost, 
katero lahko v dobri zakonski zvezi dokažeš 
in jo utrdiš tudi v drugih osebah družinskega 
in širšega kroga. Ker smo ljudje različni, brez 
določene mere potrpljenja ni miru v hiši. 
Mnogokrat je bolje potrpeti in si misliti - 
minilo bo in vse je zopet prav. Rihard pa še 
ironično doda: "Predvsem pa moraš imeti 
dobro ženo, da lahko ostaneš skupaj - dobra 
kuharica mora biti." Bo držalo, saj že star 
pregovor pravi, da gre ljubezen skozi želodec 
pa tudi tisti ni iz trte zvit, da žena pri hiši tri 
vogale podpira. Prepričana sta, če bi še enkrat 
živela, bi se ponovno poročila.

Tekst in foto: Danijel Amon



Malo pred novim letom je založba Mladinska knjiga v Ljubljani 
izdala VII. zvezek Enciklopedije Slovenije, ki zajema gesla od Marin 
do Nor. Knjiga ima leksikalni format in ima 416 strani, izšla je v 
nakladi 20.000 izvodov. Tudi tokratni zvezek obsega več sto gesel, 
splošnih in osebnih. Z izdajanjem Enciklopedije Slovenije so začeli 
leta 1987, takrat je izšel prvi zvezek v enakem obsegu, medtem, ko so 
priprave na izdajanje tega velikega dela potekale že nekaj let prej. V 
pripravah na izdelavo geslovnika smo sodelovali tudi nekateri iz 
Zasavja, čeravno vseh predlogov uredniki niso upoštevali.

V novem zvezku enciklopedije smo pri prelistavanju najprej 
pogledali, kaj so uredniki objavili iz Zasavja. Tudi tokratni zvezek je 
v tem pogledu skromen. Največ prostora so namenili, kar cel stolpec, 
življenju in delu Mihe Marinka - Poldeta, trboveljskega rojaka. Manj 
prostora je namenjenega opisu Jožeta Marna, rudarja in političnega 
delavca, rojenega v Zagorju ob Savi, prav tako tudi pisateljici Nadi 
Matičič iz Litije. Približno v tolikšnem obsegu je omenjen tudi Franc 
Megušar iz Radeč, agronom, mikrobiolog. Taje trenutno v Londonu 
podpredsednik Kraljeve akademije za mikrobno ekologijo.

Naslednje geslo iz naših krajevje namenjeno Mitju Mejaku, kritiku, 
esejistu in uredniku, rojenem v Zagorju ob Savi. Tudi Lue Mcnaše, 
umetnostni zgodovinar, likovni kritik in leksikograf, rojen v 
Šentlambertu, ima svoje mesto. Martina Menceja se spominjamo kot 
učitelja in defektologa ter kot pisca brošure Trbovlje - Socialni prerez, 
ki je izšla pod psevdonimom Ivan Kosec. Svoje geslo ima tudi Jože 
Menih - Rajko Knap, narodni heroj, doma iz Hrastnika. Pod geslom 
mesto so omenjene tudi Trbovlje, pa tudi Hrastnik in Zagorje. Pod 
geslom mezdno gibanje so omenjene Trbovlje in Trboveljska 
premogokopna družba, hkrati pa tudi rudnika Hrastnik in Zagorje. To 
geslo je kar obsežno in še posebej vredno, da ga večkrat preberemo. 
Tudi geslo mezdno razmerje je kar obsežno in se v precejšnji meri

nanaša tudi na rudarje.
Svoje mesto, kar obsežno, ima pisateljica Mira Mihelič, ki je v 

mladih letih živela v Trbovljah in o njih napisala tri romane. Pri geslu 
mineralne suro vine so omenjena nahajališča svinčeve rude na območju 
Litije, pa tudi antimonove rude pri Trojanah. Sem sodijo tudi razni 
kamnolomi. Svoje mesto ima tudi Ivan Mlinar, zgodovinar, rojen v 
Loki pri Zidanem Mostu, pa tudi Ludvik Mrzel, pisatelj, rojen v Loki 
pri Zidanem Mostu, sicer doma iz Trbovelj. Njemu so namenili nekaj 
več vrstic. Svoje mesto je dobila tudi Mrzlica (1122 m), vrh med 
celjsko kotlino in Zasavjem, s krajšim opisom, pa tudi barvno fotografijo 
(Matevža Lenarčiča). Pod geslom muzeji, galerije, likovna razstavišča 
je omenjen Revirski muzej vTrbovljah. Zelo obsežno je geslo nemško- 
slovenski odnosi. Pri poglavju o gospodarskih odnosih je omenjena 
Trboveljska premogokopna družba, kot primermočnejšegaprodiranja 
tujega kapitala v Slovenijo.

Sedmi zvezek Enciklopedije Slovenijeje zelo obsežen, iz Zasavja pa 
pogrešamo več gesel ali omemb v tekstu. Med mladinskimi pevskimi 
zbori pogrešamo Trboveljski slavček, pod geslom mlajša železna doba 
manjka opis ali omemba prisotnosti Keltov v naših krajih. Med 
pregledom muzejev, galerij in likovnih razstavišč manjka omemba 
Likovne galerije Trbovlje v Delavskem domu, niti ni omenjen Batičev 
salon v Revirskem muzeju, omenjena nista muzeja v Hrastniku in 
Zagorju in še kaj. Pogrešamo tudi opis kakega pomembnega rojaka - 
umrlega ali še živečega iz zasavskih krajev, ki bi tudi zaslužili svoje 
mesto v tej enciklopediji. Kljub temu je zadnji zvezek Enciklopedije 
Slovenije vredno vzeti v roke, ne le enkrat. Uporabljati ga moramo 
večkrat, saj vsebuje skupno z ostalimi šestimi zvezki, ki so izšli 
prejšnja leta, bogato gradivo o Sloveniji in Slovencih od najstarejših 
obdobij do sedanjih dni.

Tine Lenarčič

Pred leti je Viktor kot rudar rudnika Zagorje odšel v zasluženi 
pokoj. Takrat se mu ni sanjalo, da bo poslej od jutra do večera 
zaposlen. Ves se je posvetil domačim živalim in pletenju večjih 
kmečkih košev, brent, košar in miniaturnih koškov, košaric, 
primernih za okraske, darila za Miklavža, dedka Mraza, rojstne 
dneve in druge slovesnosti v družini. Zadnje čase se za pletene 
mojstrovine zanimajo tudi turisti. Zato se je Viktor še bolj 
"specializiral" za pletenje koškov, v katere je mogoče postaviti 
darilo.

Viktor Vranič je star 67 let, doma je v zaselku Tlačnica nad Pečami. 
Moža poznajo ljudje daleč naokoli kot dobrega mojstra pletenih 
izdelkov. Zato mu ne manjka naročil in dela."Zaslužek ni prav velik," 
po vemojster Viktor," naredim pa kar veliko lesenih pletenih izdelkov, 
po želji naročnikov. Saj ni nikogar, ki bi izdeloval vse vrste pletenih 
izdelkov, zato je vse na mojih ramenih. Tu v okolici sem po vsej 
verjetnosti sam. Z izdelki pa so odjemalci zadovoljni. Delam po 
naročilu okoliških kmetov iz Kolovrata, Borja, Medije, Zagorja in 
drugih krajev. Moje izdelke pa so že odpeljali turisti prek meje v Italijo, 
Avstrijo, Nemčijo in celo prek luže v Ameriko.” Največ dela ima 
Viktor v zimskem času, ko je veliko naročil, pa tudi časa je dosti. 
Napravi tudi po 40 do 50 kmečkih košev, brent in košar (do 3 mernike). 
Cene so različne, odvisne od velikosti posode. Viktor veliko govori. 
Pa tudi dosti naredi. Veliko so povedale njegove roke, ki so s spretnimi

prsti ovijale leskov les okoli jesenovih stebričkov. Pravi, da se les še 
dobi v domačem gozdu.

Viktor poleg tega napravi še kakšno brezovo metlo, grablje, držala 
in planinske palice, saj je tudi izvrsten planinec. Že petkrat je bil na 
najvišjem vrhu Triglavu. Sodeč po izdelkih, ki mi jih je pokazal, si še 
kako zasluži naziv mojstra.

Jože Novak



V tej številki pričenjamo objavljati 
serijo prispevkov o današnji Rusiji, ki 
jih je pripravilTrboveljčan Ivan Župič.

Preden sem se odpravil v Rusijo, sem 
na našem zunanjem ministrstvu izvedel, 
da ruska carina samotnim popotnikom 
rada greni življenje, kar sem pozneje tudi 
občutil na lastni koži. Začelo se je v 
Varšavi, kjer sem na oddelku za vize 
ruske ambasade spraševal, če mogoče 
rabim vizum ali kakšen drug dokument za 
vstop v državo. Prijazen uslužbenec mi je 
povedal, da sicer po njihovih pravilih 
vizuma ne rabim, vendar bi kakšen carinik 
lahko bil drugačnega mnenja. Isto 
vprašanje sem zastavil tudi nekemu 
drugemu uradniku, ki pa mi je zagotovil, 
da vizum potrebujem in navrgel še tarifo 
uslug, seveda v ameriških dolarjih. Oba 
pa sta se strinjala, da lahko vizo kupim 
tudi na meji. Potolažen s tem sem kupil 
vozovnico in stopil na prvi vlak za 
Moskvo.

Kmalu po odhodu je sprevodnik razdelil 
deklaracije, na katerih morajo potniki 
prijaviti vse devize, rublje, narkotike in 
orožje. To deklaracijo carina potrdi in je 
potrebna tudi pri izhodu iz države. Ko 
smo prispeli do meje, sem presenetil

carinike, ker nisem imel vizuma. Ko pa so 
izvedeli, da nimam niti turističnega vaučerja, 
niti garantnega pisma, niti nobenega drugega 
podobnega dokumenta, so bili pa sploh 
začudeni. Neštetokrat so prelistali moj potni 
list in razglabljali o razpadu Čchoslovaške.

Tako sem počasi prišel do možnosti 
nakupa vizuma. "Koliko to stane?" sem 
povprašal, na kar sem dobil od različnih 
ljudi različne odgovore. Višji je bil čin 
tistega, ki sem ga vprašal, višja je bila 
cena. Nazadnje sem prišel do majorja, ki 
je za vizum zahteval 200 USD. Ker pa se 
nisem izprsil z zahtevano vsoto, sem se 
kmalu znašel na vlaku, ki je peljal nazaj 
v Varšavo.

Po udobni noči na belem marmorju 
varšavske železniške postaje sem se 
odločil, da poskusim še enkrat. Tokrat 
sem se oborožil s turističnim vaučerjem, 
za katerega sem odštel 25 USD na uradu 
ruske turistične agencije. Poln optimizma 
sem se spravil na vlak, kjer sem delil 
kupe z dvema ruskima tihotapcema. Moja 
sopotnika sta na meji veselo podkupila 
carinike, medtem ko so mene zamotili s 
pisanjem carinske deklaracije, katero sem 
moral napisati drugič. Tudi tokrat so me 
povabili na postajo, medtem ko so 
pristojni proučevali moje dokumente, 
vendar seje vse srečno končalo, saj so me 
kmalu spustili nazaj na vlak. Ko pa seje 
le ta premaknil, je eden izmed mojih 
sopotnikov odnekod privlekel nekaj 
steklenic pi va in smo srečen prehod meje 
tudi ustrezno proslavili.

Tekst in foto (Varšava): Ivan Župič

Prva nedelja v novem letuje. Še vedno praznično obarvana. 
Naša trojica, ki že od jeseni vpija lepoto vasi v bližnji okolici, 
ni popolna. Ena od navdušenk je, žal, zbolela.

Odpeljeva se do Marije Gradca. Ob vznožju pustiva avto. Dan 
je rumen od sonca in bel od snega. Ko prideva na Vrh nad Laškim, 
se pogled odpre. "Kaj niso tisto Lažišče, pa cerkev sv. Miklavža? 
In tamle je Šmihel, kajne?" sprašujeva drobno kmetico, ki nama 
pride naproti. "Ja, ja!" nama pritrjuje. "Potem je tole Šentlenart?" 
ugibava naprej. "Tako so rekli naši vasi prej. Pa bo menda zdaj spet 
dobila staro ime," pojasnjuje. Ob cerkvenem obzidju stoji ženica 
in s skrbjo gleda v dolino. Ko se pozdravimo, pove, da seje vnuk 
pravkar odpeljal in jo skrbi, če cesta morda ni ledena. Njen mož 
naju pelje v cerkev, staro menda več kot tristo let. Ustaviva se ob 
božničnih jaslicah, gledava stropno poslikavo, oltarje in sveže 
krizanteme purpurne barve. Pove, daje upokojeni cestar in naju 
vpraša, če bi radi slišali zvok obnovljenih orgel. Kljub 
triinosemdesetim se s hitrimi koraki povzpne na kor in zaigra. 
Cerkev napolnijo mili zvoki, da se nama orosijo oči.

Ko zapuščava ta hram miru, naju gospodinja povabi na kozarček 
krepkega. "Ne pijeva, veste," ji pojasnim. "Pa pridita na kavo," se 
ne da. Gospodar naju pelje v tesno sobico, kjer stoji bogato 
okrašena smreka: "Ne kurimo, da ne bi iglice prehitro odpadle. " V

drugem kotu stoji klavir. Sede in zaigra. Po zvoku spoznam 
dunajsko mehaniko. "Razglašena je. Kakšnih stopetdeset let je 
star. Kupil gaje še ženin oče," se opravičuje gospodar, ki je pred 
davnimi časi obiskoval orglarsko šolo v Celju. Zapojemo. Zagorske 
zvonove. Pod rožnato planino, Kaj ti je, deklica, Mau čez izaro. 
Saj ti okorni, kdo ve kolikokrat prezebli prsti, trdi in hrapavi od 
dela, ne morejo izvabljati tako otožno nežnih zvokov iz prastarega 
instrumenta. Duša igra, pomislim. "Pojdimo v drugo sobo," pravi 
gospodinja, "tam je toplo." Kot da so se od nekod prikradli 
spomini na otroštvo, se stisneva k veliki peči. Kava zadiši iz 
skodelic, ki kar ne sodijo semkaj. "Iz Holandije so," se nasmehne 
gospodinja, "potica pa ni kaj prida. Ja, tista za božičjebila boljša." 
Pa je imenitna. Prava kmečka po vitica. Pokažeta nama slike otrok, 
vnukov, sorodnikov. Pogovor teče sproščeno in čutiva, kako 
kroži energija. Posloviva se. Stojita na ganku in nama mahata v 
slovo. "Pa pridita spet," vabita. "Bova. Ko bodo cvetele cinije in 
bo toplo," obljubiva, "pa sorodnike v Hrastniku bova pozdravili."

Bliže dolini sva, večje so hiše, bolj bahave. Nikjer ni žive duše. 
Verjetno vsi sedijo pred televizorji in živijo življenje drugih. Na 
svoje pa pozabljajo. Ostanita zdrava. Krivonoga mama in ata! 
Hvala za tale dan. Ko bodo cvetele cinije... Ja, takrat bova spet 
prišli.

Manja Goleč



Dol pri Hrastniku je že nekaj let sedež podjetja Kovel, čigar lastnika sta brata 
Bojan in Ivan Frangeš. Ime izhaja iz besed KOVina in ELektrika, ki že kar konkretno, 
vendar ne dovolj, nakazujeta, s čim se podjetje ukvarja. Na vizitki direktorja je moč 
prebrati: Podjetje za razvoj, izdelavo in montažo kovinskih, plastičnih in elektro 
izdelkov. Vendar tudi to ne pove vsega. Pravzaprav se Kovel deli na dva dela. Prvi del 
podjetja poskrbi za elektro instalacije, razne elektro meritve, projektiranje le-teh, 
montažo itn. Drugi del podjetja pa je specializiran za izdelavo in montažo visečih 
stropov in termozvočnih izolacijskih pregradnih sten.

Podjetje s svojimi ljudmi zna poskrbeti 
tudi za naj zahte vnej še n aročni ke, od vel i ki h 
investicijskih objektov do individualnih hiš 
in stanovanj. Imate staro stanovanje, z 
visokim stropom, ki onemogoča racionalno 
porabo toplotne energije? Ni problema! 
Kovel vam izdela in montira, oziroma zniža 
strop, s tem vam omogoča manjšo porabo 
energije pri ogrevanju stanovanja. Tako 
imenovani sekundarni (viseči) stropovi so 
pri njih znanost. Nič ni prepuščeno naključju, 
nič ni izdelano ali montirano površno. Kot 
dokaz kvalitete so gradbišča širom Slovenije 
in tudi izven meja. Trenutno ima podjetje 
veliko dela v Šmarjah pri Jelši, v Slovenski 
Bistrici, Grosuplju in tudi v Hrastniku. 
Elektro instalacije krasno dopolnjujejo 
sekundarne stropove, nemara velja tudi 
obratno. V Podjetju je zaposlenih okoli 20 
visoko in strokovno usposobljenih delavcev, 
ki naredijo vsaj 100 kvadratnih metrov 
spuščenih stropov dnevno skupaj z ustrezno 
elektro napeljavo. Stropovi Armstrong, 
Termotekst, Acoterm in pregradne stene 
Kauf so vrhunski izdelki.

Bojan Frangeš, direktor podjetja in tudi 
ostali zaposleni so na svoje delo ponosni, 
saj ga opravljajo hitro in kvalitetno. Tudi 
dragi niso. "Na začetku smo bili dobesedno

revni kot cerkvene miši", pravi Bojan 
Frangeš, "potem nam je šlo vse bolje in 
bolje, dokler nismo ustvarili dobre in 
zanesljive firme." Kovel je delal stropove in 
projektno izvedbeni inženiring v Nemčiji. 
Tako jih dodobra in vse bolj spoznavajo 
tudi investitorji in izvajalci del izven 
Slovenije. V zadnjem času se kažejo 
možnosti za razna specializirana dela tudi v 
Rusiji, ne zanemarjajo niti možnosti za delo 
v Albaniji in drugih vzhodnoevropskih 
državah, kjer se tržišče za njihove izdelke in 
storitve šele odpira.

Poleg velikih gradbenih del je podjetje 
Kovel zelo zanimiv tudi za individualne 
investitorje, se pravi za vse, ki si gradijo 
hišo in obnavljajo ali adaptirajo staro 
stanovanje... "Oboroženi" s sodobnimi 
merilnimi napravami in vsem ostalim vam 
poleg sekundarnih stropov in pregradnih 
sten lahko sprojektirajo in izvedejo vsa 
elektro instalacijska dela, naredijo vam vse 
meritve in preizkuse - sposobni so opraviti 
celotni projektivno izvedbeni inženiring za 
nizko napetost. Za to morajo imeti 
pooblastilo republiškega inšpektorata in 
ustreznega ministrstva.

Poleg zgoraj omenjenih širokih dejavnosti 
je podjetje Kovel uvoznik zanimivih luči na

sončno energijo, kakršnih na našem tržišču 
zaenkrat še ni. Luči se podnevi polnijo z 
energijo preko sončnih celic, ponoči pa 
svetijo. Njihova funkcija je lahko okrasna, 
zanemarjati pa ne gre niti njihove funkcije 
odganjanja nepridipravov (ki se neradi 
približajo hiši, ki ima pred vrati ali na vrtu 
ponoči prižgano luč). Pa še elektrike vam ne 
zaračunajo na Elektro!

Tudi s športom in kulturo se podjetje 
ukvarja. Sicer res ne dobesedno, ampak... 
Kovel je sponzor kegljaškega kluba z istim 
imenom, ki igra v celjski regiji. Fantje se 
dobro držijo, so tik pod vrhom lestvice. 
Sponzorirajo tudi novo video kaseto 
znanega in priljubljenega muzikanta Alfija 
Nipiča, s katerim je Bojan Frangeš dober 
prijatelj.

In še ena velika malenkost je vredna 
pohvale. V podjetju Kovel so preko telefona, 
faxa in mobitela dosegljivi za vse, ki se 
zanimajo za njihove storitve 24 ur na dan.

Objavo na tej strani je 
omogočil

Partizanska c.2 
DOL PRI HRASTNIKU

TEL:0601/«-265 
43-275 

FAX :0601/43-242 
d MOBITEL: 0609/614-669 
6 617-809

■O
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Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate
| le priloženo naročilnico in jo poslati na naslov Uredništva |
■ Zasavca, Cesta 20.julija2c, 61410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo le |
■ male oglase (največ 20 vrst), kjer bo napisan točen naslov ■ 
| pošiljatelja. Brezplačno objavljamo le male oglase za nakup ali | 
- prodajo osebnih stvari. Omrežno skupino pišemo takrat, ko je .
■ ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601.

KUPIM slano vanje do 63 
m2; lokacija: Zagorje, 
Izlake, Kisovec, Trbovlje. 

UGODNO PRODAM Tel.: 26-047 ali 62-239.

STANOVANJA in 
PARCELE

garažo zjaškom in elektriko. PRODAM zidano garažo 
Tel.: 23-655. na Koloniji 1. maja. Tel.:

24-498.

za brezplačni mali oglas
Tekst:.......................

Moj naslov:

NAROČILNICA®3^ |
ZASAVC, Casta 20. {ulja 2c, Zagorje ob Savi 

tel.:0601/64 250,64 166; fax:0601/64 494
Naročam časopis ZASAVC

telefon., 

podpis

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži) .

POMAGAMO pri prodaji, 
nakupu, oddaji hiš, stanovanj 
in drugih nepremičnin. 
Nudimo kredite za podjetja 
in obrtnike. C1C, d.o.o., Ul. 
1.junija?,Trbovlje.Tel.: 26- 
242.

OSTALO

PRODAM Roltweiler psičko 
staro 3 leta in PODARIM 
mladičke mešance stare 2 meseca. 
Informacije: Avtoodpad Litija.

PRODAM 3 aprico pudlje 1 
stare 9 tednov - cena ugodna. 
Tel.: 23-535.

PRODAM direktorski usnjen 
stol, iz Italije, nov, samo 20.000 
tolarjev. Moj naslov: Bojan 
Matko, Golovec 27/a, Trbovlje.

PRODAM 260 litersko 
zamrzovalno omaro, rabljeno dve 
sezoni. Tel.: 24-561.

PRODAM umivalnik s
podstavkom v beli barvi, ter bide 
školjko v svetlo zeleni barvi in 
bide pipo armalirano. Vse je novo! 
Cena je 8.000 tolarjev. Tel.: 21- 
613.

ZELO ugodno prodam omare 
za dnevno ali otroško sobo. Tel.: 
24-423.

PRODAM domače žganje. Zelo 
dobro. Cena ugodna. Tel. : 23-621.

PRODAM dobro ohranjen 
kavč, ki se raztegne v posteljo. 
Cena 16.000 tolarjev. Tel.: 24- 
684.

ODDAM mlado psičko 
mešanko (staraje 10 tednov). Tel.: 
21-716.

PRODAM karto za premog, 
3600 kg. Tel.: 27-069.

za naročnike

1 ■ NAGRADA:
Pilot žarometi, zračni filter, oljni filter, svečke, 
brisalci iz programa BOSCH, olje
VALVOLINE 41, za tip avtomobila, ki ga ima 
izžrebanec.

trgovina

F 1 JiC ^^avtotehna
Vodenska c.28, TRBOVLJE; tel.:0601/21 481, fax.0601/21 301

2. NAGRADA:

Video igra GAME BOY.
DARILO IM BOUTIQU6

ziATAmA ceue
Kešetova 13, TRBOVLJE; tel./fax.0601/21 301

3. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 15.000 SIT.

TRGOVINA

Tel./fax:0601/71 827

STORITVE: polaganje, brušenje, lakiranje padeta
TRGOVINA: prodaja talnik oblog, vse vrste lepil in lakov, 
zavese, dekorativno blago

4. NAGRADA:
Prenosni radiokasetofon
PANASONIC RX-FT510. AUDIO & VIDEO TRGOVIHTA 

Prešernova »7, ZAGORJE
Tel.: 0 80 1/6 1 S 75

5. NAGRADA:
Električna pečica DE LONGI

nri centromerkur
1 VP 1 trgovsko podjetje ■■■■ d. d. Ijubljana

blagovnica litija
Valvazorjev trg 25

6. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 7.500 SIT.

•n kmetijska zadruga 
izlake, 2.„.o.

Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

1



RUDIS - Izgradnja objektov, p.o., TRBOVLJE
61420 Trbovlje, Trg revolucije 25b, Telefon: 0601/22 222, 26 222

1959

DEJAVNOSTI:
Izvajamo celotne projekte 
ali njihove posamezne faze:
Raziskave in študije
Tehnologije
Projektiranje
Nadzori
Gradbena dela
Dobava opreme, montaža
Prevzemanje
Šolanje kadrov, uvajanje proizvodnje
Izvoz in uvoz
Trgovina
Finančni inženiring

I PREDSTAVNIŠTVA, ENOTE IN PODJETJA
| V SLOVENIJI IN V TUJINI
| MÙNCHEN Nemčija
| DORTMUND

II BERLIN''"M
LJUBLJANA Slovenija
ZAGREB Hrvaška
CELOVEC Avstrija
ALŽIR Alžirija
TEHERAN Iran
BAGDAD Irak
KUALA LUMPUR Malezija

ipToz TRBOVLJE d.o.o.

Trbovlje d.o.o.
Kolonija 1. maja 24/b Trbovlje, tel.: 0601/22 367,26 367

RAZGLASA
javno prodajo osnovnih sredstev 

izven uporabe

II

4 avtokamp prikolice, več industrijskih šivalnih strojev 
različnih vrst, pisarniško opremo, pisalne stroje, risalne 
deske, rabljene reduktorje, elektromotorje, 
druge uporabne stroje, med njimi povsem 
brezhibno mostovno štanco Schon, televizor in 
videokamero ter nerjavečo pločevino.

ii

a
i

1:|
Osnovna sredstva izven uporabe, ki so v prodaji 

predstavljajo:

11

' Interesenti za nakup navedenih sredstev, si lahko 
sredstva ogledajo na sedežu podjetja, se seznanijo 
s cenami sredstev, ki so v prodaji in dobijo še druge 
potrebne informacije o pogojih prodaje.

Javni razglas velja do odprodaje sredstev.

timrasmrng’ maibai

.... . ..........v. . . ; : ; ; :
R-5 PIVE z novim motorjem 1.400 cm3 60 KS, 

katalizator, že od 1.073.812 SIT daljeC
UGODNO; vozila OLIO še po stari coni že od 

1.324.256 Sit dalje 
(prihranek minimum 770 DEM)

: . .

VOZILA NA ZALOGI!!!
RABLJENA VOZILA:

: - RS CAMPUS/5V.V91 - R 5 TD (d!esel))/5V S'89
53 500 km 786.450 SIT 99.000 Km /96.600 SIT

T CUO RT 1.4 1/91 s : 111: - JUGO 4SA 33/ K
51.500 km i P4QR19 .<;/r 70 mn km mo vsn .q/r

* OPEL

7905w\m 41282,$75 SIT fo.450 wÌc® SIT
- R-4 OTI 1 P/90

LEGENDA: * DODATNA OPREMA

VOZILA IMAJO GARANCIJO
KREDITI, LEASING za nova in rabljena vozila.
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SLOVENSKI
TEKAČ

KOPITAR
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PEVEC
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PARKIRNI
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VARIANTA

IZRAZ

LUSKEV
LASIŠČU

VIŠINA
REČNE

GLADINE
NIKOLAJ
PIRNAT

TEŽKO
DELO
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BLAGA

NEZNANEC
PISATELJ
FLEMING

AFRIŠKA
ANTILOPA
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MESTO 
(ČIPKE)
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RIMSKA
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POLAGALEC
TAPET

LOJZE
ROZMAN

SABLJATI 
KIT, NA AVAL

NEW
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(ZDA)

ARHEOLO
ŠKO NAJ
DIŠČE 08 
NERETVI

SLABO
RAZUMLJIVA

POORO-
BNOST

NAJVISJI
ZAKON

PRVOTNI 
PREBIVAL

CI SREDNJE 
AMERIKE

ZLATO

RIBA SEV. 
MORU, 

POLENOVKA

UREJENO
DREVJE
UDAREC

PRI
TENISU

1UJA
ERENBURG

ŠOLSKA 
DESKA ZA 
PISANJE

ALOJZU
PIRC

ZVONKO
TKALEC

BORBA
PLAST

PERJE
PRI

REPI
NERED

PREPRO
STA

MORSKA
RASTLINA

STRMINA,
KLANEC

TRENJE

DEBELA
PAUCA

MAURICE
RAVEL

PRISILNO
DELO

TLAČANOV
DEL

MOTORJA

PLES
MNOŽIČNO 
UNIČEVAL
NO OROŽJE

MLAD
OZDICEK

KOVANJE
IZVEDENEC 

V VEDI O 
PISAVAH

ORANJE

DOKTOR SESTAVIL
VK

RISBA
JK

RAVNA 
PLOSKEV 
NA STAVBI 

BREZ 
STREHE

NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitve nagradne križanke 

pošljite do 20.1. 1994 na naslov: 
Uredništvo Zasavca, Cesta 20. 
julija 2c, Zagorje ob Savi s pripi
som "Nagradna križanka" 
(fotokopij ne upoštevamo). 

Nagrade, ki vas čaka jo:
1. nagrada: Bon v vrednosti

4.000 SIT, KZ Izlake
2. nagrada: Bon v vrednosti

3.000 SIT, KZ Izlake
3. nagrada: Bon v vrednosti

2.000 SIT, KZ Izlake 
Izžrebanci nagradne križanke

45/93
1. nagrada: Bon v vrednosti

6.000 tolarjev, Mesni diskont 
Vidmar, Dol pri Hrastniku, Jože 
Jerič, Krnice 32, Hrastnik

2. nagrada: Bon v vrednosti
6.000 tolarjev, Contact d.o.o., 
Zagorje, Albin Perpar, Majcenova 
18, Trbovlje

3. nagrada: Bon v vrednosti
6.000 tolarjev, Trgovina Grega 
Trbovlje, Berta Lebar, Rove 19, 
Zagorje

4. -9. nagrada: Bon v vrednosti
2.000 tolarjev, Diskont Vidmar, 
Contact d.o.o. in Trgovina Grega,
Malči Bombek, Log 2, Hrastnik; 
Tjaša Tekavčič, Farčnikova 73, 
Zagorje; Roman Kerin, Ul. 
prvoborcev 16, Zagorje; Sebastjan 
Bedenik, Trg borcev NOB 13, Dol 
pri Hrastniku; Pavel Hiršel, Vače 
76, Vače; Nuša Prosenc, Trg pob. 
bataljona 6, Kisovec.

Vsem izžrebancem čestitamo!
Nagrade lahko dvignete na 

uredništvu časopisa Zasavc, C. 20. 
julija 2c, Zagorje, do 21.1.1994. Če 
se po nagrado ne morete oglasiti 
osebno, nam sporočitepo telefonu in 
vam bomo nagrado poslali po pošti.

Rešitev nagradne križanke 45/ 
93:

OMAR, KROKI, RAMA, 
AEROBA, MIHABOLTEŽAR, 
MODRIZVZHODA, GT, NIN, NI, 
KAR, KLARA, ARAN, SRNA, 
REŠrFEV, ANI, TI, Š A PIANE, VIS, 
OLMO, EERO, BALT, ICEK, 
SARK, SLANO, SKIRO, LG, 
RETAR, SII, ARPAD, DIM, 
ROMANI, LILLE, OTO, ELATIV, 
OPIJ, IGOR, DANICA, MANI, 
JANA, ARAKAN.

H2| kmetijsko zadrugo

Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

VLJUDNO VABUENI 
V NAŠE POSLOVALNICE

I2LAKE:
MARKET AJDA 
TRGOVINA MEDEA 
TRGOVINA AG RIA

ZAGORJE:
MARKET PODE 
TRGOVINA CANKARJEV TRG 
IN TRGOVINE MLINŠE, LOKE, 
KOTREDEŽ, ČEMŠENIK



iA MLADE DEŠEVALCE
■Bf 11 AVTOR:

KARU
DREMEL

MUSU-
MANSKI

BOG

KAPITAN 
PODMOR

NICE V 
VERNOVEM 

ROMANU

VELETOK V 
PAKISTANU

OSNOVNA
MERA

POTUJOČI
PASTIR

VELIKO
FINSKO
JEZERO

1
LEVI

PRITOK
TIBERE

ili, t
EDEN OO 
BEATLOV 

(JOHN)

ŽVEPLO

►

/'
CLAUDE
MONET HOLMU HIMALAJ

SKA KOZA

SHOD.
ZMENEK

DRAGO
IBLER

PUŠČAVA
V AZIJI

MUSUMAN-
SKO

MOŠKO
IME

JEZERO V 
SEVERNI 
AMERIKI

DANSKI
DIRIGENT

(NIELS)
JAPONSKA

IGRA

MESTO V 
Špan ui ob 
REKI EBRU

TRD ČRN 
KAVČUK

SRBSKO
ŽGANJE

KIRURŠKA
IGLA

MODERN
PLES

AM. FILM. 
IGRALEC 

REOFORO
GL. MESTO 

ITAUJE

MESTO V 
RUSIJI 

BUZU MEJE 
S FINSKO

D. PRITOK 
MORAVE

MADRIDSKI
ŠPORTNI

KLUB

MESTECE 
V BELGIJI

ORGAN
VIDA

POD

DUŠIK

AMERCU
IME PREBI
VALCA PO 

KRAJU
UDIJA

OSTERC
DANILO
BEZLAJ

MESTO V 
VZHODNI 
ANGLUI

GEORG INA

KISIK

KAREL
OŠTIR S
Zelo smo bili veseli, ker je v uredništvo prispelo zelo veliko rešitev novoletne 

križanke za mlade. Trije srečni izžrebanci, ki bodo prejeli knjigo Pesmi na potepu 
Francija Lakoviča pa so:

Ivica Bovhan, C. Tončke Čeč 13 A, Trbovlje;
Marjetka Bombek, Log 22, Hrastnik;
Tina Kovač, Gladež 22, Izlake.

Vsem iskreno čestitamo!
Po nagrado se lahko oglasite na uredništvo revije Zasavc, C. 20. julija 2c, 

Zagorje. Knjigo vam lahko pošljemo po pošti, če po njo ne morete priti osebno, 
vendar nam to sporočite po telefonu (64 250, 64 166).

Rešitev nagradne novoletne križanke za mlade: GEODET, JURSKI, PARK, 
DZ, SD, MAANEN, OPIJ, TRATA, KINETA, BIČ, LEONE, LOKA, ILZ, 
SIJAJ, BAVČAR, REVIR, IKAR, ARRAN, KOLO, EGINA, ARAK.

Anagram
V kateri zasavski vasi je za 
praznike bolj vedro kot v 

mestu?
magrama

Uaanka “fir.-irizss.i

zamor’c,
čeprav podnevi tebi temo

dokler zvezde meni ne
svetijo

in me mesec ne razsvetli.

Uganka 3
sonce ga kuha,

noga tlači 
usta užijejo.

li:;:;:;:

Uganka 4
En teden je sit, 

potem siVre skrit.

perm Llmca
Spodnje besede premikajte drugo 

nad drugo tako, da boste dobili v 
treh zaporednih navpičnih kolonah 
tri kraje v Zasavju!

Lipušček
Arizona
Grimaldi

Kajmakčalan
Vikunja
Emocija



TrìS preženimo

KANAL io

SOBOTA 15.1.1994
14.00 KORISTNE

INFORMACIJE, VIDEOSTRANI,
15.00 OTROŠKI PROGRAM, 16.00 
100 NA URO - MLADINSKI PRO
GRAM, 17.00 SATELITSKI PRO
GRAM

PONEDELJEK 17. 1. 1994
18.00 KORISTNE

INFORMACIJE, VIDEOSTRANI,
19.30 DNEVNIK TV, 20.15 100 NA 
URO - PONOVITEV, 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

TOREK 18.1.1994
18.00 KORISTNE

INFORMACIJE, VIDEOSTRANI,
19.30 DNEVNIK. 20.15 
KONTAKTNA ODDAJA, 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

SREDA 19.1.1994
18.00 KORISTNE

INFORMACIJE, VIDEOSTRANI. 
19J0 DNEVNIK. 20.15ŽEBLJIČKI,
21.30 FILM, 23.00 SATELITSKI 
PROGRAM

18.00 KORISTNE
INFORMACIJE, VIDEOSTRANI,
19.30 DNEVNIK, 20.15 DANNY 
VAM PREROKUJE, 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

PETEK 21.1.1994
18.00 KORISTNE

INFORMACIJE, VIDEOSTRANI,
19.30 DNEVNIK, 20.15 
NADALJEVANKA, 21.15
SATELITSKI PROGRAM

SOBOTA 15.1.1994

8.00 -14.00 PROGRAM MAJ IN 
IZBOR POPEVKE TEDNA, 14.30 
ČESTITKE. SERVIS, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMACIJE IN POVABILA,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
SOBOTNO POPOLDNE, 19.00 
SLOVO

NEDELJA 16.1.1994
8.00 - 9.00 DOB RO JUTRO, 9.00 

IZBOR VIŽE TEDNA, 10.00 Z 
VAMI SO..., 11.00 TEDEN JE ZA 
NAMI, 12.00 SERVISNE 
INFORMACIJE. OBVESTILA, 
13.00ČESTITKEPOSLUŠALCEV, 
NEDELJSKO POPOLDNE, 19.00 
SLOVO

PONEDELJEK 17.1.1994
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO

GRAM. 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ. 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP. 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA EPP. 17.00 
SNOOPY, 18.00 ODDAJA O 
KULTURI , 18.45 POROČILA.
19.00 SLOVO

TOREK 18.1.1994
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MAJ , 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP. 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE, 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA, EPP, 17.00 
ŠPORT, 18.45 POROČILA, 19.00 
SLOVO

SREDA 19.1.1994
6.00 - 8.00 JUTRANJI PRO

GRAM, 8.00 - 14.00 PROGRAM 
MA, 14.30 POROČILA, 14.45 
OBVESTILA IN EPP, 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE. 16.00 
INFORMATIVNI PROGRAM,
16.45 OBVESTILA IN EPP, 17.00 
KONTAKT, 18.00 UPOKOJENCI 
MED NAMI, 18.45 POROČILA.
19.00 SLOVO

ČETRTEK 20.1.1994
6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM,

8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ. 14.30
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE
INFORMACIJE, 16.00
INFORMATIVNIPROGRAM, 16.45 
OBVESTILA IN EPP, 17.00 LITIJ
SKO OKENCE, 18.45 POROČILA,
19.00 SLOVO

PETEK 21.1.1994
6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM,

8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ. 14.30
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE
INFORMACIJE, 16.00
INFORMATIVNI PROGRAM, 17.00 
MLADINSKI VAL. 18.45 
POROČILA. 19.00 SLOVO

NEDELJA 16.1.1994
9.30 RISANA SERIJA, 10.00 

INFORMATIVNA 
ODDAJA CELOVEČERNI FILM.

Zdravstveno varstvo: 24 - urno 
dežurstvo v zdravstvenih domovih 
Hrastnik (tel.: 44-006), Trbovlje (tel.: 
26-322), Zagotje (tel.: 64-644), Litija 
(tel.: 061-881-855).

Zobozdravstvo: Dežurna zobna 
ambulanta je v vseh treh zasavskih 
zdravstvenih domovih od 7. - 19. ure. 
Ob sobotah v Hrastniku in Trbovljah 
od 7. - 13. ure, v Liliji od 7. - 19. ure. 
Informacije dobite na zgoraj 
navedenih telefonskih številkah.

Lekarne: 24 ur je dežurna lekarna 
v Trbovljah (tel.: 21-110)

Veterinarska služba Zagorje, 
Trbovlje. Hrastnik: od 14. januatja - 
do 20. januatja je dežurni veterinar 
Matjaž Pokorn dr. vet. med., 21. 
januatja je dežurni veterinar Marko 
Kastelic dr. vet. med..

Naša bodočnost
Rojstva od 3.1. do 9.1. 1994 v trboveljski 

porodnišnici:

3.1. Ester Pusovnik, Trbovlje, sin lan Aleksander; Darja 
Žekar, Hrastnik, sin Daš; Betka Salmič, Sevnica, sin 
Klemen in hči Ksenija;

4.1. Mateja Rot, Celje, hči Kaja;

7.1. Mojca Prosenc, Hrastnik, hčerki Katja in Petra;

8.1. Anica Gregorčič, Hrastnik, hči Silvija;

9.1. Melita Logaj, Domžale, sin Kristjan; Mateja Rebov, 
Hrastnik, hči Nina.

Godovi

14. jan nar; Srečko;

15. januar: Pavel;

■j ■
16. januar; Marcel:
17. januar; Anton; 

IS. januar: Marjetka:
19. januar: Marij,

OVEN Sprehajate se po tankem 
ledu, ki se lahko vdre. Čustveno ste 
nestabilni zaradi nejasnih odnosov s 
partnerjem ali osebo, do katere čutite 
več kot si priznate. Št.: 106.

Bi K Sredi tedna bo nepričakovana 
zabava, s katere pa ne boste odšli 
dobre volje. Zvezde vam bodo v tem 
tednu naklonjene na področju 
prijateljstva in partnerstva. Št.: 97.

DVOJČKA Ženske, pazite na 
zdravje, kajti v tem tednu ste dovzetne 
za viruse, ki že precej časa razsajajo 
in se vas še niso dotaknili. Srečanje v 
ponedeljek. Številka sreče: 79.

RAK Pazite, komu boste posvečali 
pozornost. Kar nekaj pasti se vam 
kaže v odnosih z ljudmi. Na delu 
boste rešili zapleten problem in s tem 
pridobili precej točk. Št.: 101.

LEV Bodite previdni z denarjem. 
Nekdo bo izkoristil vašo 
pripravljenost za pomoč. Opravljanje 
v družini lahko reši le odkrit pogovor 
med vsemi družinskimi člani. Št.: 94.

DEVICA Potrpežljivost je vaša 
dobra lastnost, riba je že ugriznila v 
vabo, ki ste jo premišljeno nastavili. 
V tem tednu lahko pokažete že kaj 
več. Previdnost bo še potrebna. Št.: 
89.

TEHTNICA Srečali boste starega 
znanca, s katerim nimate čistih 
računov. Zberite pogum in to 
razčistite, saj vas teži bolj, kot ste si 
pripravljeni priznati. Izteklo se bo 
vam v prid. Št.: 111.

ŠKORPIJON Stvari, ki ste jih 
začeli, bodo v tem tednu dobile 
prolog. Tako v službi kot ljubezni. 
Čeprav boste ogromno delali, vam 
energije ne bo zmanjkalo. 
Občudovali vas bodo. Št.: 81.

STRELEC Partner se bo znašel v 
težavah. Potreboval vas bo bolj, kot 
kdajkoli. Posvetite mu vikend in 
skupaj poskusita najti rešitve za 
težave. Močno se bosta zbližala. Št.: 
93.

KOZOROG Bodite previdni pri 
denarju. Varčevanje ni ravno vaša 
boljša stran. Kaže se vam slaba 
naložba, zato se raje posvetujte s 
strokovnjakom. Ne delajte hitrih 
potez. Številka sreče: 105.

VODNAR Potrebujete
spremembo. Prej se vprašajte, če je 
pustolovšči na res vredna, da porušite 
harmonijo v stalni zvezi. Krivde za 
svojo krizo ne iščite pri partnerju 
ampak pri sebi. Št.: 77.

RIBI Včasih se uspeh pokaže šele 
po drugem poskusu, zato vam 
priporočam, da pri osebi, ki doslej ni 
kazala nobenega zanimanja, 
poskusite še enkrat. Uporabite 
izkušnje in domišljijo. Št.: 96.

Saška
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Sposojeno iz BBS

Skok
Dva norca sta se zmenila, da bosta pobegnila iz norišnice. Eno noč sta 

se dobila, preplezala zid in stekla naprej. Po nekaj metrih sta prišla do 
jarka, kije bil napolnjen z vodo. V vodi so plavali krokodili. Največji 
problem pa je bil ta, daje bil jarek širok kar 12 metrov!!! Pametnejši 
norec pravi: "Ja nič, ga bo treba preskočiti!" Drugi norec (neumni) pa se 
nazaj zadere: "A ne veš, daje svetovni rekord v skoku v daljino samo 9 
in še nekaj metrov!!! Jarek pa je širok celih 12 metrov!!!” Pa spet reče 
ona glavca: "Ja vosu neumni, k va pa troskok! ! ! !”

Bolhi
Srečate se dve bolhi in vžgeta debato. Med pogovorom se ena bolha 

močno trese od mraza. Pa jo druga vpraša: "Zakaj se pa tako treseš od 
mraza?" Prva ji odvrne: "Ja... Bila sem v motoristovih brkih." Druga ji 
svetuje: "Saj ni čudno. Naslednjič zlezi kakšni ženski v spodnje hlačke. 
Tam je zelo toplo." Bolha res najde žensko, ji zleze v spodnje hlačke, 
naslednje jutro pa se vseeno prikaže vsa premražena: "Brrr... Mraz..." 
Druga jo vpraša: "Zakaj pa nisi upoštevala mojega nasveta?" Prva ji 
razloži: "Saj sem ga. Zlezla sem eni ženski v spodnjice, in kerje bilo tako 
lepo toplo, sem zaspala. Naslednje jutro pa sem se spet zbudila v brkih 
od motorista...

V gostilni
V neki vaški gostilni nastopa novopečen orkester. Mladi dirigent 

vpraša nekega gosta: "Ste mogoče vi naročili Mozarta?" Gost odvrne: 
"Ne, jaz sem naročil dunajski zrezek!"

Skleroza
Se srečata dva sklerozneža. Prvi pravi: "Joj, menije pa žena umrla." 

Drugi pravi: "Moje sožalje. Kako ji je pa bilo ime?" Prvi premišljuje: 
"Marija. Ne. ne... Marta. Ne, ne..." Drugi spet reče: "Skleroza, skleroza." 
"Ne, neee, tudi Skleroza ni bila," odvrne drugi.

Jak v svojem prispevku Četrto mesto (Zasavski tednik 
17, 24.4. 1959) nadaljuje z opisovanje razmer v 

Ttyovljah v letu 1949, letu samopremagovanj, živilskih 
nakaznic, novih uspehov v gospodarskih prizadeva njih za 
dosego plana tretjega leta Titove petletke, pa vendar 
povsod prisotni jekleni volji in veri v uspeh.

USTNI ČASOPIS V 11AGRL1U.
Trboveljska znamenitost so gotovo "bagrli", ki vsa,... 
din ur osemkrat "drvijo" z Vod proti savski dolinu do

separacije. Vbagrlihsmo zaživeli posebno življenje, tisto
ro, ki smo jo prebili v njih. Poslušali smo "ustni časopis" 

dnevnih novic in komentarjev o Šihtu in o tekmi, pa o 
"babah" in napadih onih z Vzhoda. Med "kosmatimi” teče 1 
seveda pogovor o vinu. Presneto, nišo nepomembne besede f 
o tem, kje točijo boljšo in kje slabšo kapljico, kje jo dobil 
na karte za pet dni vnaprej, da ni treba vedno znova stati v 
repu. Tudi kritika je takrat, kadar prodajajo tekstilno blago, 

esina. Ta in ta gaje dobil, ta pa ne! Kako to, se sprašuje 
'‘baglski kolektiv”. "Prekleti prodajalci!" so krivi ali niso 
krivi?

Se še spominjaš, dragi bralec, kako smo tudi v tem času 
polnili igiršče FD Rudar, kako vneto smo navijali za naše 
ob težkih in lepih urah! Včasih smo se kar preveč razvneli. 
Tem smo skočili v lase..., toda na tekmi z Gorico je bilo vse 
prav. Publika je bila disciplinirana. Lahko rečeva, dajo 
razburi samo nepravično sojenje, zato želiva, da pridejo ; 
tudj-v bodoče v Trbovlje objektivni sodniki.

Irena I. Lebar

iz starih Zasavcev

ŽIVA

stvarno življenje nekaj 
polovičnega: večni kompromis med idealom in 

uresničenjem.
Bertrand Russe!

Za življenje ni časa,---------------------- prostora. Življenje je en
sam trenutek ali cel niz vekov.

Dostojevski
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Foto: Jože Razinger jr.
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□ Preroka. Trboveljska vodilna moža, izvršnik Franc 
Beravs - Iskrica in župan Franc Majnardi - Majski, sta očitno 
vsaj že v ponedeljek vedela, da se jima bo v torek zgodila 
blokada proračuna. Prvi je bil pri frizerju, drugi pa nadopustu.

Q Korajža. Prvi zasavski gostinec Drago Butja - Bue 
je podpisal 22 milijonov mark vredno pogodbo. To je 

nekako tako, kot če je vaš edini vir zajamčena plača, ki kasni 
dva meseca, pa s čeki kupite svinjsko polovico, četrt bika, 
pet puric...

Q Premiki. V Litiji imajo vse pripravljeno za obisk 
Janeza Janše - Abrambe. Da bi jim ne zameril prehudo, da 
se nočejo iti okraj z njegovimi Grosupljami, so za šefa 
bencinske črpalke postavili socialdemokrata Alojza Pavloviča 
- Črpalkarja.

Mene pa zanima, če je bil Andrej Dolšina, vi mu 
Ježušček pravte, že pri spoved. Je reku na skupščin, 
de bo u Zagorji na pounočneah pokal kukr u pkli. 
Pol je biu pa tak mir kukr u nebesih.

».

Q Secesija. Na Dolu so prepričani, da bo njihov 
predsednik Martin Mlinar - Zvezni zadnji izvedel, da se bodo 
odcepili od Hrastnika.

Q On - off. Zagorski izvršnik Vlado Kojnik - Električar 
bi se očitno rad znebil svojega nadimka. Na tiskovni konferenci 
v Medijskih Toplicah se je delal, da še radia ne zna ugasniti.

ZASAVSKE
PANICI

Vladimir
Žirinovski

ali zakaj so nam Rusi vedno znali podtakniti 
katerega svojih

V spominu sta nam tovariša Džugašvili in Uljanov, 
bolj znana po nadimkih Stalin in Lenin, pa stvarnik 
glasnosti Mihail (z enakim priimkom kot znana 
vodka) in za njim Boris, ki mu ploskajo tudi, kadar 
obstreljuje parlament.

Zadnji velikan z vzhoda je Vladimir Žirinovski, 
ruski nacionalist. Človek, ki ga lovijo teve kamere 
vseh štiriindvajset ur na dan, saj se nikoli neve, 
kdaj bo kakšno novo razdrl. Še njegova senca je 
nenehno obsijana od reflektorjev in bliskavic 
reporterskih fotoaparatov.

In kaj to briga Zasavce? Pa še kako jih briga. Če 
smo o prej zapisanih peli pesmi, živeli pod njihovimi 
slikami ali ob njih, saj so bili fizično vedno zelo 
daleč, je stvar z Žirinovskim dokaj drugačna. 
Novovalovec je pred par leti bival v naši sredini.

Vladimir Ž. (zdaj veste tudi zakaj Jonas Ž.) je bil 
gost prvega kongresa Liberalno demokratske 
stranke, ki je bil v Zagorju. To je bil tisti kongres, ki 
ga je oznanjal mlad plesni par na več metrov 
visokih plakatih, kongres, zaradi katerega so v 
zagorskem Delavskem domu dobili nove stole, in 
kongres, na katerem so povedali, da sta kol in 
česen pravi odgovor vampirjem, liberalni demokrati 
pa pravi odgovor za Slovenijo.

Vrnimo se k našemu Vladimirju. Pot ga je iz 
kongresne dvorane peljala v izlaške Medijske 
Toplice. Tam se ga sicer nihče ne spomni, če boste 
spraševali po njem. Bo se pa marsikdo spomnil 
Rusa, ki je prodajal znano vzhodnjaško kontrabant 
robo - saj veste, od gedore ključev do malega 
plinskega gorilnika. In ta Rus je bil naš Vladimir 
Žirinovski.

In na tej točki se lahko začne nov zasavski 
investicijski cikel. Ljudje so razgrabili koščke 
berlinskega zidu, razsekan bron in marmor, ki sta 
bila prej po meri in likih naštetih mož. In če so 
neuporabni in nerazpoznavni kosci brona vredni 
nekaj deset mark, lahko za povsem uporaben 
krom-vanadijev ključ iz tihotapske malhe Vladimirja 
Ž. dober trgovec iztrži nekaj sto mark. In v njegovi 
malhi je bilo nešteto takih ključev. Naprej, v sobi, 
kjer je prespal, se lahko odpre muzej, ki bi zasenčil 
kobariškega. Lahko se začno velika novodobna 
romanja...

Kako je že rekel pesnik? Oj, zlati vek...
Rdeči Revir
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RESTAVRACIJA IN NOČNI BAR

ODPRT JE NOV GOSTINSKI LOKAL V HRASTNIKU, 
C. 1. MAJA 68 (starj občina)

Stui6e 4 Vas obvešča

da je od 10.1.94 lokal odprt cel dan od 9.00. ure 
zjutraj do 2.00 ure zjutraj. SHAKES CLUB vam 
nudi sveže, dobre in hitro postrežene malice, 
kosila ter večerje.

Od 22.00. ure naprej pa lokal obratuje kot nočni 
klub, kjer se poleg dobre glasbe in pijače streže 
tudi hrana do konca obratovalnega časa.

Ob nedeljah pa vam po 12.00 . uri nudimo tudi 
nedeljska kosila.
Rezervacije in inf. od 7.00 ure zjutraj na 
tel.: 0601/43 211 int2.

SE PRIPOROČAMO!
OBRATOVALNI ČAS: 

vsak elan od 9. (X) -02.00 
razen sobota od 17.00 - 04.00

nedelja 12.00 ~ 02.00; torek 9,00 - 17.00

rrvflBOVUJ®
tel.-. O601'le 056 

26 333 
faX..060A/26 228

Vsak dan 
PROGRAM MAJ 

na Radiu Trbovlje 
od ponedeljka do petka 

od 6h - I9h;
sobota, nedelja, praznik! 

od 8h - X9h.

M1N1MARKET ALIiNMA
C. VDV brigade 32. 61431 DOL PRI HRASTNIKU 

tel.: 0601/42 524
UGODNO:

- AMIGOS KAVA 1/2 kg 284 SIT
- RIŽ 1/1 kg 85 SIT
- MOKA 25 kg 1.350 SIT
- GROZDNI LIKER 382,50 SIT 
-WC PAPIR 6/1 130 SIT

Sprejemamo bone:
STEKLARNA HRASTNIK, SIJAJ HRASTNIK 
KOP HRASTNIK, OŠNHR HRASTNIK

ODPRTO: vsak dan 8h - 19h

Pokličite telefon: 64 250, 64166

... ..lili!
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Celje - skladišče
D-Per
6/1994

5000001643,2

Trbovlje COBISS o

Ljubljanska banka - Banka Zasavje d.d., Trbovlje

Da smo res banka, ki dela za ljudi, 
dokazujemo tudi s tem, da

na vseh okencih BANKE ZASAVJE d.d. Trbovlje

ze lahko vplačate tudi

posebne položnice
za porabljeno

električno energijo.

Banka Zasavje d.d. Trbovlje - banka, 
ki dela z ljudmi za ljudi

NAROČILNICA
ZASAVC, Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi 

tel./fax:0601/61 013
Naročam časopis ZASAVC

..... .
imo in priimek . . . . 

kraj , .

ulica 

datum

Vaš časopis

............. podpis ,

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)

telefon ,


